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V kolikor ste bili prepriËani, da gondola na Veliko planino v adventnem 
in boæiËnem Ëasu ne vozi, ste se motili. »e vam je poznano, da perovski mlin 
ne melje veË æita, ne poznate prave resnice. Da dekel in hlapcev v kamniπki 
obËini æe dolgo ni, tudi ni res. Na podgorski domaËiji, v katero kruh vozi 
najsodobnejπi traktor, dekla Micka k veËerji kliËe hlapca Janeza, ki kosi v 
strmem bregu za hiπo. Na domaËiji, s slamo kriti hiπi, iz kmeËke peËi gospo-
dinja jemlje sveæe peËen kruh. Na Veliki planini se pase æivina, pri sv. Pri-
moæu pritrkovalci izvabljajo melodijo zvonov, goreËa plamenica je zanetila 
neveljski kres, v bistri vodi v Mekinjah nas nagajivo draæijo reËne postrvi, 
prek tunjiπkega griËevja v betlehemski hlevËek k novorojenemu detetu pri-
hajajo sveti trije kralji ... 

To je le delËek iz πutenskih cerkvenih jaslic, v katero je svetopisemsko 
zgodbo o rojstvu odreπenika prenesla triperesna deteljica z mladim na-
debudnim Podgorcem Matjaæem Ogrincem na Ëelu, DupliËanom Toni-
jem JakliËem in Bogomirjem Bajcem z Zapric.  

VeË na 9. strani.                                                 KATJA TROTO©EK

Ob 15-letnici delovanja folklorne skupine in meπanega pevskega zbo-
ra pod okriljem Druπtva upokojencev Kamnik so v druπtvu pripravili 
jubilejni koncert. 22. decembra so na odru Doma kulture Kamnik polno 
dvorano obiskovalcev navduπili pevci in pevke pod vodstvom Karle Urh 
ter folkloristi pod vodstvom Francija Poljanπka. Tako kot z mnogimi 
nastopi, s katerimi razveseljujejo tako po Sloveniji kot tujini, so ponovno 
potrdili, da pri petju in plesu leta nikakor ne πtejejo. 

Povabilu na jubilejni koncert so se odzvali tudi Bruno Ravnikar, 
dr. Andrej KoπiË in dr. Mirko Ramovπ, strokovnjaki na podroËju slo-
venske folklore, ki so pomagali pri prvih korakih folklorne dejavnosti 
na Kamniπkem v zaËetku πestdesetih let. Na jubilejnem koncertu so 
se kamniπkim folkloristom pridruæili na odru za zgornjo spominsko 
fotografijo. VeË na 3. strani.                              VERA MEJA»

Dragi bralci, prihodnja πtevilka Kamniπkega obËana bo izπla v 
petek, 27. januarja. Rok za oddajo Ëlankov in fotografij je v petek,  
20. januarja; zahvale in oglase pa lahko oddate πe v sredo, 25. januarja, 
v uredniπtvu v Kamniku, Glavni trg 23 (stavba med obËino in sodiπËem), 
tel.: 01/83 91 311, 041/662-450, e-naslov: sasa.mejac@siol.net. 

Kamniπki obËan tudi v elektronski izdaji na www.kamnik.si

Odbojkarice in odbojkarji Calcit Volleyballa so se v zaËetku 
januarja v kamniπki πportni dvorani zopet vpisali v zgodovino 
slovenske odbojke. Calcit Volleyballu je kot prvemu klubu v 
Sloveniji uspelo, da so imeli v isti sezoni obe ekipi v velikem 

V Kamniku se je pisala zgodovina slovenske odbojke
Finalu Pokala Slovenije, ki sta na koncu osvojili srebrno me-
daljo. 

Calcit Volleyball je gostil najboljπe ekipe v moπki in æen-
ski kategoriji na Finalnem turnirju Pokala Slovenije. Naπim 

dekletom se je v dramatiËnem finalnem obraËunu proti 
MariborËankam zmaga izmuznila æe tretjiË zapored, fantje 
pa so morali priznati premoË najboljπe slovenske ekipe 
ACH Volley, ki je prav v finalni tekmi prikazala najboljπo 
igro letos. Kamniπka dvorana je tri dni pokala po πivih, 
ljubitelji odbojke pa so navduπeno spremljali vrhunske od-
bojkarske predstave. VeË na 13. strani.

Ko pojemo in pleπemo nam leta niso mar!

Kot æive so te kamniπke jaslice ...
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                             - Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a.
Odgovorna urednica Saπa MejaË, univ. dipl. ekon. Na podlagi 
mnenja Ministrstva za kulturo sodi Ëasopis med proizvode informativne 
narave. Medij Kamniπki obËan je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi 
Ministrstvo za kulturo RS, pod zaporedno πtevilko 333. Kamniπki obËan 
izhaja dvakrat meseËno v nakladi 16.000 izvodov. Naslov uredniπt-
va: Kamnik, Glavni trg 23 (zgradba med obËino in sodiπËem), 
tel.: 01/83-91-311, 041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mail: sasa.
mejac@siol.net Uradne ure: ponedeljek in petek od 9. do 15. ure, sreda 
od 9. do 12. in od 13. do 17. ure. NenaroËenih Ëlankov in fotografij ne
honoriramo. GrafiËna priprava in tisk Set d.d., 13. 1. 2012.

Velikoplaninska nihalka se je po veËmeseËnem remontu prelevila iz 
najstarejπe v najmlajπo slovensko æiËnico. Nihalko so postavili daljnega 
leta 1964 in je sestavljena iz veË samostojnih komponent, ki se glede 
na obrabo ali dotrajanost lahko zamenjajo. Zaradi menjave nekaterih 
posameznih delov se je kompozicija tekom Ëasa obnavljala, zato prave 
starosti nihalke ni tako enostavno doloËiti. 

Sanacijske aktiv-
nosti so se zaËele 22. 
septembra lani in od 
tedaj so bile vse na-
prave ustavljene. Po-
novno smo jih zagnali 
tik pred koncem leta, 
27. decembra, ko je 
bil konËan remont in 
pridobljena vsa dovo-
ljenja za obratovanje. 
V sklopu remonta so 
bili zamenjani stroj-
nica nihalke, elektro-
motor, pogonsko kolo 
in reduktor. Novo srce 
pogona velikoplanin-
ske nihalke so izdelali 
v πvicarsko-avstrijskem 
podjetju Steurer. Vo-
ænja z nihalko je od-
slej varnejπa, skrajπal 
se je Ëas voænje iz 7 
minut na 5 minut, po-

Za zadnjo sejo obËinskega sveta obËine Kamnik v letu 2011 lahko 
reËemo, da je bila nekoliko drugaËna, saj je bila prekinjena kar dva-
krat - najprej, ko so æupan in svetnice ter svetniki na zadnjo pot po-
spremili Rozko Lavrinc, drugiË pa je bila prekinitev prijetna in v duhu 
predboæiËnega Ëasa, saj so kamniπki skavti æupanu in svetnicam ter 
svetnikom prinesli betlehemsko LuË miru, ki je oËitno vplivala tudi na 
potek same seje. Ta je minila mirno in hitreje kot obiËajno. Pogreπali 
smo le najmoËnejπi glas opozicije mag. Mateja Tonina, ki je v Ëasu seje 
prviË sedel v parlamentu na konstitutivni seji Dræavnega zbora. Seja je 
potekala v znamenju pojasnil direktorja obËinske uprave mag. Ivana 
Kende o prizadevanjih za gradnjo mestnih πol ter razprav o preobliko-
vanju Agencije za razvoj turizma in podjetniπtva v Agencijo za turizem 
in πport. Svetniki so sprejeli 5% poviπanje toËke nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljiπËa in obravnavali ter sprejeli za okoli 200.000 evrov 
ocenjeno sodno poravnavo med obËino in podjetjem KB Navtik d.o.o., 
pri kateri so nekateri zahtevali, da se prouËi neposredna odgovornost 
prejπnjega æupana.

Obeta se nova podlaga za odmero 
komunalnega prispevka

Kot nam je povedala predstavnica za odnose z javnostmi Janja Zor-
man Macura, je predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega 
prispevka za obmoËje obËine Kamnik v prvi obravnavi predstavil 
Gvido Modrijan, predstavnik podjetja Locus d.o.o.. Predlog odloka 
uveljavlja realno vrednotenje komunalne opreme in na tej podlagi 
doloËi merila za preraËun sredstev na enoto mere gradbene parcele 
objekta in njegove neto tlorisne povrπine. Dræavna zakonodaja z 
uveljavitvijo Zakona o prostorskem naËrtovanju obËinam omogoËa 
odmero komunalnega prispevka v njegovem realnem znesku. Po 
obstojeËi zakonodaji je namreË odmera komunalnega prispevka za 
prikljuËitev na obstojeËe omreæje temeljila na oceni letnih stroπkov 
investicij v izgradnjo komunalnih oprem. Dræavna zakonodaja do-
puπËa tudi nekatera dodatna merila - obroËno plaËilo komunalnega 

Novo srce nihalke

tovalna hitrost nihalke je 8 m/s, sprejme lahko 35 potnikov, medtem 
ko jih je prejπnja le 20.

NaËrtovali smo, da bomo potnike na planino vozili æe v Ëasu boæi-
Ënih praznikov na tradicionalno polnoËnico, vendar zaradi zamude pri 
tehniËnem pregledu, to æal ni bilo izvedljivo. Na polnoËnico se je kljub 
temu peπ odpravilo okoli 350 ljudi. V prvih 14 dneh od ponovnega za-
gona je bilo na planino prepeljanih 1280 potnikov. Æal pa na planini πe 
ni dovolj snega za zimske aktivnosti, vendar upamo, da bo sneg kmalu 
pobelil planino. 

Povabljeni na prijeten oddih in sprehod po Veliki planini, kamor vas 
nihalka odpelje vsak dan vsako polno uro med 8. in 18. uro.

POLONA GRAHEK,  
Velika planina d.o.o.

11. redna seja obËinskega sveta obËine Kamnik

LuË miru za æupana in obËinski svet obËine Kamnik
prispevka ter zniæanje ali oprostitev plaËila komunalnega prispevka 
za posamezne vrste objektov. Joæe Koroπec, SLS, je opozoril, da bi 
morali nujno zniæati ceno komunalnega prispevka za kmetijske ob-
jekte. Nasprotno pa so odlok podprli v SDS in Zares, kjer menijo, 
da se s tem korakom uveljavljajo jasni kriteriji in so poudarili, da 
je komunalni prispevek v naπi obËini πe vedno niæji kot v nekaterih 
primerljivih obËinah. Po podanih predlogih in pripombah svetnic 
in svetnikov, ki jih bo predlagatelj upoπteval do druge obravnave, 
je obËinski svet s 23 glasovi ZA Predlog Odloka o podlagah za 
odmero komunalnega prispevka za obmoËje obËine Kamnik v prvi 
obravnavi sprejel.

Koalicija in opozicija enotno pohvalili in 
sprejeli Predlog pravilnika o podeljevanju 
priznanj v πportu 

S predlogom Pravilnika za podeljevanje priznanj v πportu obËina 
Kamnik uresniËuje javni interes v πportu na lokalnem nivoju. Izpo-
staviti velja, da je bil Predlog Pravilnika usklajen tudi s predstavniki 
©portne zveze Kamnik. To so s 24 glasovi ZA in nobenim proti izrazili 
tudi svetnice in svetniki.

Sprejet odlok o javnem redu in miru v obËini 
Kamnik 

V septembru 2011 je ObËinski svet obravnaval predlog Odloka o 
javnem redu in miru v obËini Kamnik v prvi obravnavi in ocenil, da 
je primerno pripravljen ter zadolæil obËinsko upravo, da pri pripravi 
predloga odloka v drugi obravnavi upoπteva pripombe oziroma odgo-
vori zakaj jih ni moæno upoπtevati. Ker je obËinska uprava upoπtevala 
glavne pripombe, so svetniki veËinsko potrdili Odlok o javnem redu 
in miru v obËini Kamnik v drugi obravnavi. 

Opazno poveËanje prihodkov iz naslova 
turistiËne takse

Med sprejetimi odloki na zadnji seji obËinskega sveta so: Odlok 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o predmetu, pogojih in postopkih 
za podeljevanje in prenehanje koncesije za izvajanje programa predπolske 
vzgoje in varstva (merila, ki predstavljajo osnovo za izvajanje programa 
v skladu s predpisi za strokovne delavce, prostor in opremo so pogoj 
za vpis v razvid izvajalcev javno - veljavnega programa pri Ministrstvu 
za πolstvo in πport, ki pa je pogoj za izbiro izvajalca) - po skrajπa-
nem postopku, Odlok o turistiËni taksi v obËini Kamnik v prvi obravnavi 
(poveËa se vrednost turistiËne takse iz 10 (= 0,92 ¤) na 11 (= 1,00 ¤) 
toËk. Vrednost toËke doloËa Vlada RS in trenutno znaπa 0,0918 ¤. 
Ob predpostavki, da bo πtevilo noËitev ostalo na enaki ravni tudi v 
prihodnje, bomo v obËinski proraËun prejeli 10% veË prihodkov iz 
naslova turistiËne takse. Sprejet je bil Sklep o doloËitvi letne vrednosti 
toËke za izraËun nadomestila za uporabo stavbnega zemljiπËa za leto 2012 
(poveËana vrednost toËke za izraËun nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljiπËa za leto 2012 znaπa 0,000472723¤*12*1,07 = 0,006069763¤ za 
zazidano stavbno zemljiπËe in 0,000161318¤ *12*1,07 = 0,002071323¤ 
za nezazidano stavbno zemljiπËe).

Mrtvaki se valijo iz obËinskih omar
ObËinski svet obËine Kamnik je v nadaljevanju podal soglasje 

za sklenitev sodne poravnave v gospodarski zadevi, kjer podjetje 
v steËaju KB NAVTIK d.o.o. toæi obËino Kamnik zaradi plaËila 
187.297,12 evrov s polovico na znesek glavnice pripadajoËih zakon-
skih zamudnih obresti v viπini 28.500,00 (skupaj v znesku 215.797,12 
evrov) najkasneje do 31.12.2011. Kot je obrazloæila poroËevalka Maja 
Hauptman, je bila poravnava na sodiπËu æe sklenjena, potrebno je 
bilo le πe soglasje obËinskega sveta. Povedala je, da je poravnava v 
interesu obËine, ker se lahko zgodi, da bi morali plaËati πe 100% 
zamudne obresti, kar je cca 28.000 evrov veË. Rudi Verπnik, SDS, 
se je najprej zaËudil, da nihËe od svetnikov ni ostro reagiral zaradi 
nepredvidenih odhodkov iz kamniπkega proraËuna in je jasno in 

glasno zahteval analizo kdo je kriv za nastalo situacijo, da morajo iz 
proraËuna nepredvideno nameniti skupaj veË kot 200.000 evrov, ker 
je nekdo ravnal v neskladju z zakonom ali v neskladju s strokovnimi 
mnenji. Jasno je povedal, da je po njegovem mnenju objektivno 
kriv bivπi æupan Smolnikar in je predlagal, da se zadevo preuËi in 
ustrezno reagira glede na ugotovitve. Po njegovem mnenju so takπne 
zadeve neke vrste tiho zadolæevanje obËine. ≈Mrtvaki se valijo iz 
omar, Ëeprav je bilo reËeno, da nismo zadolæeni,« je nazorno za-
kljuËil svetnik Verπnik. Tudi Julijana Bizjak Mlakar, DeSUS, se je 
strinjala, da je potrebno ugotoviti odgovornost za nastalo situacijo 
in ustrezno ukrepati. Maja Hauptman iz obËinske pravne sluæbe je 
napovedala, da bodo zadevo raziskali. 

Kohezijski sklad: kanalizacija in vodovod
Svetniki in svetnice so pohvalili odliËno predstavitev Suzane Stra-

æar, viπje svetovalke za komunalno infrastrukturo, ki je obËinskemu 
svetu predstavila PoroËilo o pripravi projektov za pridobitev evropskih 
sredstev za izgradnjo kanalizacijskega in vodovodnega omreæja v obËini 
Kamnik. Le v nekaj slikah in stavkih je podala bistvene informacije 
o tekoËem projektu, v katerem sodeluje 7 obËin. Povedala je, da so 
predvidena sredstva v viπini 12,95 mio za kanalizacijo do leta 2015, 4,5 
mio pa za C»N (centralno Ëistilno napravo). Pridobitev nepovratnih 
sredstev je predvidena v septembru 2012, ko bo tudi zaËetek gradnje, 
konec gradnje pa bo predvidoma konec leta 2015. Franc Resnik, viπji 
svetovalec za oskrbo s pitno vodo in javno razsvetljavo, pa je predstavil 
PoroËilo o porabi sredstev za obnovo oziroma novogradnjo infrastrukture 
vodovodnega in kanalizacijskega omreæja iz naslova podraæitve omreænine 
vodovoda in kanalπËine. Obe PoroËili je obËinski svet sprejel.

Poziv k enotnosti obËanom in obËankam
Matjaæ Srπa, vodja Oddelka za gospodarske javne sluæbe, se je obrnil 

na obËinski svet: ≈Zadovoljen sem z razvojem zadev na podroËju kohezi-
je. Ekipa je zelo dobro pripravila projekt, na tej toËki pa prosim za pomoË 
svetnikov - na vas se bodo obraËali obËani in obËanke s pogodbami. De-
jansko bomo le vsi skupaj lahko izvedli ta resen, obseæen, drag projekt. 
Ko pridobivamo sluænosti, je zelo pomembno, da sodeluje vsak obËan 
- moramo stopiti skupaj. »e tega ne bomo naredili, evropskih sredstev 
gotovo ne bo!« 

Na koncu decembrske seje je obËinski svet obravnaval in spre-
jel πe okvirni program dela obËinskega sveta obËine Kamnik za leto 
2012, predlog Sklepa o opustitvi javnega dobrega ter Sklep o razdelitvi 
nerazdeljenih sredstev s proraËunske postavke ≈dejavnost klubov po 
pogodbah«.

Nina Irt

V januarju se zaËne glavna sejemska sezona v turizmu. Do marca 
se odvije najveË turistiËnih sejmov doma in v tujini. Kamnik se tudi 
letoπnje leto odpravlja na predstavitve v Ultrecht in München, kam-
niπki turizem pa se bo doma predstavil na prihajajoËem najveËjem 
turisitËno promocijskem dogodku � sejmu Turizem in prosti Ëas, ki 
bo na Gospodarskem razstaviπËu v Ljubljani potekal od 26. do 29. 
januarja. 

Kot smo izvedeli na Agenciji za turizem in podjetniπtvo Kamnik, 
se bo kamniπka turistiËna ponudba predstavljala v okviru Ljubljanske 
regije skupaj πe z ostalimi obËinami v petek, 27. januarja, skozi ves 
dan. Tema letoπnje predstavitve je nesnovna dediπËina zelenega za-
ledja Ljubljane, kamor spadajo Komenda, Vodice, Medvode, Mengeπ, 
Trzin, Domæale, Lukovica, MoravËe, Dol pri Ljubljani in Litija.

V teku projekt Promocija turistiËnega 
obmoËja Srca Slovenije

Na Agenciji za turizem Kamnik pa potekajo aktivnosti v okviru 
projekta Promocija turistiËnega obmoËja Srca Slovenije, ki ga delno 
financira Evropska unija, Evropski sklad za regionalni razvoj in v 
katerem sodeluje 7 obËin: Domæale, Mengeπ, Trzin, Lukovica, Litija, 
Dol pri Ljubljani in Kamnik.

Nadgrajen bo projekt PleËnik na Domæalskem in Kamniπkem. Izde-
lali so tri enodnevne programe, katerih vsebina temelji na PleËnikovi 
dediπËini, træijo pa se po okoliπkih hotelih in drugih prenoËitvenih 
zmogljivosti, turistiËnih agencijah ipd. Kot pravijo na Agenciji, bodo 
izdelalli tudi celostno grafiËno podobo in oblikovali enotno emba-
laæo za spominke, ki so vezani na PleËnika ter posneli krajπi filmËek 
izdelovalca Petra Kruπnika, 82-letnega Mengπana, ki po PleËnikovih 
naËrtih izdeluje drobne predmete.

Projekt, ki bo zakljuËen konec leta 2012, obsega πe organiziranje 
πtudijskih delavnic, postavitev novega celostnega spletnega porta-
la, promocijske aktivnosti v Sloveniji in tujini, nove turistiËne pro-
dukte, izobraæevanje novih turistiËnih vodnikov in tisk promocijskih 
gradiv.

ZaËenja se letoπnja 
promocija turistiËne 
ponudbe

Na podlagi 2. Ëlena Pravilnika o podeljevanju priznanj v 

πportu v obËini Kamnik (Uradni list RS, πtevilka 106/11) 

ObËina Kamnik objavlja 

RAZPIS 
ZA PODELITEV PRIZNANJ V ©PORTU ZA LETO 2011

1. Javni razpis s priloæenimi obrazci dobite na spletni strani 
ObËine Kamnik WWW.KAMNIK.SI.

2. Rok za prijavo na javni razpis je petek, 27. januar 2012 
do 12. ure.

3. Dodatne informacije: Katja Vegel (tel.: 01/8318-142).

Marjan ©arec, l.r.

Kmalu nov razpis za koncesijski vrtec 
Svetnice in svetniki so s 27 glasovi za sprejeli Sklep o soglasju k 

dodelitvi nepovratnih sredstev za koncesijske oddelke vrtcev v letih 
2012, 2013 in 2014. Glede na to, da zadnji razpis za koncesijo v letu 
2011 ni bil uspeπen, obËina Kamnik pa potrebuje dodatne oddelke 
predπolske vzgoje, se v kratkem predvideva objava novega razpisa 
za podelitev koncesije. V proraËunu za leto 2012 je æe predvidena 
tretjina sofinanciranega deleæa, naslednji tretjini za oddelke novega 
koncesijskega vrtca pa se bosta koncesionarju, izbranem na razpisu v 
letu 2012, izplaËali v letu 2013 in 2014.

Koalicija odloËno ZA, opozicija odloËno 
PROTI zdruæitvi turizma in πporta  
v Kamniku, vendar je ≈poroka« tokrat 
izpeljana

Kot je povedala poroËevalka Martina Bajde, vodja Oddelka za go-
spodarske dejavnosti in finance, je bila veËina pripomb in predlogov o 
ustanovitvi javnega zavoda ≈Agencija za razvoj turizma in podjetniπtva 
v obËini Kamnik«, podanih v prvi obravnavi, upoπtevana oziroma je 
obrazloæeno zakaj jih ni mogoËe upoπtevati, predlog odloka pa je 
prav tako usklajen s ©portno zvezo obËine Kamnik in Agencijo za raz-
voj turizma in podjetniπtva v obËini Kamnik. Kot je izpostavila Janja 
Zorman Macura, se nekateri svetniki in svetnice z ustanovitvijo javnega 
zavoda niso povsem strinjali, predvsem je bilo izraæeno nestrinjanje pri 
zdruæevanju turizma in πporta ter ukinitvijo podjetniπtva, a so na koncu 
Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda ≈Agencija za razvoj turizma in podjetniπtva v obËini Kamnik« 
s 15 glasovi ZA in 13 proti sprejeli. Predstavniki æupanove koalicije so 
odlok odloËno podprli, opozicija pa je odloku izrazito nasprotovala. 
Svetnik Matej Slapar, NSi, predsednik odbora za mladino, πport in 
kulturo, je povedal, da je odbor podal negativno mnenje k odloku, 
osebno je odlok ocenil kot neusklajen s ©Z in ATP, poloviËarski (ker ne 
reπuje hkrati πe problematike mladih in kulture) in da je ocena stro-
πkov nerealna. OdloËno je nasprotoval zdruæevanju πporta in turizma 
v eno agencijo.

Celoletna parkirnina znaπa 250 evrov
Sklep o doloËitvi novih cen storitev trænice v Kamniku in cen sejem-

skih storitev je æupan Marjan ©arec po krajπi razpravi umaknil, Sklep 
o spremembah in dopolnitvah Sklepa o doloËitvi viπine parkirnine na 
javnih plaËljivih parkirnih povrπinah v delu mesta Kamnik pa je obËin-
ski svet sprejel, tako bo parkirnina za eno parkirno mesto za celoletno 
parkiranje znaπala 250 evrov.
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Ob 15-letnici delovanja folklorne skupine in meπanega pevskega zbora 
pod okriljem Druπtva upokojencev Kamnik so v druπtvu pripravili 
jubilejni koncert. 22. decembra so na odru Doma kulture Kamnik 
polno dvorano obiskovalcev navduπili pevci in pevke pod vodstvom 
Karle Urh ter folkloristi pod vodstvom Francija Poljanπka. Tako kot z 
mnogimi nastopi, s katerimi razveseljujejo tako po Sloveniji kot tujini, 
so ponovno potrdili, da pri petju in plesu leta nikakor ne πtejejo. 

Koncert ob 15-letnici folklorne skupine in Meπanega pevskega zbora DU Kamnik

Ko pojemo in pleπemo nam leta niso mar!

Folklorna skupina DU Kamnik 
se je rodila 7. marca 1996 na po-
budo Marije Plahuta ter Angelce 
in Joæeta Jagodica, ki so nago-
vorili Francija Poljanπka, da je 
prevzel nalogo uËenja in vodenja 
folklornih plesov. Sprva so zagna-
ni plesalci in plesalke vadili kar v 
druπtvenih prostorih, ki pa so ob 
vedno veËjem zanimanju za fol-
klorno dejavnost postali pretesni. 
Prostor so naπli v Domu kulture 
Kamnik, kjer se dobivajo ob sre-
dah zveËer. Z veseljem vadijo za 
nastope v domaËi obËini in po 
vsej Sloveniji, zaplesali pa so tudi 
v Makedoniji, Trstu in Avstriji. 

Meπani pevski zbor Druπtva 
upokojencev Kamnik deluje od 
26. maja 1996. K ustanovitvi je 
veliko pripomogla zagnanost 
Marije ZagoriËnik, ki je dalj Ëasa 
prepevala v æenskem pevskem 
zboru Solidarnost, po upokojit-
vi pa si je πe z nekaj pevci in 
pevkami æelela prepevati v upo-
kojenskem zboru.

Danes zbor πteje okrog 30 
pevk in pevcev, ki jih æe od 
prvih zaËetkov vodi Karla Urh, 
glasbena pedagoginja na O© Stra-
nje. Z veseljem se udeleæujejo 
nastopov, pevskih revij v Kam-
niku, v okviru Pokrajinske zveze 
druπtev upokojencev, prepevali  
so tudi na dræavnem sreËanju 
pevskih zborov in nekajkrat na-
stopili pri koroπkih Slovencih v 
Pliberku. V petnajstih letih so 
naπteli kar 152 nastopov. Na va-
jah se sreËujejo ob ponedeljko-
vih veËerih.

Obiskovalce jubilejnega kon-
certa je v imenu ObËine Kam-
nik pozdravila podæupanja mag. 
Julijana Bizjak Mlakar. »esti-
tala je jubilantom in poudarila 
velik pomen Druπtva upokojen-
cev Kamnik, ki z raznolikimi 
in humanitarnimi aktivnostmi 
prispeva k boljπemu æivljenju 
starejπih obËanov, ki predstav-
ljajo velik kulturni, socialni in 
strokovni potencial za obËino 
in dræavo. 

V programu so se poleg ju-
bilantov Folklorne skupine DU 

plesi pod vodstvom 
mentorice Nataπe Ko-
Ëar in uËenci vokal-
no∑instrumentalne 
skupine O© Stranje 
pod vodstvom Karle 
Urh. 

Po pozdravu in 
Ëestitkah predsed-
nika druπtva upo-
kojencev Kamnik 
V inka Po l aka  j e 
Tone FtiËar, ki je 
povezoval program, 
v imenu Javnega 
sklada RS za kultur-
ne dejavnosti podelil 
bronasta, srebrna in 
zlato Gallusovo pri-
znanje 13 pevcem in 
pevkam, ki v zborih 
prepevajo æe 5, 15 
ali veË kot 30 let.

Bronaste Gallusove znaËke za 
5 let prepevanja so prejeli: Nada 
Pintar, Vinko Polak in Miha ©le-
bir. Srebrne Gallusove znaËke 
za 15 let prepevanja so prejeli 
Neæika Drovenik, Valentina Gali-

ËiË, Miha Hribovπek, Iva Humar, 
Ivanka Kladnik, Marija Klemen, 
Fani Klemenc, Mihaela Ulaga in 
Ivanka Urankar. Jubilejno Gallu-
sovo znaËko za veË kot tridesetlet-
no petje pa je prejel basist zbora 
Peter Podjed.

Maroltovo zlato in bronasto 
priznanje JSKD je prejelo 20 
plesalk in plesalcev folklorne 
skupine. Bronaste Maroltove 
znaËke za petletno sodelovanje 
v folklorni skupini so prejeli So-
nja Bezovπek, Mili Cerar, Janez 
Hribar, Helena Kemperl, Ivan 
Kotnik, Mari Kumer, Lado Osol-
nik, Ivan Sokler, Anica Spruk, 
Pavla ©trajhar, Slavica ©trukelj, 
Valerija ©tupar, Bors Zeilhofer in 
Brigita Æavbi.

Zlate Maroltove znaËke za 15 
let aktivnega delovanja so prejeli 
Marija Golob, Joæe Jagodic (po-
budnik za ustanovitev), Francka 
Kadunc, Franc Novak, Marija 
Plahuta (pobudnica za ustano-
vitev, in Jure Urankar. Franci  
Poljanπek pa je æe prejel jubilej-
no zlato Maroltovo znaËko za 
veË kot 30 let aktivnega udej-
stvovanja v ljubiteljski folkorni 
dejavnosti.

Predsednik DU Kamnik Vinko 
Polak je posebno druπtveno listi-
no z zahvalo izroËil Karli Urh 
in Franciju Poljanπku. 

Povabilu na jubilejni koncert 
so se odzvali tudi Bruno Ravni-
kar, dr. Andrej KoπiË in dr. Mir-
ko Ramovπ, strokovnjaki na po-
droËju slovenske folklore. Franci 
Poljanπek se jim je zahvalil za 
pomoË pri nastajanju folklorne 
dejavnosti na Kamniπkem v za-
Ëetku πestdesetih let, ko je pod 
njegovim vodstvom zaËela delo-
vati folklorna skupina Kamniπka 
Bistrica.

Besedilo in fotografije:  
VERA MEJA»

V poËastitev Dneva samostojnosti in enotnosti so 23. decembra ob 18. 
uri v galeriji Veronika v Kamniku na slovesnosti v organizaciji Druπtva 
Demos na Kamniπkem in obËine Kamnik zbrane nagovorili predsednik 
druπtva Demos na Kamniπkem Igor Podbreænik, naËelnik Upravne enote 
Kamnik Mihael Novak in æupan Marjan ©arec.

23. decembra 1990 smo se volivke in volivci na plebiscitu odloËili, da 
æelimo æiveti v samostojni in neodvisni Sloveniji. Na vpraπanje ali naj Slo-
venija postane samostojna in neodvisna dræava je od 93,2% udeleæenih 
volivcev okoli 95% odgovorilo pritrdilno, kar je 88,5% vseh volivcev. S tem 
smo Slovenke in Slovenci postavili temeljni kamen naπe nove slovenske 
dræave. 26. decembra 1990 je slovenska skupπËina slovesno razglasila na 
plebiscitu izraæeno veËinsko voljo Slovenk in Slovencev.

Zbrane je najprej pozdravil predsednik druπtva Demos na Kamniπkem 
Igor Podbreænik in spomnil na prelomna dogajanja pred 21. leti. Zatem 
je æupan Marjan ©arec vsem Ëestital ob dræavnem prazniku Dnevu samo-
stojnosti in enotnosti in poudaril pomembnost tega referenduma v slo-
venski zgodovini, saj smo se takrat odloËili, da bomo æiveli v svoji dræavi, 
da bomo enakopravni z drugimi narodi, da bomo izpolnjevali tisto, kar 
pripada narodu, ki ima svojo dræavo. Slavnostni govornik naËelnik Upra-
vne enote Kamnik Mihael Novak je med drugim povedal: ≈Vse, kar smo 
skupaj dosegli, je izreden uspeh in to naπo zgodovino moramo spoπtovati, 
ceniti, se je spominjati in jo tudi poËastiti. Ne smemo pozabiti naπe pre-
teklosti, naπih korenin, sicer ne bomo razumeli sedanjosti in tudi ne bomo 
odgovorni do naπe prihodnosti. Verjamem v naπo preudarnost, zavezanost 
predati prihajajoËemu rodu vse, kar nam je bilo podarjeno in z ærtvami 

pridobljeno, da bo tod v raju pod Triglavom vedno æivel slovenski rod, lju-
bil svojo domovino Slovenijo, pel slovenske pesmi ter na temelju duhovnih 
in kulturnih izroËil ohranjal dostojanstvo Ëloveka in æivljenja.«

V kulturnem programu so nastopili MPZ Odmev Kamnik pod vodstvom 
zborovodkinje Anice Smrtnik, vezno besedo in recitacije, ki jih je pripravi-
la prof. Marjeta Humar, pa sta predstavila Marta Zabret in Tone FtiËar.

Janja Zorman Macura  
Odnosi z javnostmi obËina Kamnik

V poËastitev Dneva 
samostojnosti in enotnosti

Æupan obËine Kamnik Marjan ©arec je pred iztekom leta 2011 v Domu 
kulture Kamnik na tradicionalnem prednovoletnem sprejemu pozdravil 
predstavnike obËinskega sveta, direktorje in ravnatelje javnih zavodov, 
Ëastne obËane, nekdanje vodstvene delavce obËine, predsednike in po-
veljnike gasilskih druπtev, duhovnike in ostale povabljene.

≈Prazniki, ki so pred nami nas opominjajo, kako hitro Ëas beæi. Ko-
maj smo si voπËili zdravja in sreËe, æe se leto poslavlja od nas. ©e nekaj 
dni in leto 2011 bo zapisano zgolj v naπem spominu. Spominjali se ga 
bomo po intenzivnosti gospodarske krize, zmanjπanju delovnih mest, 
propadu podjetij, ki so veljala za nezlomljiva, predvsem v zadnji polovici 
tudi po negotovi usodi evrskega obmoËja ter predËasnih volitvah. ObËine 
Kamnik vsa ta gibanja niso obπla, nasprotno, tudi na lokalnem nivoju se 
Ëuti moËan zamah krize. Kljub tej situaciji smo vendarle uspeli realizirati 
nekaj projektov na podroËju lokalnih cest, vodovoda in kanalizacije, po-
druæniËnih osnovnih πol in predπolske vzgoje« je med drugim povedal 
æupan Marjan ©arec. Poudaril je najbolj izpostavljene projekte in govor 
zaokroæil z zahvalo:≈Hvala vsem, ki kakorkoli prispevate svojo energijo 
in predanost v dobro obËine Kamnik, podæupanoma, direktorju obËinske 
uprave, drugim zaposlenim v obËinski upravi, svetnicam in svetnikom, dr-
æavnim institucijam, javnim zavodom, druπtvom in posameznikom. Samo 
skupaj uspevamo preskakovati ovire na poti k cilju. Naπ cilj je zadovoljstvo 
obËank in obËanov obËine Kamnik«. 

Za to slovesno priloænost je sta Juπ MilËinski in Goran Zavrπnik - duet 
Jugo na izviren naËin priredila skladbo Ko boπ priπla na Bled. Pospremil 
jo je prikaz najpomembnejπih dogodkov v obËini, tako v sliki kot bese-
di. Zbrane je z nalezljivim humorjem in simpatiËnostjo oËarala igralka 
Anamarija MitiË. Prijeten veËer, ki ga je spretno povezala Barbara BoæiË, 
se je nadaljeval ob pomenkih in domaËih dobrotah, ki so jih pripravile 
Podeæelske æene Tuhinjske doline, Kamnika in Komende. 

Æupanov prednovoletni 
sprejem

KamniËanke in KamniËani so tudi letos silvestrovali na prostem in novo 
leto 2012 priËakali na Glavnem trgu ob veselih viæah ansambla trio ©pica.

Malo pred polnoËjo je zbrane, ki jih je bilo po ocenah organizatorjev 
okrog tisoË petsto, pozdravil æupan Marjan ©arec in jim zaæelel, da bi bilo 
leto 2012 polno razumevanja, zadovoljstva, ljubezni in zdravja.

Novo leto priËakali  
na Glavnem trgu

Kamnik pod vodstvom Francija 
Poljanπka in Meπanega pevskega 
zbora DU Kamnik pod vodstvom 
Karle Urh, predstavile πe ljud-
ske pevke Predice, ki prav tako 
delujejo v okviru DU Kamnik, 
otroci glasbenega ateljeja Carl 
Orff Kamnik pod vodstvom 
Bernarde Rakar, Kuod Bayani 
∑ skupina Shakti z orientalskimi 

Predsednik druπtva Demos na Kamniπkem Igor Podbreænik, kamniπki 
æupan Marjan ©arec, naËelnik Upravne enote Kamnik Mihael Novak, 
Marjeta Humar in obËinski svetnik Gordan AmbroæiË Malenπek. 

Folkloristi so se predstavili s spletom plesov z naslovom Kadar boπ ti vandrat πel ter z zanimivo scensko 
postavitvijo in Tuhinjsko πuπtarsko s πuπtarjema Francijem Poljanπkom in Ivom Kotnikom.

Folkloristom leta res niso mar! Franc Novak 
pleπe pri folklorni skupni DU Kamnik vseh 
petnajst let, na odru je æivahen, veden in poln 
energije, njegov korak je poskoËen in neverjet-
no dobro skriva svojih 82 let. 

Orientalski plesi skupine Shakti Kuod Bayani pod vodstvom mentorice 
Nataπe KoËar so nas ponesli v daljne deæele. 

Otroci glasbenega ateljeja Carl Orff Kamnik pod vodstvom Bernarde 
Rakar so iz preprostih ≈glasbil« - kuhinjskih pripomoËkov izvabljali 
zanimive zvoke.

Z veseljem smo pozdravili pevke in pevce DU Kamnik z zborovodkinjo Karlo Urh, ki jih vodi æe vseh 15 let.
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Skupno staliπËe æupana  
Marjana ©arca in poslanca DZ  
mag. Mateja Tonina glede ukinitve 
Geodetske pisarne Kamnik 

Geodetski upravi Republike Slovenije sta æupan obËine Kamnik 
in poslanec DZ mag. Matej Tonin v zvezi s predvideno ukinitvijo 
Geodetske pisarne v Kamniku 9. januarja posredovala skupno 
staliπËe: 

≈Ne glede na namen Geodetske uprave Republike Slovenije 
æupan obËine Kamnik s podporo poslanca Dræavnega zbora po-
novno poudarjava, da se s selitvijo ne strinjava.

Kot ste navedli v dopisu, æelite Geodetsko pisarno v Kamniku 
ukiniti z navedbo, da boste s tem izboljπali organizacijsko, ka-
drovsko, materialno in vsebinsko funkcioniranje organa. Glede 
na πtevilne zaostanke, ki jih imate meniva, da bi morali razmisliti 
o dodatni zaposlitvi usluæbencev v Geodetski pisarni Kamnik in 
ne njeni ukinitvi.

Geodetska pisarna Kamnik poleg vsakdanjih nalog, kamor spa-
dajo svetovanje individualnim strankam, posredovanja podatkov 
geodetskim podjetjem in pregledovanja elaboratov oddanih z 
njihove strani, opravlja tudi servis naslednjim udeleæencem:
- Oddelku za urejanje prostora, Oddelku za gospodarske javne 

sluæbe ter Oddelku za premoæenjsko-pravne in sploπne zadeve,
- DavËni upravi RS - Izpostava Kamnik,
- lokalnim gospodarskim subjektom (stanovanjskim upravnikom, 

Komunalnemu podjetju Kamnik, ...).
Geodetska pisarna Kamnik upravlja z arhivom, ki obsega pros-

torsko dokumentacijo vse od njenega nastanka. V preteklosti so 
Geodetske pisarne spadale pod okrilje obËine, tako je bilo tudi v 
Kamniku, zato se je potrebno zavedati, da so dokumenti iz arhiva 
zelo pomembni za obËino Kamnik. 

Potrebno je poudariti, da Geodetska pisarna Kamnik sodeluje 
tudi z Zemljiπko knjigo v Kamniku, saj obe instituciji pokrivata 
celotno informacijo o zemljiπËu (legi, obliki, vrsti rabe, povrπini 
ter lastniπtvu) kot tudi z Upravno enoto Kamnik, ki deluje tudi 
na podroËju izdaje gradbenih dovoljenj.

Mesto z veË kot 750-letno tradicijo, s sedeæem Upravne enote, 
s sedeæem Okrajnega sodiπËa z Zemljiπko knjigo Kamnik in skoraj 
30.000 prebivalci, si ne sme dovoliti, da izgubi sedeæ Geodetske 
pisarne Kamnik, kot administrativnega in svetovalnega organa.

Glede uvajanja elektronskega poslovanja dræi, da se razvija, 
vendar pa ne smete pozabiti poglavitnega dejstva, da celotna 
povrπina obËine Kamnik πe vedno ni pokrita z internetnim omreæ- 
jem, kar poslediËno pomeni, da internetne oziroma elektronske 
storitve niso dostopne vsem obËanom obËine Kamnik. Meniva, da 
gre za neenakost obravnavanja naπe obËine z drugimi obËinami, 
katere imajo zagotovljeno elektronsko poslovanje. 

ObËina Kamnik ima specifiËno geografsko lego in starostno ter 
prometno infrastrukturo. Njena povrπina obsega 265 kvadratnih 
kilometrov in zajema dvaindvajset krajevnih skupnosti s 116 na-
selji. ©tevilni obËani, zlasti starejπi in iz oddaljenih vasi, æe danes 
teæko pridejo do Geodetske pisarne Kamnik, ker je obËina zelo 
slabo prometno povezana z javnimi prevoznimi sredstvi. V pri-
meru selitve Geodetske pisarne v Domæale, bi jim bil dostop do 
te onemogoËen. 

Ne moreva se strinjati tudi z vaπo navedbo, da ni Ëakalnih vrst. 
V prid temu govori æe samo dejstvo, da ste z objavo vrednosti 
nepremiËnin ponovno ≈pozvali ljudi« k poveËanju obiska Geo-
detske pisarne. 

V kolikor je zdruæitev Geodetskih pisarn nujna zaradi finanËne 
racionalizacije se je obËina Kamnik pripravljena dogovoriti za 
zmanjπanje stroπkov najemnine oziroma ukinitev le-te. 

Æupan obËine Kamnik in poslanec Dræavnega zbora æeliva omo-
goËiti dostop do osnovnih informacij v zvezi z nepremiËninami 
vsem obËanom. Glede na zgoraj navedena dejstva, ponovno ape-
lirava na vas, da jih preuËite ter skuπate racionalizirati stroπke na 
drugaËen naËin.«
mag. Matej Tonin  Marjan ©arec
Poslanec Dræavnega zbora  Æupan obËine Kamnik

V zvezi s Ëlankom, ki je bil objavljen v 22. πtevilki Ëasopisa Kamniπki 
obËan 21.12.2011 z naslovom ≈Ranljivi druæbeni strukturi - umetniki in 
mladina«, se Mladinski center Kotlovnica Kamnik odziva s pojasnilom, 
v katerem æeli razjasniti napaËno tolmaËenje dejstev in navajanje 
netoËnih informacij. 

Skupina Illusion Art je bila leta 2007 s strani direktorja Boπtjana 
Koπirja povabljena v Mladinski center Kotlovnica, kjer jim je bila 
ponujena souporaba prostora za ureditev glasbenega studia z na-
menom skupini mladih omogoËiti razvijanje ustvarjalnega potenciala. 
Dogovor je zajemal obojestransko sodelovanje, souporabo prostorov 
ter skupno izvajanje programa mladinskega centra. 

V letu 2009 so se priËele pojavljati prve krπitve hiπnega reda, 
predvsem tretje toËke, ki se nanaπa na kajenje znotraj prostorov glas-
benega studia. Kljub veËkratnim opozorilom, tako s strani direktorja 
MC Kotlovnica kot tudi Gorana Zavrπnika, upravitelja Doma kulture 
Kamnik, se situacija ni izboljπala. Ob mnogih pogovorih skupina ni 
bila pripravljena sprejeti kakrπnekoli skupne reπitve in v treh letih 
ni vzpostavila odnosa do hiπnega reda. Zato je MC Kotlovnica z 
decembrom 2011 prekinil sodelovanje s skupino Illusion Art in jim 
odrekel gostoljubje v prostorih ter pravico do uporabe studia.

Kakrπnekoli obtoæbe, da MC Kotlovnica ne podpira koncepta 
skupine Illusion Art, so popolnoma napaËne in so le pretveza za 
prikrivanje navedenih razlogov. Edini razlog za izselitev skupine je 
krπenje hiπnega reda v skladu s pravilnikom o upravljanju s prostori 
MC Kotlovnica, ki ga je upravni odbor mladinskega sveta sprejel 
dne 16.1.2006 in ga je potrdil obËinski svet obËine Kamnik. BodoËa 
namembnost prostorov glasbenega studia je odprta in vabi mlade 
ustvarjalce, ki se bodo dræali hiπnega reda.

V MC Kotlovnica trenutno delujejo tri glasbene skupine (Deck 
Janiels, Pantakan in Spock Studios), skupina breakerjev The Rock- 
crew, Ëlani Foto kluba Kamnik, Mladinski svet Kamnik, redni ob-
iskovalci veËnamenskega prostora ter posamezniki, ki uporabljajo 
razliËne namenske prostore in infrastrukturo MC Kotlovnica. MC 
Kotlovnica bo πe naprej uresniËeval svojo vizijo in mladim ponujal 
brezplaËne prostore za ustvarjanje, kar jim omogoËa, da razvijajo 
svojo ustvarjalnost.

Mladinski center Kotlovnica

V zaËetku leta smo se 
oglasili pri najbolj izkuπeni 
finanËnici obËine Kamnik 
Martini Bajde, vodji Od-
delka za gospodarske dejav-
nosti in finance. Z 10-letnim 
staæem na podroËju financ, 
izkuπnjami pri sprejemanju 
proraËunov in veliko stopnjo 
strokovnosti lahko Martina 
Bajde strokovno oceni reali-
zacijo obËinskega proraËuna 
za leto 2011 in sveæe sprejeti 
obËinski proraËun za tekoËe 
leto 2012. Ker pa je Oddelek 
za gospodarske dejavnosti 
in finance pristojen tudi za 
opravljanje nalog s podro-
Ëja pospeπevanja kmetijstva, turizma in malega gospodarstva, smo jo 
povpraπali tudi po ukrepih, s katerimi obËina Kamnik skrbi za razvoj 
malega gospodarstva in kmetijstva. PodroËje turizma pa obravnavamo 
v poroËilu iz decembrske obËinske seje, na kateri so svetniki potrdili 
zdruæitev turizma in πporta v eno agencijo.
V obËinski upravi obËine Kamnik imate mnogo izkuπenj s pripravami, 
usklajevanjem in sprejemanjem obËinskih proraËunov. Kako ocenju-
jete proraËun obËine Kamnik za leto 2012? 

ProraËun obËine Kamnik je osnovni instrument, s katerim obËina do-
loËi programe, pravice porabe in vse javno finanËne ukrepe za izvedbo 
zastavljenih programov in aktivnosti. Po Zakonu o lokalni samoupravi 
in Zakonu o javnih financah morajo biti v proraËunu obËine zajeti 
vsi prihodki in drugi prejemki ter vsi odhodki in drugi izdatki, ki se 
porabljajo za posamezne namene financiranja javne porabe. Viπina 
proraËuna obËine Kamnik za leto 2012, ki ga je obËinski svet potrdil 
30. novembra 2011, znaπa 24 mio ¤. Pri pripravi proraËuna smo na 
prihodkovni strani upoπtevali viπino primerne porabe, ki za obËino 
Kamnik za leto 2012 znaπa 15,6 mio ¤. Primerna poraba obËine je 
za posamezno obËino za posamezno proraËunsko leto ugotovljen 
primeren obseg sredstev za financiranje z zakonom doloËenih nalog. 
Poleg tega naËrtujemo tudi 1,8 milijonov evrov prihodkov iz naslova na-
domestila za uporabo stavbnega zemljiπËa, 2,3 milijonov evrov nedavË-
nih prihodkov (kamor so vkljuËeni prihodki od komunalnih prispevkov, 
prihodki od premoæenja, koncesijski prihodki...) ter 2,4 milijonov evrov 
transfernih prihodkov. 

Na strani odhodkov je pribliæno 17,4 milijonov evrov oziroma 73% 
sredstev, namenjenih financiranju tekoËih odhodkov in transferov, 
investicijski odhodki pa so naËrtovani v viπini 6,3 milijonov evrov. 
Iz strukture naËrtovanih izdatkov za leto 2012 izhaja, da je polovica 
sredstev namenjenih podroËju druæbenih dejavnosti, slaba tretjina pa 
podroËju gospodarskih javnih sluæb.

S postopki priprave in sprejemanja proraËuna sem bila osebno 
zelo zadovoljna. ProraËun obËine Kamnik za leto 2012 je realen, kar 
pomeni, da v postopku izvrπevanja proraËuna med letom ne bi smelo biti 
bistvenih odstopanj in problemov, seveda ob dejstvu, da se gospodarska 
in finanËna kriza v letoπnjem letu ne bo bistveno poslabπala v primerjavi 
z letom 2011. Poleg tega pa je za izvrπevanje obËinskega proraËuna 
pomembno, da bo Vlada na dræavni ravni Ëim prej operativna, saj je 
v proraËunu obËine Kamnik vkljuËenih veË projektov, za katere na-
Ërtujemo sofinanciranje z dræavnimi in kohezijskimi sredstvi (mestne 
πole, kanalizacija, vodovod...). Ne smemo pa prezreti tudi dejstva, da 
smo se s pravoËasno sprejetim proraËunom izognili omejitvam, ki jih 
doloËa zaËasno financiranje. 

Vpliv svetovne gospodarske krize je Ëutiti  
tudi pri poslovanju in kreiranju proraËuna
Kakπne so bistvene razlike med kreiranjem in sprejemanjem proraËu-
nov iz prejπnjih let in proraËunom za leto 2012?

Na zaËetku bi rada poudarila, da je proraËun za leto 2012 prvi pro-
raËun obËine Kamnik, ki je bil sprejet æe v mesecu novembru predhod-
nega leta za naslednje leto. Razlik med kreiranjem in sprejemanjem 
letoπnjega proraËuna ter proraËuni preteklih let ni, saj se zakonodaja 
na tem podroËju ni bistveno spreminjala. Zagotovo pa so razlike v 
strukturi ter viπini proraËuna. 

Vpliv svetovne gospodarske krize je Ëutiti tudi pri poslovanju in 
kreiranju proraËuna, saj se v zadnjih letih zniæujejo prihodki od 
komunalnih prispevkov, kapitalskih prihodkov skorajda ni, vse to 
pa je posledica investicijske neaktivnosti in banËnega krËa. Deleæ 
proraËunskih sredstev, ki je namenjen financiranju tekoËih odhodkov 
in transferov, se v zadnjih letih bistveno poveËuje v breme inve-
sticij. Pred petimi leti je bilo 55% proraËunskih sredstev namenjenih 
financiranju tekoËe porabe, v proraËunu za leto 2012 pa je za ta namen 
zagotovljenih 72% sredstev. Samo na podroËju predπolskega varstva 
in vzgoje otrok so se izdatki v letu 2011 v primerjavi z letom 2010 
poveËali za pribliæno 1 milijon evrov. V preteklih letih, ko je bilo 
sredstev veË, je obËina Kamnik uvedla doloËene transfere predvsem 
na podroËju druæbenih dejavnosti, ki pa trenutno zelo bremeni-
jo proraËunsko financiranje. Ob dejstvu, da so proraËunska sredstva 
omejena in je obËina Kamnik pred priËetkom izvedbe veËjih investicij, 
bo v prihodnje potrebno doloËene transfere, ki zakonsko niso obvezni, 
zniæevati oziroma bo potrebno na vseh podroËjih racionalizirati po-
slovanje z javnimi sredstvi.

Investicijski projekti na podroËju komunalno  
cestne infrastrukture ter druæbenih dejavnosti v 2012
Katere spremembe prvega predloga proraËuna, ki so jih predlagali 
in dosegli svetnice in svetniki, so po vaπem mnenju zelo dobrodoπle, 
katere pa bi morale poËakati na ugodnejπi trenutek oz. naslednji 
proraËun?

Med predlogom proraËuna za leto 2012 v prvi obravnavi ter med 
sprejetim proraËunom so zagotovo nekatere dobrodoπle spremembe, 
predvsem na podroËju nekaterih investicijskih projektov. V letoπnji 
proraËun smo vkljuËili zakonsko doloËene naloge obËine, prenesene 
pogodbene obveznosti, poskuπali smo zagotoviti Ëim veË sredstev, ki 
se izloËajo v poseben sklad za πole, vkljuËili smo tudi investicijske 
projekte, ki imajo vir financiranja v namenskih prihodkih. Glede 
uvrstitve investicijskih projektov na podroËju komunalno cestne infra-
strukture ter druæbenih dejavnosti je odloËitev v pristojnosti obËinskega 

Ranljivi druæbeni strukturi 
- umetniki in mladina (II.)

Martina Bajde, izkuπena finanËnica obËinske uprave obËine Kamnik

ProraËun obËine Kamnik za leto 2012 je realen
sveta, naloga obËinske uprave pa je zakonita priprava predloga prora-
Ëuna ter njegovo izvrπevanje.

Visoka realizacija proraËuna za leto 2011
Prvi preizkus za æupana, novo obËinsko vodstvo in obËinsko upravo ter 
za obËinski svet je prav gotovo realizacija prvega sprejetega obËinskega 
proraËuna za leto 2011. Kako ste z njo zadovoljni?

Z realizacijo proraËuna obËine Kamnik za leto 2011 smo v finanËnem 
smislu zelo zadovoljni. Po prvih podatkih so bili prihodki realizirani 
skoraj v celoti, realizacija odhodkov pa tudi presega 90 odstotkov. 
Visoka realizacija je zagotovo posledica realno naËrtovanih prihodkov in 
realno izvedljivih projektov, ki so bili vkljuËeni v proraËun 2011.

Zagotavljanje pogojev za razvoj malega gospodarstva 
S katerimi ukrepi obËina Kamnik pospeπuje razvoj malega gospodar-
stva? 

Najpomembnejπa naloga obËine na podroËju pospeπevanja in raz-
voja gospodarskih dejavnosti je zagotovo vzpostavitev pogojev za 
gospodarski razvoj obËine s sprejemom prostorskih aktov, ki omo-
goËajo in pospeπujejo razvoj gospodarstva. 

Za pospeπevanje razvoja malega gospodarstva so v proraËunu na-
menjena sredstva za sofinanciranje obrestne mere pri kreditiranju pro-
gramov podjetniπtva, za odpiranje novih delovnih mest, za pospeπeva-
nje samozaposlovanja in zaposlovanje mladih, za sofinanciranje zaπËite 
patentov in licenc kamniπkih inovatorjev. Del sredstev je namenjen 
tudi sofinanciranju udeleæb na sejmih in razstavah z namenom po-
speπevanja udeleæbe kamniπkih podjetnikov na sejmih in razstavah 
doma in v tujini ter za financiranje svetovanj. V svetovalni sistem, ki 
je preko napotnic na voljo podjetnikom, so vkljuËeni raËunovodski 
servisi, odvetniπke sluæbe... Subvencije za spodbujanje razvoja malega 
gospodarstva se dodeljujejo na podlagi Pravilnika o dodeljevanju 
proraËunskih sredstev za pospeπevanje razvoja malega gospodarstva 
v obËini Kamnik. VeËina ukrepov spada med t.i. dræavne pomoËi, ki 
jih ureja zakon o spremljanju dræavnih pomoËi, za kar je potrebno 
predhodno pridobiti mnenje pristojnega ministrstva.

Malim in srednje velikim podjetjem, podjetjem, ki so v zaËetnem 
obdobju rasti (do 3 let), podjetjem, ki imajo inovativni projekt ter 
uspeπnim podjetnikom, inovatorjem, samostojnim podjetnikom in 
obrtnikom s podjetniπko idejo je na voljo tudi poslovna enota Mreæ- 
nega podjetniπkega inkubatorja Savinjske regije - Mreænega spin off 
inkubatorja Univerze v Mariboru v Kamniku. Glavni cilj inkubatorja 
je vzpostavitev pogojev za razvoj podjetniπtva v obËini Kamnik, ki 
temelji na novih in inovativnih idejah. 

Za ohranitev obstoja in razvoj kmetijstva 
S katerimi ukrepi obËina Kamnik pospeπuje razvoj kmetijstva? 

Na podroËju ohranjanja in pospeπevanja razvoja kmetijstva v ob-
Ëini Kamnik æelimo slediti ciljem in usmeritvam dopolnjenega pred-
loga Nacionalnega strateπkega naËrta razvoja podeæelja 2007-2013, 
Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in pode-
æelja v obËini Kamnik za programsko obdobje 2007-2013 ter sprejete 
Strategije razvoja kmetijstva v obËini Kamnik.

Kmetijstvo je gospodarska dejavnost in ne neprofitna dejavnost, 
zato se iz javnih sredstev zaradi evropske zakonodaje ukrepi na po-
droËju kmetijstva subvencionirajo le pod toËno doloËenimi pogoji, ki 
veljajo za dodeljevanje dræavnih pomoËi. Dejstvo je, da je πtevilo 
ukrepov, ki jih obËine lahko izvajajo, zelo majhno, pa πe ti se lahko iz-
vajajo le v omejenem obsegu, saj so neposredna plaËila v kmetijstvu v 
izkljuËni pristojnosti dræave. 

Kljub omejenim proraËunskim sredstvom ter iz leta v leto veË- 
jim izdatkom za financiranje zakonskih obveznosti poskuπamo v 
proraËunu obËine Kamnik zagotoviti minimalna sredstva za po-
speπevanje razvoja kmetijstva v obliki naslednjih ukrepov: tehniËna 
podpora v kmetijstvu (v tem okviru obËina zagotavlja sredstva za 
sofinanciranje izobraæevalnih programov s podroËja kmetijstva); 
podpora naloæbam v kmetijstvu, kjer gre za sofinanciranje nakupa 
kmetijske mehanizacije ter sofinanciranje urejanja kmetijskih zem-
ljiπË; naloæbe v opravljanje storitev in træenje proizvodov in storitev s 
kmetij ter naloæbe za opravljanje dopolnilne dejavnosti na kmetijah. 
ObËina Kamnik æe veË let zagotavlja tudi sredstva za pomoË dijakom 
z obmoËja obËine Kamnik, ki se πolajo v srednjeπolskih kmetijskih 
programih. Poleg navedenega pa se sofinancirajo tudi programi 
in projekti druπtev s podroËja kmetijstva, ki imajo sedeæ oziroma 
delujejo na obmoËju obËine Kamnik. 

V okviru razvoja podeæelja je obËina Kamnik tudi vkljuËena v LAS 
Srce Slovenije, preko katere se Ërpajo Leader sredstva za sofinanci-
ranje potrjenih razvojnih projektov na podeæelju.

Prihodnost samooskrbe z lokalno hrano 
Kaj menite, da se bo zgodilo z okoliπkimi kmetijami, saj, kot pravite, 
obËina v primerjavi z dræavo lahko stori le malo za spodbujanje razvoja 
kmetijstva. Ali so obËinski ukrepi uspeπni in v kolikπni meri? Ker svetov- 
ni in evropski trendi napovedujejo morebitni zlom gospodarstva, po-
globljeno krizo bank, visoke stopnje brezposelnosti in poslediËno padca 
kupne moËi prebivalstva, poznavalci opozarjajo, da bomo v prihodnosti 
zelo odvisni od samooskrbe z lokalno hrano. Ali se v obËini Kamnik v 
zadostni meri zavedamo tega in kaj lahko πe storimo, da spodbudimo 
kmeta, da bo vzdræal v tako teækih razmerah na trgu?

Ukrepi obËine Kamnik, ki se izvajajo v zadnjih letih po merilih in 
kriterijih Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva 
in podeæelja v obËini Kamnik za programsko obdobje 2007-2013, so 
bili v zadnjem petletnem obdobju zelo uspeπni. ©tevilo vlagateljev se iz 
leta v leto poveËuje. Za naloæbe v primarno kmetijsko proizvodnjo je 
bilo v zadnjih petih letih izplaËanih cca 300.000 evrov, zelo uËinkovit 
je bil tudi ukrep za naloæbe v dopolnilne dejavnosti na kmetijah, saj 
je v zadnjih letih opazen trend poveËanja πtevila registriranih dopol-
nilnih dejavnosti na kmetijah, poleg tega se poveËuje tudi πtevilo mladih 
prevzemnikov, tudi naloæbe ne zaostajajo za dræavnim povpreËjem, 
potrebno pa bo pospeπiti samooskrbo (zelenjava, sadje, poljπËine...). 
Problema samooskrbe se zavedamo, treba bo prouËiti vse moænosti o 
oskrbi javnih zavodov z lokalno hrano (zakonodaja je na tem podroËju 
zelo stroga), poleg tega pa bo potrebno s prostorsko politiko in investi-
cijami v komunalno cestno ter druæbeno infrastrukturo omogoËiti Ëim 
kvalitetnejπe æivljenje na podeæelju, ki bo zadræalo opuπËanje kmetij in 
zaraπËanje kmetijskih zemljiπË.

Pogovarjala se je Nina Irt
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41. Novoletni koncert SimfoniËnega orkestra 
Domæale-Kamnik

Glasba povezuje, 
zdruæuje in osreËuje 

»lani SimfoniËnega orkestra Domæale-Kamnik so tudi leto 2011 zaokro-
æili s tradicionalnima novoletnima koncertoma v Domu kulture Kamnik in 
hali Komunalnega centra v Domæalah. Poleg izvedbe orkestralnih skladb 
skladateljev Fersterja, Straussa in Rossinija pod vodstvom dirigenta Simo-
na KreËiËa so posluπalce v povsem polnih dvoranah navduπili tudi nastopi 
solistov: sopranistke Petre Vrezec, tenorista Mateja Vovka in baritonista 
Zdravka Pergerja. 

56-Ëlanski orkester sestavljajo ljubitelji glasbe: uËenci osnovnih πol, di-
jaki in πtudenti razliËnih smeri, obrtniki, zdravniki, ekonomisti, komercia-
listi, inæenirji strojniπtva, organizatorji dela, glasbeniki instrumentalisti in 
uËitelji glasbe. Koncert SimfoniËnega orkestra Domæale-Kamnik je vselej 
izredno glasbeno doæivetje. ≈Glasba povezuje, zdruæuje in osreËuje, kar je 
zagotovo dovolj dober razlog, da se skupaj z nami podate v njen Ëarobni 
svet!« je njihovo sporoËilo in povabilo.

Eroika in Helena Blagne 
navduπili

BoæiËni Ëas je v naπih krajih polepπal tudi koncert priljubljene skupine 
Eroika z gostjo Heleno Blagne. 15. decembra je bila Hala komunalnega 
centra v Domæalah skoraj pretesna za vse, ki so æeleli biti del spekta-
kularnega boæiËnega koncerta priljubljenih izvajalcev. Trio Eroika, ki je 
nase opozoril z nastopom na Emi 2007, je priËaral romantiËno vzduπje 
raznovrstnih glasbenih okusov. Poleg æe znanih glasbeni priredb so vsi 
trije pevsko izobraæeni Ëlani predstavili najnovejπe skladbe, ki so prav 
tako navduπile obiskovalce. Ti so πe posebej moËno aplavdirali prvi dami 
slovenske zabavne glasbe Heleni Blagne, ki v zadnjem obdobju sodeluje 
s skupino Eroika. 

SA©A MEJA»

KOLEDAR PRIREDITEV

TuristiËno-informacijski
center Kamnik
tel: +386 1 831 82 50,
www.kamnik-tourism.si

Agencija za turizem in podjetniπtvo Kamnik
www.kamnik-tourism.si, 01 831 82 50
Nedelja, 22. januar, Glavni trg, Kamnik
Zaprtje drsaliπËa

ß
Dom kulture Kamnik
www.domkulture.org ,  
031/775 700 ali 01/839-76-06
Petek, 20. januarja 2012, ob 17.00
Mala impro πola - MI©
PREDSTAVITEV IMPROVIZACIJSKIH SKUPIN  
O© TOMA BREJCA, 
O© MARIJE VERE IN BIV©IH U»ENCEV  
O© FRANA ALBREHTA
Predstava bo potekala v Klubu kino dom v Domu kulture 
Kamnik
Vstop prost, moænost prostovoljnih prispevkov

Sobota, 21. januarja 2012, ob 20.00
Impro liga ∑ dræavno improvizacijsko prvenstvo
KLASIKA vs. ©PORTNI IMPRO KLUB JASTREB
Igrajo: Matic Kozina, Ana Marija MitiÊ, Goran Zavrπnik, Miha 
Brajnik, Juπ MilËinski,
Ana HoËevar, Æiga Regina, Jaka ©ubic, Jan Kok, Damjan 
Trbovc,
Bor Klemenc Mencin in Saπo Weilgoni
Povezuje: Igor BraËiË
Vstopnina: 8 eur / 6 eur ∑ πtudentje, upokojenci in dijaki

»etrtek, 26. januarja 2012, ob 18.00
Zavod Bufeto
MINI CIRKUS BUFETO
Klovnada za otroke
Abonma Kam’nËek in za izven
Vstopnina: 6 eur

ß
Druπtvo sv. Jakoba
FranËiπkanski trg 2, Kamnik
Petek, 13. januar, ob 19.00
Dvorana FranËiπkanskega samostana  
Predavanje iz cikla Znameniti KamniËani:
KamniËan Janez Nepomuk ©lakar (1791∑1863), 
duhovnik, profesor, ravnatelj, finanËnik, mecen.
Predavala bo mag. VANDA REBOLJ
Vstopnine ni.
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V preddverju, prvem in drugem 
nadstropju obËinske stavbe so do 
15. februarja razstavljene Ëipke 
marljivih neveljskih klekljaric.  
Z nitjo so ustvarile Ëudovite moj-
strovine z boæiËno-novoletnimi 
motivi, med katerimi prevladu-
jejo jaslice. 

»lanice Klekljarskega druπtva 
Veronike Nevlje s svojim delom 
vstopajo v odnos s kulturno de-
diπËino na Kamniπkem, saj je 
æe Valvasor omenjal prisotnost 
klekljarstva v naπih krajih. S 
klekljanjem v okviru druπtva so 
zaËele konec leta 2006 in do 
leta 2011 klekljale kot neveljska 
sekcija klekljarskega druπtva 
»ebelice Moste. Za samostojno 
pot so se odloËile marca lan-
sko leto in ustanovile druπtvo, 
imenovano Veronike. Dekleta 
in æene se ob sredah zbirajo v 
neveljski verouËni uËilnici, de-
lujejo usklajeno in prijateljsko, 
mentorsko in predsedniπko delo 
opravlja Mimi UdovË, v pomoË 
so ji starejπe klekljarice, zlasti 
Marija in Ana, veselje pa pri-

Razstava klekljarskih mojstrovin v obËinski hiπi

naπajo tudi πtiri najstnice Katja, 
Lara, Tjaπa in Tea. 

Neveljske klekljarice æe vrsto 
let sodelujejo na kulturnih in tu-
ristiËnih prireditvah v Kamniku: 
na srednjeveπkih dnevih, dnevih 
narodnih noπ s tematsko raz-
stavo v izloæbi Letvice, razstavo 
Ëipk v obËinski hiπi, kot pra-
vijo, pa je najlepπe vsakoletno 
oktobrsko klekljarsko nedeljsko 
popoldne v Budnarjevi hiπi v 
PalovËah z razstavo Ëipk v ne-
kdanjem kozjem hlevËku. 

Veronike imajo tudi posluh za 
dobrodelnost. Denar od proda-
nih izdelkov so podarile mladi 
druæini s petimi otroki, pomaga-
le mamici, ki zbira sredstva za 
dvigalo svoje bolne hËerke in æe 
zbirajo sredstva za novo druæino, 
ki potrebuje pomoË ... Kot je po-
vedala Tina Romπak, pobudnica 
klekljanja v Nevljah, so se Vero-
nike letos pridruæile tudi akciji 
slovenskih klekljaric pri izdelavi 
prta za boæjepotni Lurd. Izdela-
le naj bi ga do maja, junija pa 

sledi romanje in podaritev. Tudi 
na oltarjih starodavne neveljske 
cerkve, v starih Ëasih imenovani 
Sv. Jurij ob jezeru, so klekljani 
prti z njihovih punkljev.

Ustvarjalnost in trud ne-
veljskih klekljaric je ob odprt-
ju razstave v obËinski hiπi 21. 
decembra pohvalil tudi æupan 
Marjan ©arec in podaril kultur-
ni, estetski in druæabni pomen 
dogodka, razstavljene Ëipke pa 
uradne obËinske prostore na-
redijo lepπe in prijaznejπe. V 
spremljajoËem kulturnem pro-
gramu so venËek slovenskih ljud-
skih zapeli pevci druæine Berlec 
iz Mekinj. Tina Romπak pa je 
obiskovalce povabila k ogledu 
razstave in prijaznem druæenju 
ob domaËih dobrotah neveljskih 
klekljaric z mislijo, da v prazniË- 
nih dneh ne bi pozabili na pes-
nikove besede, da sreËa ni le sen 
in ne dobrota le ime.

VERA MEJA»

Neveljske klekljarice so s klekljanjem v okviru druπtva zaËele konec leta 2006 kot neveljska sekcija klekljar-
skega druπtva »ebelice Moste, od marca 2011 pa ustvarjajo v samostojnem druπtvu, imenovanem Veronike. 
Neveljske Veronike pa niso le ustvarjalne, spretne in marljive klekljarice, temveË tudi odliËne gospodinje in 
gostiteljice, saj so obiskovalce odprtja razstave v obËinski hiπi pogostile s slastnimi domaËimi dobrotami. 

Klekljarici Ana Torkar ter predsednica in mentorica druπtva Mimi 
UdovË (na desni) ob njeni bogati Ëipki zvezda repatica, v kateri je 
upodobljena sveta druæina, trije kralji, pastirËki, ovËke ... Mimi je v to 
Ëudovito Ëipkarsko mojstrovino vloæila preko 200 ur marljivega dela. 
Kleklja æe vrsto let, opravila je veË teËajev klekljanja in obiskuje Ëip-
karske delavnice v Idriji. 

Takπen, povsem preprost naslov, kot je preprost boæiË, so pevci kamni-
πkega zbora Cantemus tokrat namenili svojemu boæiËnemu koncertu. V 
nedeljo zveËer, 25. decembra 2011, so v kamniπki franËiπkanski cerkvi sv. 
Jakoba pod vodstvom zborovodkinje Andreje Martinjak prepevali najprej 
med maπo na koru, nato pa v cerkvi pred glavnim oltarjem. Koncert so 
ponovili v nedeljo, 8. januarja, ob 10. uri v cerkvi sv. Marije Vnebovzete 
v Cirkovcah.

Pri maπi je na zaËetku zazvenela melodija znanega cerkvenega skla-
datelja Franceta AËka Zakaj tako lepo æare. Preproste besede Gregorja 
Malija so ob orgelski spremljavi Marka PetruπiËa spraπevale iz æenskih ust 
zbora. Nato so poprijeli πe moπki in z Ivanom Zupanom oznanili vsemu 
svetu: Boæji nam je rojen sin. Zatem so nas Cantemusovci opozorili Glej 
zvezdice boæje (Leopold Belar). Za obredno petje pa so izbrali Misso 
Seraphico znanega cerkvenega skladatelja Hugolina Sattnerja.

Drugi del boæiËnega nastopa so pevci Cantemusa zaËeli nekoliko nena-
vadno, toda, kot je bilo opaziti, ljudem zanimivo: postavili so se ob robu 
cerkvenih klopi in kanonsko improvizirali pesem Ecce nomen Domini. 
Zatem je improvizacijo skladbe Resonet in laudibus na orglah izvedel 
Marko PetruπiË. S TomËevo Hitite kristjani pa se je priËakovanje razraslo 
v veselje in povabilo. Ta stara boæiËna pejsen je priπla iz moπkih grl in z 
MoËnikovim napevom na Trubarjevo besedilo posluπalce prestavila daleË 
nazaj, v Ëase, ko smo se Slovenci komaj zavedli svojega jezika in dobili 
svojo prvo knjigo. The Very Best Time of Year in Christmas Lullaby Johna 
Rutterja sta priËarali vzduπje angleπkega boæiËa, æivahna improvizacija 
skladbe Posluπajte vsi ljudje Marka PetruπiËa na orglah pa nas je spet 
vrnila na slovenska tla. Dete se je rodilo, obiskali smo ga, se veselili ob 
njegovih jaslih, in da je zaspalo so se tiho oglasile πe AËkova PoËivaj milo 
detece, Sattnerjeva NoË boæiËna ter TomËeva Zvezde gorijo.

In za konec. Veliko koncertov je vsako leto v Ëasu boæiËa, skoraj v 
vsaki cerkvici in cerkvi, in vsak po svoje prinaπa mir, veselje in sreËo 
... In vsak po svoje je poseben. Cantemusov je bil poseben zaradi pro-
grama, v katerem so prevladovali vsem znani, blagi, æe skoraj pona-
rodeli boæiËni napevi, ki Ëloveka ponesejo tja do otroπkih spominov, 
s πËepcem latinskih in angleπkih melodij, ki gredo hitro v uho. Kar pa 
je poleg petja in orglanja Marka PetruπiËa posluπalcem naredilo lep 
veËer, je bilo   dvoje; liriËno obarvani verzi Ceneta Vipotnika in Antona 
Vodnika, dveh slovenskih pesnikov, ki jih je bral Martin Juvan Kravos, 
ter TomËeva skladba Eno dete je rojeno na violini Urπe Zore.

A. J.

Cantemusov VeËer 
boæiËnih pesmi

Upokojenke razstavile 
vezene izdelke

Avla in hodniki obËinske hiπe postajajo vse bolj priljubljen razstavni 
prostor. Tako so stene obËinske hiπe pred razstavo Ëipk neveljskih klek-
ljaric, ki je na ogled do sredine februarja, krasili roËno vezeni izdelki 
v riπelje tehniki udeleæenk delavnice roËnih del Druπtva upokojencev 
Kamnik. Svoje izdelke so razstavile na pobudo podæupanje Julijane Biz-
jak Mlakar, ki je ob odprtju razstave poudarila pomembnost ohranjanja 
slovenske dediπËine. 

Delavnice roËnih del v okviru Druπtva upokojencev Kamnik potekajo 
æe tretje leto pod mentorstvom izkuπene Majde VavpetiË. Ustvarjalno in 
vztrajno delo kamniπkih upokojenk smo na razstavi v obËinski hiπi od 1. do 
20. decembra obËudovali v najrazliËnejπih vezenih izdelkih, ki polepπajo 
dom ali so izvirno in pozorno darilo.                                SA©A MEJA»

Vaš Ëasopis æe 50 let

% 01/83 91 311, 041/662 450

) sasa.mejac@siol.net
Tudi na www.kamnik.si
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BoæiËno novoletni koncert Glasbene πole Kamnik

Glasba je najlepπa 
spremljevalka praznikov

PredprazniËne decembrske dni nam æe vrsto let zapored s Ëudoviti-
mi zvoki razliËnih inπtrumentov, s katerimi osvajajo glasbeno znanje 
v kamniπki glasbeni πoli, polepπajo tudi mladi glasbeniki. V sredo, 21. 
decembra, smo v Vremπakovi dvorani glasbene πole uæivali v obseænem 
koncertnem programu. 

Predstavili so se: Otroπki pevski zbor in Mladinski pevski zbor Glas-
bene πole Kamnik, Eva Poglajen - citre 3. razred, Katarina Æajdela in 
Pino Pograjc v duetu viol,  Antonija Kompan in Patricija Krhin na kla-
virju πtiriroËno, Ana ©tebe - saksofon 2. razred, Komorna skupina flavt: 
Tjaπa NemaniË, Katra Mali, Kaja Drolc, Tina Kern in Ivana BosanËiÊ, 
Aleksander Sever - ksilofon 5. razred, Klara ©ink - violina 6. razred, trio 
violonËel: Tara Korica, Klara Strehar in Tadej Medved, Teja Poljanπek 
- klavir 1. razred, Bor Prezelj - trobenta 4. razred, Kitarski jazz ansambel: 
na elektriËni kitari Anæe Babnik, Katarina Kumer, Tim Vidmar in prof. 
Marko MozetiË ter Æiga Babnik na bas kitari, Gaπper Vodlan - harmonika 
6. razred, Peter JeriË - pozavna 6. razred ter Mladinski pihalni orkester 
Glasbene πole Kamnik. 

Ideja se je rodila na zadnjem sestanku predstav-
nikov KS Zaprice. Zakaj pa ne? Krajani se premalo 
poznamo med seboj in zakaj ne bi pripravili pred-
novoletnega sreËanja? In smo πli v akcijo. Poπtar je 
raznosil vabila po krajevni skupnosti, priskrbeli smo 
golaæ in kuhano vino, taborniki pa so nam pomagali 
postaviti πotor, klopi in mize. 

Glede na slabo vreme smo bili prijetno preseneËeni, 
da so se krajani v tako velikem πtevilu odzvali na naπe 
vabilo. Nekaj pridnih gospodinj je prineslo s seboj tudi 
domaËe sladke dobrote, ki so jih bili πe posebej veseli 
otroci. Vsi so pozdravili naπo idejo in kljub deæju je 
bilo razpoloæenje veselo. Naπemu vabilu se je odzval 

tudi æupan ©arec in krajanom namenil nekaj besed 
ter jim zaæelel lepe praznike. Zahvaljujemo se vsem 
krajanom KS Zaprice za njihov odziv in podporo naπi 
akciji, æupanu za obisk, gostilni Orel za odliËen golaæ 
in kuhano vino, tabornikom za πotor in ostalo opremo 
ter turistiËnemu druπtvu za stojnico. Ob tem pa vse 
obËane, ki imajo kakrπnekoli teæave ali pa predloge 
v povezavi s KS Zaprice, prosimo, da svoje predloge 
oddajo v pisni obliki na naslov: OB»INA KAMNIK ZA 
KS ZAPRICE.

Nasvidenje na prihodnjem sreËanju v pomladnem 
Ëasu.

NIVES SU©NIK

Na svetu si, da sam si sonce,
in da s sveta odganjaπ sence.

Pred novoletnimi prazniki je v 
varstveno delovnem centru zvo-
njenje telefona ustvarjalo svoje-
vrstno zvoËno kuliso. Nekdo bi 
statistiËne podatke, drugi imen-
ski seznam, raËun za voπËilnice ... 
podatki, πtevilke, ankete v neskonË- 
nost.

Potem pa je prijeten glas na 
drugi strani sluπalke prekinil æe 
nekoliko zdolgoËaseni: ≈VDC, 
prosim«. ≈IπËemo humanitarno 
organizacijo, ki bi ji namenili do-
nacijo Petrola. Pomislili smo na 
vas«. ≈NaπpiËili« smo uπesa, zaig-
ralo nam je srce. Saj vendar po-
trebujemo toliko stvari!

Æe 3. januarja 2012 sta pred-
stavnika Petrolovega bencinskega 
servisa s »eπnjic v Tuhinjski do-
lini in bencinskega servisa z Ba-
kovnika varovancem in zaposle-
nim VDC Soæitje Kamnik izroËila 
simbolna Ëeka v vrednosti 400 
evrov. Z veseljem sta si ogledala 
delavnice in razstavljene izdelke. 
Ob tej priloænosti je nastalo kar 
nekaj fotografij z æareËimi obrazi 
varovancev in s prijateljskimi sti-

Dobrodelni december v Soæitju Kamnik

Podarjamo nasmeh, objem in iskreno srce
ski rok. Podarjena sredstva bomo 
porabili za nakup specialnih πkarij 
t.i. giljotine za izdelovanje naπih 
unikatnih voπËilnic.

Iz obËinske stavbe pa se je 
med Ëlane Soæitja tudi letos na-
potil BoæiËek. Z velikim paketom 
se je pripeljal pred O© Stranje, 
kjer so otroci, mladostniki in 
odrasli z motnjami v duπevnem 
razvoju skupaj s svojimi starπi 
uæivali v gledaliπki predstavi, ki 
so jim jo podarili mladi igralci 
O© pod budnim oËesom uËitelji-
ce Mire Papeæ. Ker je bil æupan 
Marjan ©arec zadræan, je darilo 
BoæiËku pomagala nositi podæupa-
nja in tudi Ëlanica druπtva Julijana 
Bizjak Mlakar. Pod veliko rdeËo 
pentljo in pisanim papirjem so se 
skrivali pripomoËki za rekreacijo 

in druæabne igre na prostem, kot 
nalaπË za druπtvene piknike.

Varovance VDC pred tem pr-
viË obiskal tudi Miklavæ, saj so bili 
zelo pridni, izdelali so skoraj 3000 
novoletnih voπËilnic po naroËilu 
podjetij in organizacij ter πtevilne 
druge izdelke, ki so jih prodajali 
na stojnici v Mercatorju.

Tudi varovancem obdarovanje 
ni tuje. Sami ljudem ne morejo 
deliti materialnih stvari, Ëeprav 
zbirajo igraËe za Beli obroË in 
plastiËne zamaπke za nakup inva-
lidskih voziËkov. Zato pa znajo 
podariti nasmeh, objem in iskre-
no srce. Znajo podariti s trudom 
narejene izdelke in polepπati dan 
s pesmijo in plesom, Ëe le dobijo 
priloænost.

In podarila nam jo je, varo-

vancem in zaposlenim, Tatjana 
Novak, ravnateljica Srednje eko-
nomske πole ©CRM Kamnik.

Pesmi naπega zbora SonËek in 
plese skupine Lastovke je sprem-
ljalo vseh 800 dijakov centra in 
del profesorskega zbora. Sprva 
so se nam tresla kolena. Toda z 
iskreno navduπenim ploskanjem 
po vsaki toËki so nam pomagali, 
da smo zmogli. Za trenutek smo 
zaËutili drug drugega, odrasli z 
motnjami v duπevnem razvo-
ju, ljudje, ki bodo vse æivljenje 
potrebovali prijateljsko roko, in 
mladi ljudje, ki bodo morda kdaj 
pozneje ravno zaradi tega pre-
lepega decembrskega dopoldneva 
to roko ponudili.

Za Druπtvo Soæitje in VDC  
IRENA BIZJAK

Podjetje Peugeot Slovenija je 
na dogodku ob zakljuËku leta 
na Brdu pri Kranju prviË podelil 
priznanja najboljπim koncesio-
narjem. V skrbi za Ëim boljπe 
storitve za kupce in stranke je 
Peugeot poleg odlikovanj za 
kvaliteto na mednarodnem nivo-
ju uvedel tudi letna priznanja na 
nacionalni ravni. Ta obsegajo πtiri 
kategorije; serviser leta, trgovec 
leta na podroËju prodaje in na 
podroËju finanËnih storitev in 
koncesionar leta. 

Druæinsko podjetje Peugeot Ro-
dex d.o.o. iz Rov pri Radomljah je 
Janez Rode s pomoËjo sina, ki 
danes uspeπno vodi podjetje, in 
celotne druæine ter strokovne 
ekipe sodelavcev razvil v enega 
najveËjih centrov Peugeot v Slo-
veniji. S popravilom in servisira-
njem vozil Peugeot se ukvarjajo 
æe skoraj πtiri desetletja. Leta 
1990 je podjetje svojo dejavnost 
razπirilo πe na prodajo novih in 
rabljenih vozil, leta 1994 pa odpr-
lo nov sodoben prodajno servisni 
center v domaËem kraju. Dobro 
delo, kakovost storitev, zaneslji-
vost in visok standard pri odnosih 
s strankami je pred kratkim potr-

dilo πe najpresti-
ænejπe odlikova-
nje - koncesionar 
leta, ki ga je gene-
ralna direktorica 
Peugeota Slove-
nija Ana Theresa 
Borsari podelila 
Janezu Rodetu, 
lastniku podjetja 
Rodex z uteme-
ljitvijo, da gre za 
koncesionarja, ki 
dosega najboljπe 
rezultate na vseh 
podroËjih svojih 
aktivnosti, pro-
daje in poproda-
je in je gledano 
v celoti najboljπi 
v svoji regiji. Z 
znamko Peugeot 
je æe 40 let. 

≈Odlikovanje 
koncesionar leta 
2011 je za naπe podjetje Ëastni na-
ziv, na katerega sem seveda zelo 
ponosen. Zavedam se tudi, da je 
to zasluga dolgoletnega dela celot- 
ne ekipe podjetja, ki se trudi za 
kvaliteto storitev in zadovoljstvo 
strank. Hkrati pa nam priznanje 

daje dodatno motivacijo, da πe iz-
boljπamo kvaliteto svojih storitev 
in prestiæno priznanje osvojimo 
tudi v letu 2012«, je ob prejemu 
Peugeotovega priznanja pove-
dal Aleπ Rode, direktor podjetja  
Rodex. 

PEUGEOTOVO PRIZNANJE 
PODJETJU RODEX

Janez Rode, lastnik podjetja Rodex d.o.o. iz Rov 
pri Radomljah, ki je v domaËi delavnici zaËel z 
dejavnostjo popravila in servisiranja Peugeotovih 
vozil pred skoraj πtirimi desetletji, je ob zakljuËku 
leta 2011 prejel najprestiænejπe priznanje Peugeot 
Slovenija ∑ koncesionar leta.

Stopili smo v novo leto 2012. Ne vemo kaj nas Ëaka. Lahko kaj lepega, 
lahko teæke preizkuπnje. 

»lani in prijatelji LTS - Za Kamnik smo znani po tem, da radi pomagamo 
ljudem v stiski. V lanskem letu veËjih akcij nismo izvedli, smo pa na izletu 
na Dolenjsko zbirali prostovoljne prispevke za MedobËinsko druπtvo inva-
lidov Kamnik, ki se v teh teækih razmerah trudi priti do lastnih, predvsem 
pa veËjih prostorov, kjer bodo Ëlanom lahko ponudili veË zasebnosti pri 
svetovanju in nudenju take ali drugaËne pomoËi. Sredstva v viπini 300 evrov 
smo izroËili predsedniku Janezu Seduπaku, ki je bil donacije zelo vesel.

Na prednovoletnem sreËanju naπih Ëlanov, podpornikov in prijateljev pa 
smo organizirali dobrodelni sreËolov, kjer smo zbrali 500 evrov, ki smo jih 
izroËili mlademu fantu, ki je pred letom in pol zaradi prometne nesreËe 
pristal na invalidskem voziËku. Joæe Klemen iz Sidola je povedal, da se mu 
je æivljenje po nesreËi povsem spremenilo, a Ëlovek se ne sme smiliti sam 
sebi in mora gledati naprej. Veseli smo bili njegovega poguma in optimiz-
ma! Opogumljeni z novo energijo smo mu segli v roke in mu zaæeleli vse 
dobro v prihodnosti. S podobnimi akcijami bomo nadaljevali tudi letos, saj 
se zavedamo, da je zrno na zrno pogaËa, evro na evro pa lahko dobrodoπla 
pomoË tistemu, ki jo potrebuje. Hvala vsem! 

M. MO©NIK

Joæe Klemen se je poπkodoval v prometni nesreËi. Pred novim letom 
smo ga obiskali Vido Repanπek, Marinka Moπnik in Aco Pivk.

Sredino popoldne je bilo v O© 
Stranje rezervirano za posebno do-
æivetje prazniËnih dni tako za prvo-
πolce kot za starπe. Pod vodstvom 
uËiteljic Mire Rifl in Marije Æeleznik 
so se predstavili s pesmicami, plesi 
in recitacijami, zaigrali tudi prizor- 
Ëek iz pravljice. Starπem so izroËili 

PrvoπolËki O© Stranje pripravili 
prazniËno prireditev

Ëudovite Ëestitke, ki so jih izdelali 
pri likovnem pouku. 

Mir in spokojnost sta se naselila 
v naπih srcih, ko so priægali luËke v 
lampijonËkih, ki so jih izdelali na 
tehniπkem dnevu s pomoËjo uËite-
ljic in pridnega hiπnika, in z njimi 
v spremstvu starπev in bliænjih sve-

tili po vasi. Pa niso gorele le luËke 
lampijonËkov, gorela so tudi liËka 
najmlajπih, nam pa je bilo toplo 
pri srcu. V imenu starπev in bliænjih 
hvala za doæivet prazniËni popol-
dan!

MIRA PAPEÆ 

Evro na evro... 
dobrodoπla pomoË

Prednovoletno sreËanje krajanov  
KS Zaprice
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V prelepi hiπi z bogato zgodovino, v stavbi, v kateri je leta 1883 prespal 
sam cesar Franc Joæef, v hiπi, kjer je bil prvi hotel v Kamniku, pa poso-
jilnica, hranilnica, matiËni urad, πola in tkalnica Ideja, je Nataπa Makovec 
videla kraj, ki bi zanimivo vsebino ponujal KamniËanom in Kamniku tudi 
danes. Njena æelja je bila zapuπËino preteklosti vklopiti v sodoben naËin 
æivljenja in popestriti dogajanje na kamniπki ©utni. V letu 2008 je v hiπi, ki 
se je dolgo Ëasa imenovala po njenem graditelju Kriπtofu Hostniku, svoje 
domovanje naπla ©ola Idej. To ime je bilo skrbno izbrano. Sestavljeno iz 

Æe nekaj Ëasa nisem obiskala kolegov na ©utni in ko sem v decembru 
priπla v Hiπo arhitekture Kamnik, so me presenetili novi obrazi, ki so 
zavzeto delali na πtudijskih projektih. OËitno so starejπi in mlajπi πtudentje 
arhitekture ter ostali ©tajnovci naπli svoj prostor v mestu, kjer lahko raz-
vijajo lastne ideje, delajo na πtudijskih projektih in se druæijo. 

Domen mi je med pogovorom razloæil, da je prostor na ©utni veËji kot 
njegova soba, kar pri izdelavi maket pride πe kako prav. Tudi dolgËas ni 
nikoli, saj se vedno nekaj dogaja, zato se rad zadræuje tukaj. Pa πe starejπe 
kolege lahko vedno prosi za nasvet ali mnenje.

Prostor je zapolnjen z maketami, fotografijami, naËrti in Nadja, 
vodja projekta Hiπa arhitekture Kamnik, mi razloæi, da je vËasih 
prostora za delo in dogodke skoraj premalo. Trenutno se ©tajnovci 
trudijo, da bi pridobili strokovno literaturo, tehniËne kataloge, arhi-
tekturne revije, kar bo πe bolj napolnilo obstojeËi prostor, vendar 
hkrati to pomeni veËjo bazo informacij, ki so dobrodoπle pri brez-
plaËnem arhitekturnem svetovanju ter kreativnosti.

Po kaj pa ljudje sploh pridejo v Hiπo arhitekture Kamnik?
Velika veËina KamniËanov pride z vpraπanjem kako urediti prostor, 

pridobiti gradbeno dovoljenje, se lotiti prizidka in kako pristopiti k 
storitvam arhitekta. V zaËetku decembra smo svetovali mladi druæini 
na kakπen naËin se lotiti ureditve otroπke sobe in spalnice v mansardi. 
Par je æelel v isti prostor umestiti tako svojo spalnico kot otroπko 
sobo, kar se nam ni zdela ravno najboljπa reπitev. Po daljπem pogovo-
ru in ogledu fotografij smo jima svetovali, naj otroπko sobo prestavita 
prav v vrh mansarde (ki je bila dovolj visoka za izvedbo medetaæe), 
ter tako otrokom zgradita njihov lasten svet, tik pod slemenom 
strehe. Na ta naËin jim omogoËita lep razgled skozi streπna okna 
na okolico, hkrati pa druæini zagotovita zasebnost. Predstavljajte si, 
kako lepo je v svojem domu imeti lastno ≈opazovalnico na drevesu«, 
mi je delo v svetovalnici predstavil Sinan.

»rno - bela fasada na ©utni

To je Podgorπkov prvi poizkus 
delovanja izven njemu domaËega 
podroËja - fotografije. Po vrnitvi 
iz Varπave, kjer je diplomiral na 
Akademiji Fotografii, zakljuËuje 
πe visokoπolski πtudij fotografi-
je na VIST-u v Ljubljani. V za-
dnjih letih ga zanima avtorski 
pristop k fotografiji in sodobna 
umetnost. V letu 2010 je v Sa-
mËevem predoru v Kamniku 
postavil svojo prvo samostojno 
razstavo Data, sodeloval je πe na 
nekaterih skupinskih razstavah, 

Hiπa arhitekture tudi v letu 2012
zmagovalnih idej. Za-
Ëeli smo z zabavnim 
improvizacijskim gle-
daliπËem, ki je obËin-
stvo nasmejalo na ve-
Ëernem odru Kamfesta, 
nato podelili nagrado ∑ 
Zlati ©tajn in zakljuËili 
z znanstveno-fantastiË- 
nim filmËkom kako bo 
izgledala ulica ©utna v 

letu 2021. Komaj Ëakam naslednji projekt skupine ©tajn, pa Ëe ga bom gledal 
kot obiskovalec ali kot eden od soustvarjalcev.

Kakπne prostorske spremembe smo KamniËani 
pravzaprav predlagali?

Po pogovoru sem izvedela, da ste KamniËani predlagali letni kino 
na Malem gradu, nove mestne klopce in leæalnike, v mestnem sredi-
πËu bi radi imeli otroπko igriπËe, urejene ekoloπke otoke, mladinski 
in skate park, v parku Evropa ribnik z lokvanji, reπevali bi promet, 
parkiriπËa, kolesarske poti, poveËali peπ obmoËja, uredili bi pro-
padajoËe stavbe, prenovili zanemarjene fasade, radi bi imeli veËjo 
gostinsko ponudbo, drevorede, cvetlice, pitnike, skulpture, paviljone, 
senËnike, hiπo strahov v rovu pod Malim gradom, park za vaπe hiπne 

©tajnovci so dobili tudi novo, zelo prepoznavno 
grafiËno podobo.

Debate v hiπi arhitekture so vËasih lahko zelo burne in zabavne.

ljubljenËke, trgovino z igraËami in πe bi lahko naπtevali. Nabralo se 
je skoraj dvesto predlogov, kar pomeni, da so ©tajnovci dosegli svoj 
cilj in o centru mesta izvedeli veliko novega.

Res je, da je bil kot zmagovalni predlog izbran projekt kolesarnice 
za brezplaËno izposojo koles, toda vedeti moramo, da je bilo skupaj z 
ObËino Kamnik in æupanom potrebno izbrati predlog, ki bo izvedljiv 
v kratkem Ëasu. Drugi predlogi niso romali v koπi, ampak Ëakajo na 
pravi Ëas za uresniËitev. 

Pri tem projektu je sodelovalo tudi veliko novih Ëlanov skupine, 
med njimi tudi ne-arhitekti. Jan, eden od njih, nam je razloæil zakaj se 
je letos pridruæil skupini ©tajn. ≈»eprav glede na izobrazbo ne prihajam 
iz arhitekturnega podroËja, πtudiram namreË Mednarodne odnose, vseeno 
sodelujem pri skupini, saj menim, da jo sestavlja veliko ljudi, ki imajo moËan 
ustvarjalni potencial in so odliËna pridobitev za mesto Kamnik. Ponosen sem 
na to, da sem bil povabljen k sodelovanju in da lahko prispevam svoj del k 
oæivitvi starega mestnega jedra. Res je dober obËutek ko lahko z lastnimi 
rokami narediπ nekaj dobrega za domaËi kraj.«

©utna bo v arhitekturnem duhu æivela vsaj πe eno leto, zato bomo 
zagotovo v Kamniku videli πe kakπno prostorsko inovacijo.

BARBARA ZOBAVNIK

Spomnim se letoπnjega poletja, ko sem na ©utni opazovala ne-
navaden nabiralnik, Ërtasto fasado in robota, ki je pobiral ideje za 
spremembe v Kamniku. Sodelovanje s skupino Prostoroæ in kamniπko 
impro skupino Blage-Veze se je na letoπnjem Kamfestu izkazalo kot 
zelo produktivno. Andrej, med projektom bolj poznan kot ≈robotek 
©tajn«, se takole spominja projekta: Æe na prvem sestanku so zaËele 
padati sveæe, zanimive in odbite zamisli, ki smo jih zapisali na list in pustili 
rasti v naπi domiπljiji. Iz tega je nastala ideja o dinamiËnem in interaktiv-
nem izpolnjevanju obrazcev ≈kaj zgraditi v Kamniku«. Improligaπi smo po 
©utni lovili mimoidoËe, da so izpolnili glasovnice. Po nekaj dneh nabiranja 
predlogov smo improvizatorji in skupina ©tajn skupaj izvedli razglasitev 

Tudi ©ola Idej oæivlja 
kamniπko ©utno

besede ≈©ola« in ≈Ideja« je zaobjelo dejavnosti, ki sta v preteklosti po-
membno zaznamovali hiπo, zgrajeno v letu 1850. V treh letih delovanja je 
prostor na ©utni 35 prerasel v pravcati kulturni paviljon, ki je danes lahko 
vzor za tako æeleno revitalizacijo starega mestnega jedra Kamnika.

Ob proslavljanju tretje obletnice delovanja ©ole Idej, 9. decembra, ko so 
s sten galerije v obiskovalce zrle slike kamniπkega slikarja Ferda Mayerja in 
zdaj vabijo poglede πtevilnih mimoidoËih, je njena vodja zaplula po poti 
od svojih zaËetkov na ©utni do danes. Za nepozaben veËer ob razstavljenih 
slikah akademskega slikarja, ki je pouËeval likovno vzgojo tako na O© 
Toma Brejca, kot tudi na O© Frana Albrehta in ga ima Nataπa Makovec 
kot uËitelja v izredno lepem spominu, je s svojim petjem ob spremljavi 
svojega oËeta Rada na kitari poskrbela Eva »erne. Dela Ferda Mayerja, 
slikarja figuralnih kompozicij, predmetov, aktov, portretov, religioznih 
tem in krajin bodo v ©oli Idej na ogled vse do 31. januarja.

VeËnamenski prostor je v treh letih postregel z najrazliËnejπimi do-
godki, seminarji, okroglimi mizami, delavnicami, predavanji, poslovnimi 
in druæabnimi sreËanji. Zvrstilo se je veË zanimivih razstav, predstavitev, 
delavnic. Predstavila se je kopica kamniπkih in drugih slovenskih imen ter 
njihovih del. Najbolj odmevna dogodka sta bila prav gotovo razstava V 
kamen ujet spomin akademske slikarke Barbare Ravnikar, ki je bila sploh 
prva mozaiËna razstava v Kamniku, in razstava Portret dr. Nika Sadnikarja, 
ki je bila posveËena Ëastitljivi 95-letnici naπega Ëastnega obËana. Nataπa 
Makovec kot nekdanja pedagoginja posebno pozornost namenja naj-
mlajπim. Ti ne le obiskujejo kamniπki kulturni hram, temveË so imeli v 
njem æe veËkrat tudi moænost razstavljati.

©ola Idej je mesto, kjer se predstavljajo uspeπno zakljuËeni projekti. 
Je toËka, kjer se sreËujejo ljudje. Je kraj, kjer se nizajo ideje, pobude. S 
©olo Idej in (tudi) zaradi nje æivahnejπe utripa kamniπka ©utna. Ob tem 
Ëlovek (ne)hote pomisli, kako lepo bi bilo, Ëe bi se k temu ≈utripanju« 
z zanimivo vsebino pridruæila πe kakπna izmed kamniπkih meπËanskih, a 
zdaj æal praznih hiπ ...  KATJA TROTO©EK

Instalacija Simona Podgorπka
Vilo ob Trgu prijateljstva v zadnjem Ëasu ≈krasi« posebna oprava. Na 

proËelju stavbe v srediπËu mesta se prepreda kilometer oranænih cevi, ki 
navadno sluæijo laæjemu razvodu ter zaπËiti elektriËne in telekomunika-
cijske napeljave. Morda bi kdo utegnil pomisliti, da gre za obnovitvena 
dela stare zgradbe, ali za izviren naËin prazniËnega okraπevanja. Prav-
zaprav pa gre za umetniπko instalacijo Simona Podgorπka. 

med drugim v galeriji Photon v 
Ljubljani in Zuccato v PoreËu. 
Je tudi aktiven Ëlan Foto kluba 
Kamnik.

Z umetniπko instalacijo s po-
menljivim naslovom Instalacija, s 
prepredanjem praznih cevi, po-
stavlja na ogled povezave, ki so 
po navadi skrite v stenah naπih 
stanovanj. S tem hiπa v kontek-
stu Instalacije dobi nov pomen; 
postane namreË njen neizogiben 
sestavni del.

S prepredanjem cevi ustvari 

podobo informacijskega omre-
æja, s pojavom katerega so se 
navidezne razdalje med ljudmi 
zmanjπale. »e so πe pred nekaj 

desetletji ljud-
je komunici-
rali predvsem 
preko pisem, 
se je s poja-
vom telefoni-
je, mobilnih 
in internetnih 
omreæij zelo 
spremenil na-
Ëin komuni-
kacije. To je 
pripeljalo do 
fenomena, ko 
smo  p r e k o 
tovrstnih po-
vezav vedno 
na dosegu, kar 
je po mnenju 
avtorja pov-
zroËilo izgubo 
dela svobode.

VeË stoletij stara vila, kjer 
je bila v preteklosti pivnica in 
plesiπËe, nato pa postala del 
Kamniπke kulturne dediπËine, 
sedaj sluæi kot oder Instalaciji, 
na simbolni ravni pa predstav-
lja sodobno druæbo, ki jo spre-
minjajo razpredajoËe se mreæe 
informacijske tehnologije. S 
takπno postavitvijo avtor pro-
blematizira vpetost sodobne 
druæbe v najrazliËnejπa socialna 
omreæja, s katerimi se zasebnost 
posameznika vse bolj krËi.

Podgorπkov projekt je zanimiv 
tudi z vidika razstavljanja izven 
galerij in muzejev, ki navadno 
nudijo prostor umetniπkim in-
stalacijam. Projekt postavljen v 
samo srediπËe mesta pritegne po-
zornost nakljuËnega gledalca, ki 
ga takπni projekti sicer ne dose-
æejo. Ta si lahko ustvari interpre-
tacije tudi izven polja umetnosti. 
Kot meni Arthur Danto, je ob 
sodobnem motrenju umetniπkega 
dela potrebno izklopiti obËutke 
in vizualne izkuπnje in preklo-
piti na miπljenje. Potreben je fi-
lozofski pristop k umetnosti, da 
ugotovimo, kaj ta sporoËa. Smisel 
umetnosti pa je ravno v tem, da 
gledalca ne omejuje v razmiπlja-
nju, ampak ga samo usmeri in 
mu prepusti lastne izpeljave in 
zakljuËke. 

Tovrstna avtorska praksa je 
dobrodoπla sprememba in po-
æivitev za Kamnik, kjer doslej 
takπnih projektov ni bilo veliko 
z izjemo lanskoletne razstave 
Kri(za)vizije mladih kamniπkih 
umetnikov in del skupine ©tajn. 

Aleπ Senoæetnik in  
Robert Novak

Otroci imajo v srcu Nataπe Makovec posebno mesto. Na sliki drugoπolci 
O© Frana Albrehta ob otvoritvi lanske razstave v tednu otroka Vzemite 
si za eno muco Ëasa.

V sredo, 14. decembra, je potekala proslava ob 50-letnici Muzeja 
Kamnik. Ob tej priliki bi rad povedal o nastanku muzeja. Leta 1958-1959 
sem bil sluæbeno v Beogradu, kjer sem spoznal veliko ljudi, ki so se na 
Zveznem izvrπnem svetu ukvarjali s kulturo. Ta je odloËil, da se po vsej 
dræavi ustanovijo lokalni muzeji z nalogo, da se v muzej postavi oddelek 
za zgodovino NOB. Za Slovenijo je to nalogo prevzel Angelo Baπ, vodja 
kulturnega oddelka, ki je zahtevo ZIS posredoval takratnemu kamniπkemu 
æupanu g. Widervolu. Za lokacijo muzeja je bila izbrana nacionalizirana 
graπËina Zaprice.

Za vodjo muzeja je bila izbrana gospa Mirina ÆupanËiË, pod njenim 
vodstvom so zaËeli zbirati material NOB in tako je nastala zbirka, ki je 
imela veliko zgodovinskega materiala. Po nastanku NOB zbirke so zaËeli 
razmiπljati tudi o ostalih delih muzejske ureditve in zaËeli so se dogovori 
o odkupu dela Sadnikarjeve zbirke, ki je bila ustanovljena æe leta 1893 
in tako velja za najstarejπo privatno zbirko v Sloveniji. Ker Ëasi privatnim 
zbirkam niso bili naklonjeni, je na vztrajanje takratnih oblasti priπlo do 
dogovora s potomci Josipa Nikolaja Sadnikarja o delnem odkupu mu-
zejskih eksponatov. Odkupljena vrednost predmetov je bila popolnoma 
neprimerna realni vrednosti, kljub temu pa je tretjina zbirke konËala na 
Zapricah kot jedro, okoli katerega naj bi nastala nova muzejska zbirka 
Kamnik. O tem na slavnostni proslavi potomci Sadnikarjeve zbirke nismo 
niË sliπali. Ne glede na to, naπa zbirka πe vedno kljubuje Ëasu in je πe vedno 
odprta za javnost in tako nadaljuje tradicijo, ki se je zaËela leta 1893, brez 
dræavne ali obËinske pomoËi. Na drugi strani pa zbirke NOB v kamniπkem 
muzeju ni videti od osamosvojitve Slovenije.

Proslavo je odprl kamniπki æupan g. ©arec, ki je opisal teæave z odkupom 
graπËine, katere prvotni lastnik Klaus Rechbach je vloæil zahtevo po vrnitvi 
posestva in graπËine. Sedaj velja, da lastniku plaËajo posest v treh obrokih, 
tako bo graπËina in posestvo v obËinski lasti.

Za postavitev razstave so zasluæni πtevilni sodelavci in lahko ugotovim, 
da jim je razstava in postavitev uspela. Ob govorih direktorice muzeja go-
spe Torkarjeve in upokojene direktorice Mirine ÆupanËiË nas je razveselil 
tudi ansambel Same babe, ki se je prijetno vkljuËil v okolje. Pohvala tudi 
arhitektki Poloni Zupan za postavitev izbranih umetnin. Æal zastopnika 
ministrstva za kulturo nismo videli. 

Kot potomca Sadnikarjeve zbirke me je prijetno razveselil pogled na 
nekatere predmete, ki izvirajo iz Sadnikarjeve zbirke. Pentatevh in Biblijo 
Jurija Dalmatina, ki ju je oËe kupil 1909 v Djekπah na Koroπkem. Tam je 
tudi komplet v usnje vezanih Valvasorjevih knjig in veliko drugih eks-
ponatov, Ëuvarja boæjega groba, komplet stolov in male orgle in πe bi 
lahko kaj naπtel.

PriporoËam obisk muzeja na Zapricah vsem KamniËanom in tudi drugim 
ljubiteljem kulture in eksponatov, ki jih danes hrani ta Muzej.

Dr. NIKO SADNIKAR, 
Ëastni obËan obËine Kamnik

Ob 50-letnici 
MedobËinskega 
muzeja Kamnik
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Zlasti v obdobju pred drugo 
svetovno vojno, ko je bil nepo-
greπljivo delovno sredstvo pri 
vsakodnevnih kmeËkih opra-

Pred cerkvijo v Zg. Tuhinju je æe πestnajstiË potekalo æegnanje konj 
na πtefanovo, 26. decembra. Sprevod s pribliæno 40 konji sta pozdravila 
æupan Marjan ©arec in poslanec DZ mag. Matej Tonin, ki ju je na zaprav-
ljivËku pripeljal predsednik druπtva Vid Pirπ. 

Konjerejsko druπtvo Tuhinj je bilo ustanovljeno 11. januarja 1997. 
Trenutno je v druπtvo vËlanjenih 43 konjerejcev in ljubiteljev konj iz ob-
moËja Tuhinjske doline z okrog 120 konji. Druπtvo ima registrirane tudi 
tri ærebce za pripust. 

Janja Zorman Macura

Za slovo od prazniËnega 
(770.) perovskega leta so Perovo 
obiskali vsi trije dobri decembr-
ski moæje, pridruæili so se jim 
modri z Vzhoda, ko pa obisko-
valcev ni bilo, smo domaËini kar 
sami poskrbeli, da je bil skoraj 

Tradicionalno æegnanje 
konj v Zgornjem Tuhinju

Æegnanje konj pri farni cerkvi  
sv. Ane v vasi Gozd

Sveti ©tefan je pri ljudeh æe od nekdaj priljubljen ljudski svetnik, zato 
so se ob njegovem godu razvili πtevilni domaËi obiËaji. Cerkev na ta dan 
blagoslavlja sol, vodo in konje. Ponekod poteka darovanje s kipci konjev 
okrog oltarja za blagoslov pri æivini. Tudi med prebivalci v vaseh doline 
»rne je imel konj æe od nekdaj pomembno vlogo.

vilih, za nekatere pa tudi vir 
preæivljanja. V tem obdobju je 
bila dolina zelo razvita v go-
spodarskem smislu in v smislu 

pridobitne dejavnosti, kar pri-
Ëajo ohranjeni viri. V dolini 
se je tudi rudarilo, ob potoku 
»rna so bili postavljeni mlini, 
æage, razvita je bila apnarska 
in oglarska dejavnost. Tako so 
vozarji iz doline »rne in oko-
liπkih vasi prevaæali predvsem 
les, apno, oglje in kaolinovo 
rudo. Za vozarje pa je v ti-
stih Ëasih veljal rek: Teæke mi 
voze vozijo, no drage lone slu-
æijo. Tako je bilo za tiste, ki 
so se ukvarjali z vozarjenjem, 
dovolj dela πe celo nekaj Ëasa 
po drugi svetovni vojni. Po-
tem je sledila modernizacija, 
na kmetijah v dolini in okoli-
πkih vaseh so se pojavili prvi 
traktorji, konj je nenadoma 
izgubil svoj pomen in skoraj 
povsem je izginil iz kmeËkih 
hlevov. Sledil je nekajletni pre-
mor, danes pa imamo v dolini 
kar nekaj ljubiteljev konj, ki 
so se lotili konjereje predvsem 
v ljubiteljskem smislu in prav 
njim gre zasluga, da se v po-
letnih mesecih na paπnikih v 
dolini in vaseh nad njo spet 
pasejo konji, ki jih nakljuËni 
obiskovalci in krajani lahko 
opazujemo med poletno paπo. 
Na pobudo krajanov Vilka Ke-
πnarja in Toneta Starovasnika, 
ki sta tudi sama rejca in velika 
ljubitelja konj, se je na sv. ©te-
fana dan, 26. decembra, zbralo 
kar nekaj krajanov s svojimi 
konji pred farno cerkvijo sv. 
Ane v vasi Gozd, kjer jih je 
æupnik Pavle Pibernik blago-
slovil. Zanimiv je podatek, da 
se je dogodek æegnanja konj 

V apostolskih delih je sv. ©tefan opisan kot eden 
izmed sedmih diakonov, ki so jih apostoli s polaga-
njem rok posvetili in jim zaupali sluæbo oznanjanja 
boæje besede ter oskrbovanja miz. Bil je moæ ≈na 
dobrem glasu, poln vere in Svetega Duha«. Bolj kot 
ostali se je odlikoval po modrosti in duhu, ki se mu 
nasprotniki niso mogli ustavljati, boæja milost pa je 
po njem delala velike Ëudeæe in Ëudovita zname-
nja. Kot sijajen govornik je s svojimi pridigami ter 
moËno karizmo privlaËil πtevilne posluπalce in bil 
zato trn v peti nasprotnikom Jezusovega nauka. Po 
neki njegovi goreËi pridigi se je tako vnela burna 
razprava: nekaj Judov se je zaËelo prepirati s ©te-

Æupnik Pavle Pibernik blagoslavlja konje z æegnano vodo.

Povorka konj proti cerkvi sv. Ane na Gozdu, kjer je prviË potekalo 
æegnanje konj.

fanom in ga obtoæevati ≈æaljivega govorjenja zoper 
sveti kraj in zoper postavo«. Podobno kakor Jezusa 
so tudi njega odvlekli pred sodnika in veliki zbor, 
kjer so ga krive priËe nenehno obtoæevale. ©tefan se 
je tako sijajno zagovarjal, da je njegov obraz kar za-
æarel. Sodnik, ki pogleda nanj ni prenesel, ga je brez 
nadaljnje razprave obsodil na smrt s kamenjanjem. 
Podivjana mnoæica je ©tefana po obsodbi gnala po 
Jeruzalemskih ulicah do predmestja in ga tam ka-
menjala do smrti. 

Sveti ©tefan je zavetnik konj, konjarjev in koËija-
æev, zidarjev, krojaËev, kamnosekov, tkalcev, tesar-
jev, sodarjev, kletarjev...

Decembrsko ≈vasovanje« na Perovem
Perovem, o perovskih breæinah 
... Sv. Miklavæ je obdaril prav 
vseh 1200 perovskih druæin ter 
vsa podjetja in posameznike, ki 
so ≈krivi« za to, da je bilo doga-
janje na Perovem v prazniËnem 
letu tako bogato in pestro. Vsi 

smreËica, ki je bila iz dneva v 
dan bolj bogato okraπena. Za to 
so poskrbeli kar krajani sami, ki 
so na smreËico obesili okrasek 
ali na vejice pritrdili svoje æelje 
vseh sort. Tudi hudomuπne, kot 
je ta: ≈Da bi bili navihani kot 
Kekec, poskoËni kot Brincelj, 
modri kot Kosobrin, pogumnejπi 
od Roæleta, da bi spregledali kot 
Mojca in se zavedali, da je svet 
poln roæic tete Pehte ... »arob-
no in sreËno leto 2012!«

Obisk modrih z Vzhoda 
na glavni ulici Perovega

Æe tradicionalno trikraljev-
sko perovsko sreËanje pred 
Groπanovimi jaslicami je letos 
zaznamoval πe en pomemben 
dogodek: organizatorja sreËanja 
Miha Zabreta je med priprava-
mi obiskala spoπtovana Perov-
ljanka Helena Stele in mu sve-
Ëano podelila naziv Perovljana, 
kar je bila njegova goreËa æelja 
ob sreËanju z Abrahamom in 
odkar se je priæenil na Perovo. 
VeËer se je za πtevilne krajane, 
po obisku modrih, prejemu nji-
hovega blagoslova in darovanju 
za misijone, nadaljeval v Gro-
πanovem rastlinjaku ob prazni-
Ëno obloæenem vozu. Zanje in 
za gozdarski peËi pri jaslicah 
(ki sta mimogrede tudi perovska 
posebnost), je seveda poskrbel 
slavljenec.

Modri z Vzhoda pred jaslicami na Groπanovem kozolcu z Miho Za-
bretom, glavnim organizatorjem njihovega prihoda in po sreËanju z 
Abrahamom tudi ≈uradno« priznanim Perovljanom.

Na prvi dan novega leta so Perovljani nazdravili na 90 let »esnove mame. 
Poleg FranËiπke »esen sedi Jaka ©krjanc, ki bo v letoπnjem letu prav 
tako dopolnil 90 let.

sleherni decembrski dan praænje 
zaznamovan. Zdaj pa lepo po 
vrsti skozi ≈Veseli december na 
Perovem«, kot smo zadnji mesec 
prekrstili pri nas na Perovem.

Sv. Miklavæ nam je 
podaril Perovski list

Æe drugega po vrsti ... ©est-
najst drobno popisanih perov-
skih listov s prazniËnim doga-
janjem ob Ëastitljivi 770-letnici 
Perovega, perovsko zgodovino 
in spomini Perovljanov, z aktual-
nimi dogodki, zakladnico znanih 
perovskih obrazov in naπimi hi-
πami s poslanstvom. Letos prviË 
tudi s πe ≈drugimi« perovskimi 
hiπami. Tistimi, ki so (bile) giba-
lo razvoja naπega kraja, ki so in 
dajejo kruh πtevilnim perovskim 
druæinam - naπimi tovarnami. 
Perovski ≈listi« pripovedujejo o 
mladih in starih, o ≈cirkusu« na 

ostali lahko ≈prelistate« spletni 
list.kamnik-perovo.si.

Ustvarjamo, beremo, 
sejmarimo in krasimo 
perovsko smreËico 

Helenine ustvarjalne delavnice 
in bolπjaki so prava zakladnica 
pridobivanja roËnih spretnosti, 
idejnega oblikovanja in otro-
πkega trgovanja. Z voπËilnicami, 
prazniËnimi okraski in drobnimi 
darilci iz njenih delavnic, ki so 
≈gostovale« v kamniπkem gasil-
skem domu, so otroci in odrasli 
okrasili prazniËne dni, na sejmih 
pred prodajalno Urko pa se je 
prodajalo in menjavalo vse, kar 
premore otroπka domiπljija: 
igraËe, knjige, darila ... Otroci 
so v prostoru sveta KS Perovo 
uæivali ob Pavlinem branju za-
nimivih zgodbic, pred vhodom 
pa se je spogledovala perovska 

Perovska dobrota
V prazniËnih dneh niso bili 

pozabljeni starejπi, bolni in kra-
jani dobrih dejanj. Zanje so se 
æe na ustvarjalnih delavnicah pri-
pravila simboliËna darila, luËke 
v roËno izdelanih svetilkah, za-
pisale prijazne novoletne æelje ... 
In zahvale: ker s svojim zgledom 
vlivajo moË in zaupanje v ljudi, 
sosedsko pomoË, spoπtovanje. 
Stisnili smo dlan gospe FranËi-
πki »esnovi, nekdanji kamniπki 
smuËarski prvakinji, ki je na no-
vega leta dan praznovala svoj 90. 
rojstni dan, pa Marjeti Bukovπek, 
prvi predsednici KS in prosto-
voljki na mnogih humanitarnih 
podroËjih, dr. Aleksandru Dopli-
harju, naπemu sokrajanu, prosto-
voljcu leta 2011 in osebnosti leta 
2011 po izboru posluπalcev Vala 
202. In πe mnogim drugim ...

PrazniËno ≈vasovanje« si lahko 
ogledate na spletiπËu: praznik.
kamnik- perovo.si.

Za slovo od prazniËnega 
leta

Pero ali Bero, ta slavni moæ, 
ki je pred 770. leti priËel ≈pi-
sati« zgodovino svojemu kraju, 
naj nam ne zameri, Ëe smo v 
prazniËnem letu kaj spregledali. 
Pred nami je novo leto in nove 
priloænosti. In novoustanovljeno 
©portno kulturno druπtvo Dober 
dan, Perovo, ki se bo trudilo, 
da bo na Perovem vsako leto - 
prazniËno leto. Letos æe 771! 

IVANA SKAMEN

pred farno cerkvijo odvijal pr-
viË (tudi najstarejπi domaËini 
ne pomnijo, da bi se podoben 
dogodek æe kdaj zgodil). Po 
konËanem blagoslovu so bili 

vsi udeleæenci skupaj z gledalci 
povabljeni na topel napitek in 
prigrizek v gasilski dom, kjer 
se je druæenje nadaljevalo ob 
zvokih frajtonarice. Pobudni-

ka dogodka pa sta zatrdila, da 
bomo lahko na sv. ©tefana spet 
videli konje na æegnanju pred 
farno cerkvijo sv. Ane.

VILKO RIFEL
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V kolikor ste bili prepriËani, 
da gondola na Veliko planino v 
adventnem in boæiËnem Ëasu ne 
vozi, ste se motili. »e vam je po-
znano, da perovski mlin ne melje 
veË æita, ne poznate prave resnice. 
Da dekel in hlapcev v kamniπki 
obËini æe dolgo ni, tudi ni res. 
Na podgorski domaËiji, v katero 
kruh vozi najsodobnejπi traktor, 
dekla Micka k veËerji kliËe hlap-
ca Janeza, ki obsijan z luËjo πe 
vedno kosi v strmem bregu za 
hiπo. Na domaËiji, s slamo kriti 
hiπi, iz kmeËke peËi gospodinja 
jemlje sveæe peËen kruh. Na Ve-
liki planini se pase æivina, pri sv. 
Primoæu pritrkovalci izvabljajo 
melodijo zvonov, goreËa plame-
nica je zanetila neveljski kres, v 
bistri vodi v Mekinjah nas na-
gajivo draæijo reËne postrvi, prek 
tunjiπkega griËevja v betlehemski 
hlevËek k novorojenemu detetu 
prihajajo sveti trije kralji ... 

Jaslice v πutenski cerkvi

Kot æive so te kamniπke jaslice ... 
pozitivno ocenjen na decem-
brski konferenci in si s tem 
prisluæil veliko in pomemb-
no nagrado - ≈dopust«. Sprva 
sem mislil, da bo krajπi, da bo 
trajal le kakπna dva tedna, a 
se je kar dobro podaljπal. Cel 
mesec sem kot dijak zadnjega 
letnika srednje πole izostal iz 
πolskih klopi. In to vse zato 
ter v dogovoru s profesorji, da 
sem lahko pripravljal πutenske 
jaslice. 1. decembra sem priËel 
z izdelovanjem hiπ, figur, ki se 
premikajo, ter drugim, kar je 
potrebno, da se je jasliËna sce-
na izpopolnila. Delal sem noË 
in dan. Deset dni sem z delom 
priËenjal ob 7. uri zjutraj in 
z njim zakljuËeval v zgodnjih 
jutranjih urah. Zgodilo se je, 
da sem k poËitku legel πele ob 
5. uri zjutraj. Komaj sem naπel 
Ëas za zajtrk, kosilo, veËerjo. 
Vedel sem, da v kolikor ne bi 

ki so ga postavili sodelavci, sle-
dilo je opremljanje in kreiranje 
scene. Zahtevno je bilo delo za 
oz. pod odrom, najslajπe pa se-
veda postavljanje hiπ in figur. 
VeËkrat so delali tudi pozno v 
noË. Delo jih je navdihovalo, 
uæivali so v njem, predstavljalo 
jim je posebno veselje. ≈To je 
delo za duπo«, so rekli v en 
glas. Nemalokdaj so jih pri 
delu opazovali zvedavi obrazi 
KamniËanov in jim vlivali spod-
budnih besed.

Jaslice so sestavljene iz veli-
ko naravnega materiala (sena, 
vode, peska, maha, lesenih deπË-
ic ...), dopolnjuje pa ga izvirno 
izbran umetni material (πkatli-
ce za CD-je, matice, bobrovci, 
æarnice, vezane ploπËe, karton, 
mavec, stiropor, kabli, cevi, ra-
Ëunalniπki napajalniki, motorËki 
avtomobilskih brisalcev...).

Jaslice - najveËje doslej in 
v srediπËu 

Postavljalci jaslic so se z g. 
æupnikom Dularjem v jesen-
skem Ëasu spraπevali o zgodbi, 
ki bi jo tokrat predstavljale πu-
tenske cerkvene jaslice in iskali 
ideje, s katerimi bi poskrbeli, 
da bi bile te zanimivo druga-
Ëne in bi ljudi πe bolj priteg-
nile k ogledu. ≈Izpostaviti jih, 
morajo biti dobro vidne, boljπa 
mora biti dostopnost do njih, 
poudarjena naj bo umeπËenost 
figur v domaËo pokrajino,« so 
bile ideje postavljavcev. Vse 
je g. æupnik odprto sprejel, πe 
sam k njim dodal πËepec ali 
dva in bil pripravljen premak-
niti celo oltar, Ëe bi bilo za 
zamiπljeno postavitev jaslic to 
potrebno. Po osnovnem vodilu 
naj bo pozornost jaslic poleg k 
zgodbi o rojstvu Jezusa usmer-
jena k domaËiji, je bila odprta 
pot domiπljiji, ustvarjalnosti in 
spretnosti Matjaæa, Tonija in 
Bogomirja. 

V domaËi pokrajini  
in v gibanju ...

Vrhovi kamniπkih planin so 
pobeljeni, gondola vozi turiste 
na Veliko planino, fantje pri-
trkujejo pri svetem Primoæu, 
po hribih se pase æivina, gorijo 
kresovi ... V dolini teËe Kam-
niπka Bistrica in poganja mlin 
na Perovem, delovni so kmetje 
podgorske domaËije. To je kraj, 
v katerega so umeπËene πuten-
ske jaslice, pri Ëemer njihovi 
postavljavci spretno dodajajo: 
≈Ta mlin je lahko tudi Samotni 
mlin, ta hiπa je lahko tudi tu-
hinjska, ti ljudje so lahko Stra-
njani; tisto, kar ljudje vidijo, to 
je prikazano.« 

V domaËi, s slamo kriti hiπi, 
gospodinja iz kmeËke peËi 
jemlje sveæe peËen kruh, dekla 
odpira okno in k veËerji kliËe 
hlapca. Ta πe vedno v strmem 
bregu ≈v t’mi, p’r luË’ kusi tra-
vo«. Gospodar pred hiπo kleplje 
koso, sosed pripravlja drva za 
zimo. Vse to prikazujejo di-
namiËne, mehanizirane figure, 
izdelane iz ≈polno praznega«, 
kot jih sestavljene iz æic, me-
hanizma in obleËene v blago, 
opiπe Matjaæ. Moderna tehno-
logija domaËije se skriva pod 
podom; tam je traktor, pri-
kolica (tandemka) in moderni 
kmeËki stroji. Na ganku hiπe se 
suπi koruza, po hiπi se vzpenja 
trta, okna krasijo roæe. Vse to 
in πe veË so majhni in zani-
mivi detajli πutenskih jaslic. V 
Bistrici plava riba, ki za razli-
ko od prejπnjega leta ni prava. 
≈V lanskem letu so bili ljudje 
navduπeni nad figuro, ki je bila 
edina mehanizirana in ne ravno 
najbolj zadovoljni nad pravimi 
ribami, ki so plavale v vodi. 
Ena je enkrat med maπo celo 
skoËila iz vode. Zato smo se 
odloËili, da bomo v letoπnjem 
letu ≈oæiveli« veË figur in ime-
li tako figure kot ribo pod 

V decembru je æe drugo leto v naπe kraje zaneslo 
betlehemske pastirje in sveto druæino. Na boæiËni ve-
Ëer so Mladi prostovoljci iz Stranj uprizorili dogodke 
izpred 2000 let, vse od angelovega razodetja devici 
Mariji do rojstva Jezusa Kristusa. 

Stranjani so z zaËudenjem spremljali, kako je s pes-
mijo in z besedami nadangel Gabriel razodel Mariji in 
Joæefu, kaj se bo zgodilo, kako sta se po cesarjevem 

Æive jaslice prinesle posebno 
boæiËno doæivetje v Stranjah

odloku odπla popisat v Betlehem, tam iskala prenoËi-
πËe in nazadnje pristala v bornem, a toplem hlevËku pri 
pastirjih. Novorojeno dete so poËastili angeli iz nebes 
in skromni pastirji s kozicami, ki so bile posebno vπeË 
najmlajπim.

Po uprizoritvi so se boæjemu detetu priπli poklonit 
πe gledalci in se pogreli ob Ëaju.

Tjaπa Gerbic in ©pela Ozimek

ZaËelo se je s pospravilom pred 
hiπo in prihodom beraËa. Po blago-
slovitvi hiπe, æivine v hlevu in oko-
lice je bila veËerja pred polnoËnico. 
Medtem, ko je mama pripovedovala 
boæiËno zgodbo otrokom, se je do-
gajanje v Bizjakovih dolinah pri ter-
mah v Snoviku preselilo v Betlehem, 
v Ëas pred dvema tisoËletjema, ko je 
potekal popis prebivalstva. ZaËela 
se je zgodba s skrivnostnim dogaja-
njem, ko Joæef in Marija iπËeta pre-
noËiπËe. ©ele, ko so jima pomagali 
pastirji, sta naπla zavetiπËe v hlevË-
ku, kjer se je rodil Jezus. Njegov pri-
hod sta naznanila angel in zvezda 
repatica. Poklon pa so obeleæili tudi 
sveti trije kralji. Zgodba je pozna-
na. V Tuhinjski dolini so vsakoletno 

BoæiËna skrivnost v Bizjakovih dolinah 

oæivljanje boæiËne skrivnosti prviË 
obeleæili ob ustanovitvi TuristiËne-
ga druπtva Tuhinjska dolina, nato je 
postala stalnica v programu etnolo-
πke sekcije, ki je 26. decembra 2011, 
na ©tefanovo, po zamisli Manje Æe-
baljec in Zdenke KlanËnik, povezala 
okrog sto domaËinov iz Tuhinjske 
doline. BoæiËno skrivnost v poznani 
zgodbi, ki si jo je ogledalo okrog 
petsto obiskovalcev, je obogatila 
pevka Martina ©raj iz Radomelj 
ob spremljavi kamniπkega pianista 
Simona Skalarja. Bil je lep, bogat 
veËer. 

A. Æalar 

V ospredju letoπnjih πutenskih jaslic je, poleg osrednjega prikaza 
rojstva Jezusa, domaËija. Iz kmeËke peËi dinamiËna figura gospodi-
nje jemlje sveæe peËen kruh, mehanizirana figura dekle z okna hiπe 
kliËe hlapca k veËerji. Ta kosi travo v strmem bregu, gospodar pred 
hiπo kleplje koso. Sosed pripravlja drva za zimo.
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druæina. Priπli so tudi æe sveti 
trije kralji ... 

©utenske jaslice, najveËje do-
slej, prviË povsem blizu oltarja, 
mehanizirane in postavljene v 

domaËo pokrajino, vabijo obis-
kovalce od blizu in daleË, da jih 
obiπËejo, ob njih molijo in se 
nauæijejo lepote ustvarjenega. 

Katja Trotoπek

enakim nadzorom, torej vse 
mehanizirane,« pojasnijo po-
stavljavci.

V srediπËu med balami sena 
leæi hlevËek, v njem je sveta 

Tudi v adventnem in boæiËnem Ëasu je gondola v πutenski cerkvi vozila 
na Veliko planino. V cerkvi sv. Primoæa fantje pritrkujejo. Na kamni-
πkih planotah in v niæini se pase æivina.

Postavljavci πutenskih jaslic Matjaæ Ogrinec, Toni JakliË in Bogomir Bajc ob Ëudovitih jaslicah, ki so 
umeπËene v domaËo, kamniπko pokrajino.

To je le delËek iz kamniπke 
pokrajine πutenskih cerkvenih 
jaslic, v katero je svetopisemsko 
zgodbo o rojstvu odreπenika Je-
zusa Kristusa prenesla magiËna 
triperesna deteljica z mladim na-
debudnim Podgorcem Matjaæem 
Ogrincem na Ëelu, DupliËanom 
Tonijem JakliËem in Bogomirjem 
Bajcem z Zapric. 

Mladost ima neverjetno 
æeljo, idejo in moË

≈©est let sem jaslice postav-
ljal v domaËi hiπi v Podgor-
ju, vsako leto so bile veËje in 
vedno jih je priπel blagoslovit 
tudi kamniπki æupnik Tone Du-
lar,« je zaËel s svojo pripovedjo 
Matjaæ. Pred dvema letoma ga 
je kamniπki æupnik, navduπen 
nad jaslicami in talentom, ki 
ga je v njem opazil, povabil, 
da bi se pridruæil skupini po-
stavljavcev jaslic v πutenski cer-
kvi. Povabilo je rad sprejel, se 
prvo leto seznanil s potekom 
postavljanja cerkvenih jaslic, 
s postavljavci, moænostmi, ki 
jih ponuja πutenska cerkev. 
Letos je pri postavljanju jaslic 
spontano prevzel glavno vlogo. 
≈Kot edini v razredu sem bil 

trdno delal ter mi pri delu in 
zbiranju materiala ne bi poma-
gali tudi starπi in brat, zamiπlje-
nega ne bi mogel izpeljati. Prav 
vse, razen figur svete druæine, 
angela, svetih treh kraljev, pa-
stirjev, ovc, osla in vola je bilo 
v 24 dnevih potrebno narediti 
na novo ter seveda vse to tudi 
postaviti,« je svoj prispevek k 
πutenskim jaslicam opisoval naj-
mlajπi izmed postavljavcev.

Postavljanje jaslic  
je delo za duπo

≈Komaj se nam je pridru-
æil, pa je æe glavni,« sta v πali, 
zadovoljna in navduπena nad 
iskrivostjo mladega sodelavca 
in idejami, ki mu kar pljuska-
jo na plan, k besedam Matjaæa 
pristavila Toni in Bogomir. V 
πutenski cerkvi postavljata jas-
lice æe peto leto zapored. Pre-
den se jima je pridruæil Matjaæ, 
je bil v skupini tudi æal æe po-
kojni Klemen Podobnik.

V cerkvi je moπki trojËek 
svetopisemsko zgodbo o roj-
stvu Jezusa prelival v podobe 
jaslic od druge decembrske so-
bote do boæiËnega veËera. Za-
Ëelo se je s postavljanjem odra, 
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Vesel in pomemben dogodek v 
druπtvenem æivljenju predstavlja 
sreËanje z zakonskimi pari, ki so 
v zakonu skupaj preæiveli 50, 60 
ali celo 65 let æivljenja. Druπtvo 
upokojencev πteje skoraj 3.300 
Ëlanic in Ëlanov, ki dajejo æiv-
ljenjski utrip v razliËnih druπtve-
nih aktivnostih, v katerih mnogi 
ustvarjalno delujejo.

SreËanja 9. decembra se je 
udeleæilo trinajst parov, ki so 
pred mnogimi leti sklenili za-
konsko zvezo in jo ohranili vse 
do danaπnjih dni. V druπtvenih 
∑ gostinskih prostorih je bilo 12 
zlatih zakonskih parov (50 let) in 
diamantni par (65 let). Za njih je 
druπtvo pripravilo zanimiv in pe-
ster kulturni program, v katerem 
so zapele Predice, harmonikar 
Joæe Jagodic je popestril dogajanje 
in dvignil razpoloæenje. Folklorna 
skupina je zaplesala ob spremljavi 
harmonikarja Karla Kutnarja in s 
slavljenci zaplesala uvodne plese. 

Druπtvene sodelavke na Ëelu z 
Marjano Berlec, ki je odgovorna 
za πtevilna socialna vpraπanja, so 
s pomoËjo Ëlanic Valerije in Julke 
vsem zakonskim parom podelile 
darila in potrdila o njihovi za-
konski zvezi. Zaplesala sta tudi 
najstarejπa slavljenca ∑ diamantni 
par Emilija in Martin Burja iz 
Srednje vasi.

Slavljence je najprej v imenu 
druπtva pozdravil predsednik Vin-
ko Polak, Ëestitkam se je pridru-
æil tudi æupan Marjan ©arec, jim 
izroËil πopke, zaæelel vse lepo in 
vsakomur stisnil roko.

DIAMANTNI PAR:
EMILIJA IN MARTIN BURJA 

iz Srednje vasi 1 sta sklenila za-
konsko zvezo 9. novembra 1946, 
druπtvena Ëlana sta postala leta 
1983.

Emilija, roj. MerËun 22. avgu-
sta 1922, je doma skrbela za πte-
vilno druæino. Martin, rojen 16. 
novembra 1920, je bil vso delo-
vno dobo zaposlen v Titanu. Prva 
ljubezen med njima se je porajala 
ob bliænjih sreËanjih. V zakonu 
sta dobila 6 otrok, imata tudi æe 
10 vnukov in pravnuka. Zanimivo 
je, da sta vso opeko pri gradnji 
lastne hiπe izdelala sama. Z vese-
ljem poprimeta za dela na vrtu 
in gospodinjstvu. Med pomembna 
dogodka πtejeta poroko ob pri-
hodu Martina iz ruskega ujetni-
πtva. Æelita si πe nekaj let mirnega 
æivljenja.

ZLATI ZAKONSKI 
PARI:

NEÆIKA IN BOÆIDAR DRO-
VENIK s Tunjiπke ceste 2 sta za-
konsko zaobljubo sklenila 8. julija 
1961. 

Neæika, roj. Muller 26. januarja 
1941, je Ëlanica DU od 1993, zapo-
slena je bila v Raπici v MoravËah, 
sedaj aktivno sodeluje v druπtvu, v 
rekreacijskem, pohodniπkem pro-
gramu, v kulturnih dejavnostih, 
pevskem zboru, pri ≈Predicah« in 
drugih dejavnostih. Dr. Boæidar 
je bil roj. 16. februarja 1940, Ëlan 
DU je od leta 2006. Zaposlen je 
bil na Bioloπkem inπtitutu v Ljub-
ljani ter v SAZU. V prostem Ëasu 
se ukvarja s hroπËki, metuljËki 
(razstava v Arboretumu), kriæan-
kami, petjem, pohodniπtvom. Oba 

VESELI DECEMBER V DRU©TVU 
UPOKOJENCEV KAMNIK

sodelujeta pri jutranji telovadbi v 
Mekinjah. Neæika obËasno skrbi 
za varstvo otrok, seznanila pa sta 
se v Ëasu prakse v Raπici. Dobila 
sta tri otroke in πtiri vnuke. 

LJUDMILA IN SILVO BAB-
NIK iz Cankarjeve 52 sta zakon-
sko zvezo sklenila 16. septembra 
1961. »lana DU sta postala 1995.

Ljudmila, roj. Kozole 17. febru-
arja 1942, je bila zaposlena vso de-
lovno dobo. Silvo, roj. 1. decembra 
1937, je bil zaposlen v kamniπkih 
podjetjih. Njuna skupna pot se je 
priËela s seznanitvijo pri prijate-
ljici Ljudmili. Zmenki in zaupanje 
je med njima rodilo ljubezen, ki 
πe vedno dræi. Imata dva otroka, 
pet vnukov in eno pravnukinjo. 
Sedaj se v prostem Ëasu ukvarja-
ta z vrtom, nabiranjem gob in z 
varstvom otrok. 

JUSTINA IN MARJAN DEJAK 
stanujeta v Noæicah, ©eπkova 14, 
zakonsko zvezo sta sklenila 23. 

septembra 1961, Ëlana DU sta od 
1994.

Seznanila sta se 29. novembra 
na veselici, kjer je preskoËila iskri-
ca, ki dræi πe danes. Zdravje ni 
najboljπe, preæivela sta nekaj bo-
lezni toda πe vedno imata veliko 
pozitivne energije. Veseli dogodki 
so bili ob rojstvu otrok in vnukov 
ter vselitev v svojo hiπo.

Justina, roj. Smolnikar 12. fe-
bruarja 1943, je bila vso delovno 
dobo zaposlena v Stolu, Marjan, 
roj. 3. avgusta 1933, pa je bil vso 
delovno dobo zaposlen v Titanu. 
Sedaj se posveËata obdelavi vrta, 
sprehodom in skrbita za vnuke. 
V zakonu sta se jima rodila dva 
otroka, priπli so πtirje vnuki in 
zelo sta bila zadovoljna z organi-
ziranim sreËanjem.

ELIZABETA IN VIKTOR BA-
LANTI» iz ©marce, Radomeljska 
8. PoroËena sta od 23. septembra 
1961 in vËlanjena v DU od leta 
2006. V zakonu so se jima rodili 
trije otroci, imata πtiri vnukinje. 
Elizabeta, roj. Drmal 8. julija 1941, 
je bila zaposlena v Svilanitu, Vik-

tor, rojen 12. aprila 1937, pa je 
delal v Stolu. SreËala sta se na 
nevestinem domu, ko je æareËa 
iskra preskoËila in πe vedno sveti. 
Veselila sta se rojstva otrok, nista 
pa zadovoljna s politiko, menita, 
da mladi nimajo dovolj moænosti 
zaposlitve. Rada delata na vrtu, 
zaposlena sta tudi z vzgojo vnu-
kov.

FRAN»I©KA IN IVAN NAH-
TIGAL iz Podgorja 76 sta se po-
roËila 12. avgusta 1961. Sta Ëlana 
DU, FranËiπka od 1984, Ivan pa 
od 1990. V zakonu se jima je ro-

dila hËerka, imata dva vnuka in 
pravnukinjo. SreËala sta se v to-
varni, dokler se Ivan ni ojunaËil in 
jo nagovoril, potem je vzplamtelo. 
FranËiπka, roj. Prezelj 5. oktobra 
1927, Ivan pa je bil rojen 22. fe-
bruarja 1937, sedaj se posveËata 
vrtiËku, veliko tudi vnukom in 
pravnukinji. Veselila sta se rojstva 
otrok, zdaj pa si æelita, da bi bila 
tako zdrava kot doslej. 

KAROLINA IN KAROL MAR-
KU© iz Zagorice 2 a sta poroËena 
od 21. oktobra 1961. Oba sta Ëlana 
DU od 1994. Zdravje je kar v 
redu, zaposlena sta bila vso dobo 
v Titanu oz. Stolu. Karolina, roj. 
Rebernik 3. novembra 1941, Ka-
rol pa je bil rojen 4. septembra 
1936. Vedrih obrazov povesta, 
da je bilo njuno prvo sreËanje 
pri »ibru v Tuhinju na æegnanju. 
V zakonu sta dobila dva otroka, 
imata tudi æe πtiri vnuke, ki sta 
jih bila zelo vesela. Karolina rada 

vrtnari in gospodinji, oba pa tudi 
kolesarita, hodita na sprehode in 
pohode.

ANGELA IN FRANC JERAS 
iz Zg. Stranj 9 b sta se poroËila 
23. avgusta 1961. Angela je Ëlanica 
DU od 1991, Franc pa od 2004. 
Z zdravjem sta kar zadovoljna, 
v zakonu sta se jima rodila dva 
otroka, imata tudi æe tri vnuke. 
Angela r. Gradiπek 3. marca 1939, 
je bila zaposlena v kamniπkih 
podjetjih, Franc, rojen 4. aprila 
1937, je bil zaposlen v Titanu, na 
obËini in SKB. Opravljal je vrsto 
pomembnih dolænosti. Prvega sre-
Ëanja se spomnita, da je to bilo 
na pustni dan v maπkarah. Da-
nes v pokoju se rada udeleæujeta 
sprehodov, delata na vrtu, Angela 
gospodinji, oba pa tudi z veseljem 
reπujeta kriæanke.

STANISLAVA IN IVAN GA-
LIN iz Zavrha πt. 1, Stahovica. 
PoroËila sta se 21. oktobra 1961, 
oba sta Ëlana DU Kamnik, Sta-
nislava od 1999, Ivan pa od 1982. 
Imata dva otroka in dva vnuka. 
SreËala sta se v gostilni pri Lo-

garju. Stanislava, roj. ©torgelj 11. 
novembra 1939, je doma skrbela 
za druæino. Ivan, rojen 17. decem-
bra 1931, je bil zaposlen v Kaolinu 
in pri Cestni upravi. Veselila sta 
se rojstva otrok in vnukov, Stanis-
lava se ukvarja z gospodinjskimi 
opravili, Ivan pa s kmetijstvom in 
Ëebelarstvom.

MARIJA IN ANTON VLAINI» 
iz Zg. Stranj 52 sta poroËena od 
7. oktobra 1961, Marija je vËlanje-
na v DU od 1988, Anton pa od 
1993. Marija, roj. Kuhar 9. aprila 
1937, je bila zaposlena v Eti in 

Stolu, Anton je bil rojen 23. mar-
ca 1938, zaposlen je bil na GG 
Silva v Stahovici in KIK-u. V za-
konu so se jima rodili πtirje otro-
ci, imata tudi vnuka. PrviË sta se 
sreËala v sluæbi na GG Silva. Ve-
sela sta bila vselitve v hiπo. Danes 
sta zaposlena z gospodinjstvom, 
vrtom in z vikendom. Vzrejata 
zajce, koze, putke...

ANA IN ANTON VIDER z Æu-
panjih njiv 29 sta se poroËila 27. 
maja 1961. »lana DU sta od 1991. 
V zakonu sta dobila dva otroka, 
imata tudi πtiri vnuke in πtiri pra-
vnuke. Z zdravjem sta zadovoljna, 
da bi le tako ostalo πe naprej, 
pravita. Zaposlena sta bila v kam-
niπkih podjetjih. Prvo sreËanje je 
bilo na æagi v Stahovici. Anton 
je Ano dolgo osvajal, dokler ni 
privolila, potem je vzklila tudi lju-
bezen. Ana je roj. Kuhar 8. julija 
1936, Anton pa 12. decembra 1934. 
Danes se ukvarjata z gospodinj-
stvom in drugimi opravili. 

FANI IN JANEZ RAK iz Bistri-
Ëice 4 sta se poroËila 23. septem-
bra 1961. »lana DU sta postala 
1994. Z zdravjem je πe kar, bole-
zen pride in gre, da le ne bi bilo 
slabπe, pravita. Zaposlena sta bila 
v kamniπkih podjetjih. Prvo njuno 
sreËanje je bilo na kuharskem te-
Ëaju, zakljuËka se je udeleæil tudi 
Janez, ki je Faniko opazoval æe 
dalj Ëasa. Takrat je bila prilika za 
pogovor in ljubezen je vzcvetela. 
V zakonu sta dobila tri otroke, 
imata pet vnukov in dva pravnu-

Upravni odbor Planinskega dru-
πtva Kamnik je na zadnji redni seji 
17. decembra prouËil rezultate dela 
v letu 2011. Prisotni so soglasno 
ugotovili, da je bil napredek druπ-
tva izjemen. Predsednik druπtva 
Ivan Resnik je poleg sploπnega 
pregleda slikovno predstavil akci-
jo ≈Posodobitev planinske koËe na 
Kamniπkem sedlu«, v katero je bilo 
poleg strokovnega in tehniËnega 
angaæiranja vloæenih veliko prosto-
voljnih ur πtevilnih Ëlanov druπtva. 
Akcija je bila uspeπna prav zaradi 
predanosti Ëlanstva in s pomoËjo 
lastnih in evropskih sredstev.

Izjemen napredek PD v letu 2011
Tudi ostale aktivnosti v druπtvu 

so potekale normalno, tako na po-
droËju oskrbovanja obeh planin-
skih koË, kakor tudi vzdræevanja 
planinskih poti, organizacije po-
hodov in tur. Posebej razveseljiv 
je podatek o obËutnem poveËanju 
Ëlanstva. Skratka napredek je opa-
ziti na vseh podroËjih planinskega 
æivljenja.

Na zadnji seji so se zahvalili 
nekaterim dolgoletnim aktivnim 
Ëlanom druπtva s priznanji oz. 
spominki, ki so jih prejeli: Duπan 
©tefula, Drago JegliË, Boæa Moæi-
na, dr. Niko Sadnikar, Marinka Hri-

bovπek, Saπa LindiË, Mira Babnik in 
Miran BeË.

Ob koncu leta je Planinska zve-
za Slovenije podelila spominski 
plaketi Dragu JegliËu in Miranu 
BeËu, sveËano listino PZS pa je 
prejel Ëlan druπtva in urednik Pla-
ninskega vestnika Drago Habjan. 
Æe med letom je bil za Ëastnega 
Ëlana Planinskega druπtva imeno-
van Zdravko Markuπ. V druæab-
nem delu so se prisotni pogovarjali 
o konkretnih nalogah v letu 2012. 
Zatrdili so, da bodo z enako vnemo 
nadaljevali tudi v novem letu.

Stane SimπiË

Upravni odbor je podelil posebna priznanja aktivnim druπtvenim de-
lavcem za okrogle jubileje ∑ 70 let: Vinku Pollaku, Marinki Hribovπek 
in Francu MuπiËu. 

Prejemniki jubilejnih priznanj PD Kamnik in Planinske zveze Slovenije s predsednikom druπtva Ivanom 
Resnikom.

ka. Fani je roj. Jeras 6. avgusta 
1942, Janez pa 28. septembra 1937. 
Danes ne mirujeta, v kolikor jima 
Ëas in zdravje dopuπËata z ve-
seljem obdelujeta vrtiËek, veliko 
je dela z vnuki in pravnuki, bra-
njem knjig, nabiranjem gob. Zelo 

sta bila vesela teæko priËakovane 
vselitve v hiπo.

CECILIJA IN MAKS PIR© iz 
Podgorja 80 sta se poroËila 4. no-
vembra 1961, Cecilija je vËlanjena 
v DU od 1993, Maks pa od 2002. 
Zaposlena sta bila v Titanu. V za-
konu sta se jima rodili dve hËerki, 
imata πtiri vnuke. Rada se spo-
minjata prvega sreËanja na morju 
v Piranu. Cecilija je roj. Brlec 23. 
novembra 1941, Maks pa 20. maja 
1937. Vesela sta bila rojstva otrok 
in priËakovanja vnukov. Zelo ve-

sela pa sta bila tudi druæabnosti 
na tem sreËanju, kjer jim je vse 
dobro zaæelel tudi sam æupan.

Po podelitvi priznanj in uvod-
nih plesih so zakonski pari obu-
jali lepe spomine in tudi teæke 
trenutke, enotni pa so si bili v 

prepriËanju, da je njihovo æivlje-
nje bogato in v zadovoljstvo vseh 
njihovih dragih. 

SreËanja se niso mogli udeleæiti 
biserni par Antonija in Franc Je-
ran iz Ul. Frana Albrehta 9, ter 
zlatoporoËenca Pavla in Joæe Baj-
de iz Laz 18 ter ©tefka in Silvo 
Gorjan iz Laz 20 F v Tuhinju. 
Vse tri zakonske pare so druπtve-
ne delavke obiskale pred koncem 
leta in jim izroËile priznanja in 
darila.

STANE SIM©I»

ZlatoporoËenci z leve: FranËiπka in Ivan Nahtigal, Karolina in Karol Markuπ, Angela in Franc Jeras ter 
Stanislava in Ivan Galin.

ZlatoporoËenci z leve: Neæika in Boæidar Drovenik, Ljudmila in Silvo Babnik, Justina in Marjan Dejak ter 
Elizabeta in Viktor BalantiË.

Za 65 let skupnega zakonskega æivljenja sta diamantnemu paru Emiliji 
in Martinu Burja iz Srednje vasi Ëestitala tudi predsednik DU Kamnik 
Vinko Pollak in kamniπki æupan Marjan ©arec. 

ZlatoporoËenci z leve: Marija in Anton VlainiË, Ana in Anton Vider, Fani in Janez Rak ter Cecilija in Maks Pirπ. 
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UËenci Osnovne πole Stranje 
so tudi letoπnje odhajajoËe leto 
pospremili s koncertom, ki so 
mu pod taktirko izjemne glas-
bene pedagoginje Karle Urh v 
slovo pomahali: pevci mladinske-
ga in otroπkega pevskega zbora, 
uËenci glasbenega kroæka in iz-
birnega predmeta ansambelske 
igre, uËenci podruænice Gozd ter 
recitatorji razredne stopnje. Sled-
nji so s pomoËjo razredniËark 

Prednovoletni koncert na Osnovni πoli Stranje

svoje deklamacije predstavili zelo 
obËuteno, prijetno in vedro, ob 
njih pa obudili spomin na letos 
preminulega pesnika Toneta PavË-
ka, Ëigar poezija premore najveË 
æivljenjske vedrine, svetovnona-
zorske svetlobe in pogumnega 
trkanja na prihodnost.

Z uvodnimi besedami je pri-
sotne pozdravil ravnatelj Boris 
Jemec in vsem zaæelel vse dobro 
v prihajajoËem letu. Koncert sta 

povezovala uËenca Gaπper Ko-
derman in Vid JaksetiË, ki sta 
se z lepo barvo glasu in jasno 
artikulacijo zelo izkazala, kar je 
πtevilno posluπalstvo nagradilo z 
velikim aplavzom. Pevce so ob 
vodenju in klavirski spremljavi 
Karle Urh na kitarah spremljali 
πe Andrej KoËar, Matic Smolni-
kar in uËenka Ana Hafner, ki æe 
opozarja nase, da se razvija v iz-
vrstno glasbenico. Brat in sestra 

Ana in Tine Plahutnik pa sta z 
odliËno odpetimi pevskimi solo 
vloæki pridala dodano vrednost 
veËglasno odpetim pesmim mla-
dinskega pevskega zbora.

Tako smo bili na naπi πoli 
ponovno priËa Ëudovitemu kul-
turnemu dogodku, ki nas je vse 
prisotne napolnil z novo energijo 
in pozitivno mislijo, ki je v teh 
Ëasih πe kako potrebna. 

Ksenja Vrhovnik

V glavnem mestu Republike Ma-
kedonije, v Skopju, je v zaËetku 
novembra potekala æe 35. medna-
rodna konferenca z imenom Mo-
del evropskega parlamenta. Gre za 
sreËanje dijakov in mentorjev iz 
vse Evrope, ki simulirajo delovanje 
pravega Evropskega parlamenta. 
Letoπnjega sreËanja se je udeleæilo 
171 dijakov in 35 mentorjev iz 30 
dræav. Slovenijo so, pod vodstvom 
mentorice Mojce Krevs, zastopali 
dijaki: Anna Rosa TomπiË Jacobs 
in Nika Ponikvar s ©olskega cen-
tra Rudolfa Maistra iz Kamnika, 
Nadja KosiË in Aljaæ Markelj z 
Gimnazije Jesenice ter Rok Pu-
klavec in Rok PangerπiË, ki je bil 
tudi predsednik delovne skupine in 
podpredsednik generalnega zaseda-
nja, z Gimnazije Franca Mikloπi-
Ëa Ljutomer. Namen vsakoletnega 
sreËanja je, da mladi iz razliËnih 
evropskih dræav spoznajo orga-
niziranost in delovanje Evropske 
unije, razvijejo zavest o evropski 
identiteti in integriteti, izboljπajo 
politiËno osveπËenost in politiËno 
aktivnost ter spoznajo, sprejmejo 
in ohranijo kulturno raznolikost 
evropskih narodov. Prav zaradi 
spodbujanja ohranjanja raznoliko-
sti, ki je temeljna znaËilnost in 
dragocenost narodov v EU, je sre-
Ëanje organizirano vedno v drugi 
dræavi, delegati pa so nastanjeni 
pri druæinah gostiteljicah. Osem-
dnevno intenzivno delo in dru-
æenje se je priËelo s slavnostno 
otvoritvijo in pozdravnimi nago-
vori generalne sekretarke MEP-a 
Anne van Sminia in visokih go-
stov iz makedonskega politiËnega 

MODEL EVROPSKEGA PARLAMENTA 2011
æivljenja. Sledile so predstavitve 
posameznih dræav. Slovenijo je 
zelo lepo predstavila vodja naπe 
delegacije, KamniËanka Anna Rosa 
TomπiË Jacobs. Delegati so se nato 
razdelili po odborih oz. delovnih 
skupinah, kjer so s konstruktiv-
nimi debatami, sodelovanjem in 
usklajevanjem mnenj oblikovali 
resolucije oz. skupne odgovore 
na nekatera najbolj pereËa vpra-
πanja sodobne druæbe. Zasedanja 
so potekala v desetih odborih. Po 
tridnevnih napornih usklajevanjih 
so odbori pripravili resolucije oz. 
skupne dogovore. Sledilo je lobi-
ranje, ki je potekalo na preËudovi-
tem Ohridu, kamor so nas prijazni 
organizatorji peljali na celodnevni 
izlet, in priprava amandmajev, 
tekstualnih in debatnih vpraπanj, 
govorov za in proti resolucijam, 
ki so jih delegati predstavili oz. 
postavili zadnja dva dni sreËanja 
na generalni skupπËini v dræavnem 
parlamentu. Glede na kvaliteto in 
uspeπnost predstavitve in zagovo-
ra ter odgovorov na zastavljena 
vpraπanja, je sledilo glasovanje in 
sprejetje ali zavrnitev doloËene 
resolucije. VeË kot polovica do-
govorov je bila sprejetih, nad od-
govornim in resnim delom mladih 
delegatov pa smo bili navduπeni 
prav vsi sodelujoËi v parlamentu. 
Mladi politiki so pokazali veliko 
mero znanja in novih zamisli pri 
reπevanju aktualnih politiËnih pro-
blemov, predvsem pa veË sloænosti 
in dobrih predlogov kot marsika-
teri pravi parlament. Generalna 
skupπËina in celotna prireditev se 
je zakljuËila s sklepno slovesnostjo 

in iskrenim veseljem zaradi do-
bro opravljenega dela in prijet-
nega druæenja. Dodano vrednost 
sreËanju pa vsekakor dajejo novo 
sklenjena prijateljstva, seznanitev 
z razliËnimi narodnostmi in kul-
turami, samostojno delo in delo 
v skupini, sloænost ter, seveda, 
ustvarjalno, a sproπËeno vzduπje, 
mladostna energija in optimizem, 
ki sta v teh, za Evropo zelo teæ-
kih Ëasih, vsekakor dobrodoπla. 
VeËina delegacij je izkusila tudi 
prvi protokolarni obisk na najviπji 
ravni, obisk veleposlaniπtva svoje 
dræave v dræavi gostiteljici. Tudi 
slovenski veleposlanik v Republiki 
Makedoniji Alain Brian Bergant 
nas je prijazno povabil na sveËano 
veËerjo in z zanimanjem poklepe-
tal z nami.

Slovenski dijaki so se na 35. 

simulaciji Evropskega parlamenta 
zelo dobro odrezali in prispevali 
ideje k oblikovanju konËnih re-
solucij. V odborih so bili lepo 
sprejeti zaradi πirokega sploπnega 
znanja, visoke kulture dialoga in 
konstruktivnosti v usklajevanju 
mnenj, strpnosti, prijaznosti in 
dobrega znanja angleπËine, ki je 
bila uradni jezik. Nedvomno so v 
Skopju pridobili pomembne izkuπ-
nje in znanja, ki jih bodo lahko s 
pridom uporabili æe spomladi pri 
organizaciji Modela evropskega 
parlamenta v Sloveniji, katerega 
gostitelja bosta Gimnazija Franca 
MikloπiËa iz Ljutomera in ©olski 
center Rudolfa Maistra iz Kam-
nika. Torej lahko zakljuËimo: Na 
svidenje Makedonija, pozdravljena 
Slovenija! 

Mentorica prof. Mojca Krevs

V Osnovni πoli Toma Brejca 
vsako leto pripravimo aktivne 

AKTIVNI TEDNI V O© TOMA BREJCA

Pohodniπko in drsalno obarvan zimski aktivni teden

V decembru smo dijaki 4. c oddelka ©CRM Kamnik sodelovali v dobro-
delni akciji Anina zvezdica. V desetih dneh smo zbrali veË kot 30 kg 
hrane za revne druæine.

Anina zvezdica je dobro-
delna organizacija, v kateri 
gospa Ana Lukner zbira hrano 
za druæine, ki same nimajo do-
volj denarja za nakup. ZaËela 
je januarja lani, ko je zbirala 
hrano za 5 druæin, na koncu 
akcije pa je lahko obdarila kar 
37 druæin. Letos je bila akcija 
organizirana æe tretjiË in Ani 
je uspelo zbrati dovolj hrane 
za kar 523 druæin.

Zbrali smo æivila z dolgim 
rokom uporabe, od moke, te-
stenin, riæa, sladkorja, pa do 
Ëokoladnega namaza, ki jih je 
naπa razredniËarka prof. Bar-
ba odpeljala v zbirni center v 
Ljubljano. Ker se naπe skupno 
druæenje poËasi zakljuËuje, je bila to ena naπih zadnjih skupnih akcij. 
Ponosni smo, da smo bili del te akcije in osreËili mnogo druæin. Vabi-
mo vas na novo dobrodelno akcijo Anine zvezdice, ki bo potekala v 
mesecu aprilu.

Ana Podbreænik

SANJAJ, UPAJ IN VERJEMI 
- ANINA ZVEZDICA

Medvedek Vito in Pajacek Svit skupaj æivita in obiskujeta otroke v 
vrtcih, πolah in knjiænicah. Sredi decembra sta se ustavila tudi v MatiËni 
knjiænici Kamnik, njun obisk sta omogoËili NLB Poslovalnici iz Kamnika 
in Duplice. Otroci so navduπeno sodelovali s Svitom, ki se zelo rad igra, 
Vito pa ga varuje in opozarja na nevarnosti, da se mu ne bi kaj hudega 
zgodilo. Tako na πaljiv naËin prikaæeta, kaj otroci doma lahko poËnejo in 
Ëesa ne smejo, kot na primer: ≈Pusti plin, elektriko, likalnik ni za igrico.« 
Po konËani igrici je BoæiËek skupaj s komercialisti NLB otroke πe obdaril. 
≈VπeË mi je, da se otroci zraven tudi kaj nauËijo, kot na primer, kakπna 
je razlika med zdravili in bonboni. Prav uæivali smo in skupaj peli«, je 
komentar enega od starπev. 

PouËna igrica  
v MatiËni knjiænici Kamnik

Kavarna Veronika nadaljuje tradicijo osrednje mestne kavarne. Po pred-
Ëasni odpovedi najemne pogodbe s strani Term Snovik, ki so zadnja tri 
leta upravljali s kavarno Veronika (do leta 2008 je bil vrsto let najemnik 
Florjan Mlakar), je ObËina v oktobru objavila javno zbiranje ponudb za 
oddajo kavarne v najem. Med sedmimi prispelimi ponudbami je bila naj-
ugodnejπa ponudba Irene Dolenc s.p., gostinstvo in turizem, s katero je 
æupan Marjan ©arec podpisal najemno pogodbo za obdobje petih let. 
Kavarniπko dejavnost bo spremljal tudi kulturni program . 

Kavarna je bila pred tremi leti temeljito obnovljena, zato je bila zaradi 
tokratne preureditve zaprta le deset dni. Nova najemnica je vrata pre-
novljene in osveæene Kavarne Veronike odprla æe 20. decembra. Kljub 
delu, mnogim opravkom in skrbem, nas je Irena Dolenc z ekipo priËakala 
nasmejana in gostoljubna, kar je potrdilo, da ima gostinstvo v krvi, saj 
izhaja iz znane gostinske druæine Repanπkovih. Kot je povedala, so poleg 
ureditve ambienta bistveno razπirili kavarniπko ponudbo, kot se za pravo 
kavarno tudi spodobi, med drugim z odliËnimi Ëaji in kavami, z domaËimi 
tortami, izdelanimi po klasiËnih starih receptih. 

Æupan Marjan ©arec je poudaril, da je mestna kavarna Veronika eden 
izmed turistiËnih atributov obËine Kamnik, saj se nahaja v srediπËu mesta 
in je velika odgovornost gospe Irene za zadovoljstvo in dobro poËutje 
gostov. Prijeten dogodek je povezoval Tone FtiËar, v kulturnem programu 
pa je nastopil slovenski izvajalec country glasbe Hervin JakonËiË.

Veronika po novem 

 Irena Dolenc, nova najemnica, je skupaj z æupanom Marjanom ©ar-
cem 20. decembra odprla vrata kavarne Veronika po novem.

Slovenska delegacija na mednarodni konferenci Model evropskega parla-
menta v Skopju: Æiga Puklavec, Rok PangerπiË, Aljaæ Markelj, Nika Po-
nikvar, Anna Rosa TomπiË Jacobs in Nadja KosiË. (foto: Mojca Krevs)
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tedne za uËence, ki so vkljuËe-
ni v podaljπano bivanje. Jesenski, 

zimski in spomladanski teden tako 
uËenci in uËitelji skupaj posveti-

mo gibanju v naravi in dejavno-
stim, ki spodbujajo zdrav naËin 
æivljenja. 

Letoπnji december nam, æal, ni 
naklonil snega, da bi uæivali v san-
kanju in drugih radostih na snegu, 
zato je bil zimski aktivni teden 
obarvan pohodniπko ∑ obhodili 
smo vso bliænjo okolico Kamnika 
in drsalno. Izkoristili smo kamni-
πko drsaliπËe in na ledeno ploskev 
na Glavnem trgu v dveh dneh pri-
peljali veË kot 70 uËencev. Spro-
πËeno vzduπje, prijetna glasba, do-
bra druæba in vroËa Ëokolada po 
drsanju so naπe uËence neizmerno 
navduπili in naπ zimski aktivni te-
den smo morali uËitelji zakljuËiti 
z obljubo, da bomo drugo leto 
drsali kar ves teden.

J. B.
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Preko 100 gorskih tekaËev KGT Papeæ se je zbralo 
v O© Stranje na zakljuËnem zboru in podelitvi pri-
znanj ter nagrad najboljπim v sezoni 2011, ki je bila za 
kljub zelo uspeπna. Zmagovalne stopniËke so osvajali 
na lokalnem in dræavnem nivoju, uspeπno so se ude-
leæili evropskega in svetovnega prvenstva ter tekem 
svetovnega pokala. 

Najboljπi gorski tekaËi so prejeli posebna priznanja 
AZS ∑ gorski teki. Med dobitniki priznanj (vseh je bilo 
42) jih je bilo kar 14 iz KGT Papeæ, med njimi je bilo 
kar pet zmagovalcev Pokala Slovenije (Klemen Golob, 
Ana MiloviÊ, Domen Zupan, Gaπper Bregar, Ivan Urh). 
Bogate praktiËne nagrade in knjiæna priznanja je po-
delil predsednik KGT Papeæ Duπan Papeæ. 

Najboljπa zmagovalna trojica med mlajπimi deËki je 
bila iz KGT Papeæ: suvereno prvi, zmagovalec vseh 
tekem, je bil Klemen Golob, drugouvrπËeni je bil Rok 
Suπnik, tudi drugi na vseh tekmah, 3. mesto pa je 
pripadlo Luki UraniËu. Med mlajπimi deklicami je 
zmagala Ana MiloviÊ, nepremagljiva zmagovalka vseh 
petih tekem. Med starejπimi deËki je priznanje za 
tretje mesto prejel Aljaæ BoæiË, pri starejπih deklicah 
pa Karmen Orehek. Pri mladincih je bil zmagovalec 
Domen Zupan, med Ëlani pa Gaπper Bregar. Med 
mlajπimi veterani je 3. mesto pripadlo Metodu Bregar-
ju. Med starejπimi veterani je zmagal Ivan Urh pred 
Bojanom Kemperlom.

Poleg tekem v Pokalu Slovenije so se tekaËi ude-
leæevali tudi pomembnih tekmovanj na svetovnem 
nivoju. Marjan ZupanËiË je bil Ëlan reprezentance 
na svetovnem prvenstvu v gorskem maratonu, ki je 
dosegla 2. mesto ekipno. Æe sedmiË je bil zmagovalec 
Triatlona jeklenih. 

OdliËno so se odrezali tudi na enem najveËjih te-
kaπkih izzivov v Evropi (Zugspitz Extrem Berglauf). 
Klemen Triler in Ivan Urh sta prejela zlato odliËje. 
Uroπ Tomec je pritekel 8. mesto. OdliËno so odtekli 
tudi πtafetna teka na Viπarjah in v Collini v Italiji. 
Tudi Grand prix tekma v Mayrhofnu je bila uspeπna. 
Ivan Urh in Gregor Mlakar sta na teku Drei Zinnen 
Alpine Lauf v Dolomitih dobro nastopila. Na SP v 
gorskih tekih za veterane v Palluzi so dosegli odliËne 
rezultate (6. Teraæ, 7. ZupanËiË, 10. JanjatoviÊ). Se-
bastjan Zarnik je bil odliËni drugi na teku 7. Skyrace 
Dolomiti Friulane v Italiji.

Posebno pohvalo za sezono 2011 si zasluæijo mladi 
tekaËi. Priznanja, pohvale, pokale so prejeli tako v 
Pokalu Slovenije kot na dræavnih prvenstvih. Tudi v 
tujini so rumenËki KGT Papeæ dobro poznani, saj so 
se domov redno vraËali s priznanji in pokali. Udele-
æevali so se tekem v Avstriji in NemËiji. 

Na Dræavnem prvenstvu v uliËnih tekih za osnovne 
in srednje πole in na Odprtem dræavnem prvenstvu v 
cestnih tekih na 10 km v Slovenj Gradcu so v razliËnih 
kategorijah dosegli zavidljive doseæke: Klemen Golob, 

Uspeπna sezona za gorske tekaËe Papeæ
Ana MiloviÊ, Igor CosiÊ so dosegli naziv dræavnega 
prvaka, dræavni podprvaki so bili Rok Suπnik, Karmen 
Orehek, med deËki letnik 2001 je bron dosegel Luka 
UraniË. 

OdliËen je bil tudi nastop tekaËev na DP v gorskih 
tekih na Smledniku, kjer sta bila Ana MiloviË in 
Klemen Golob prvaka na promocijskem teku med 
mlajπimi deËki/deklicami. Najmlajπi so se udeleæili tudi 
priprav v Medulinu in tekaπkega tabora v Planici. 

Duπan Papeæ se je s priznanji in praktiËnimi nagra-
dami zahvalil tudi trenerjem najmlajπih (Ivanu Urhu, 
Miranu ©krtiËu, Klemnu Janπi, Juretu Grmπku, ©peli 
Papeæ). Pohvalil je trdo delo trenerjev in mladih te-
kaËev, ki jih je æe preko πtirideset. 

Tudi mladinci so dosegali odliËne rezultate. Na 
dræavnem prvenstvu Slovenije za starejπe mladince v 
Mariboru sta Matic Slabe in Denis MiliÊ s taktiËnim 
tekom na 5000 m dosegla 2. mesto (Slabe) in 3. mesto 
(MiliÊ). Na 6. mednarodnem tekmovanju v gorskih 
tekih za mladince je bil Anæe BoæiË Ëlan reprezen-
tance in dosegel 32. mesto. Domen Zupan in Matic 
Slabe sta bila Ëlana mladinske reprezentance na EP 
v TurËiji in SP v Albaniji, Gaπper Bregar pa Ëlanske 
reprezentance. 

Na Dræavnem prvenstvu v gorskem teku za πtafete 
na ©umberku so bili gorski tekaËi KGT Papeæ trikratni 
dræavni prvaki. Med mladinci je zmagala mladinska 
πtafeta v postavi Denis MiliÊ, Domen Zupan in Matic 
Slabe. Tudi ekipa Ëlanic (Mateja ©imic, Ela Tonin Mali, 
Nina Oraæem) je dosegla 1. mesto. Prav tako je na-
ziv dræavnih prvakov dosegla ekipa Ëlanov v postavi 
Sebastjan Zarnik, Gaπper Bregar in Marjan ÆupanËiË 
pred drugouvrπËeno ekipo, prav tako KGT Papeæ 
(Uroπ Tomec, Bojan AmbroæiË, Metod Bregar). Med 
pionirkami je ekipa deklic v postavi Karmen Orehek, 
Ana MiloviÊ in Ana Majnik zasedla 2. mesto.

Letoπnje leto je bilo tudi leto podvigov. Podvig 
Jureta Grmπka Cvetota æal ni uspel v celoti. Odmeven 
pa je bil izziv Francija Teraæa, legende gorskega teka, 
alpinista, gorskega reπevalca, ki mu je uspelo osvojiti 
deset najviπjih vrhov v Julijskih Alpah v 39 urah. 

Klub je letos organiziral tudi dve tekmi: 15. tek k 
Sv. Primoæu in 13. gorski tek na Grintovec. O odliËni 
izvedbi priËa mnoæiËna udeleæba na obeh. Duπan in 
Mira Papeæ sta za odliËno organizacijo 13. gorskega 
teka na Grintovec prejela priznanje AZS ∑ gorski 
teki, prav tako za 1. mesto na Ekipnem prvenstvu 
Slovenije za leto 2011.

Letos je kategorizacijo doseglo kar 9 Ëlanov, kar 
priËa o izjemnih doseækih kluba.

≈Uspeπna sezona je rezultat skupnega dela tako tekaËev, 
trenerjev, starπev in tudi kluba, zato smo lahko vsi skupaj 
ponosni na doseæene rezultate, ki so vidni tako doma kot v 
svetu,« je slovesnost zakljuËil Duπan Papeæ. 

Mira Papeæ 

Dobro poznani kamniπki πport-
nik Andrej Medved, ki tekmuje 
predvsem v duatlonu, ima za 
seboj najboljπo tekmovalno se-
zono. Zaradi poπkodbe kolena 
in drugih obveznosti je izpustil 
prejπnje tekme in se æe resno 
poigraval z mislijo, da preneha 
s πportnimi tekmovanji. Ob za-
kljuËku lanske tekmovalne sezo-
ne pa je vesel, da se je odloËil 
drugaËe.

Nastopa v francoski 
ligi duatlona

Po evropskem prvenstvu leta 
2009, kjer je Andrej Medved za-
sedel 15. mesto v elitni skupini, 
je francoska ekipa iz mesta Cam-
brai lansko sezono kontaktirala 
Andreja z æeljo, da bi tekmoval 
za njihovo ekipo. Ekipa Cambrai 
je zelo mlada, lansko leto je pr-

viË nastopila v prvi ligi. Francoska 
liga duatlona je najmoËnejπa na 
svetu in predstavlja velik izziv. 
Na tekmovanjih vedno nastopa-
jo najboljπi tekmovalci na svetu, 
kar je predstavljalo πe dodatno 
motivacijo za odloËitev k sodelo-
vanju s Francozi. Po Andrejevih 
besedah je v prvi francoski ligi 
zagotovo najviπji nivo dirkanja 
v duatlonu na svetu, zato lahko 
tekmovalec zelo napreduje. Fran-
coska liga v duatlonu je sestavlje-
na iz sedmih dirk na leto. Andrej 
potuje v Francijo le na dirke. V 
ekipi Cambrai poleg Andreja 
tekmujejo trije Francozi, trije 
Belgijci ter Portugalec. Na vsaki 
dirki lahko tekmuje le 5 najboljπ-
ih tekmovalcev iz ekipe. Na dua-
tlonski tekmi lahko sodeluje le 15 
francoskih profesionalnih ekip s 
po 5 tekmovalci, ki pa so lahko 
razliËnih narodnosti. Dirke pote-
kajo po celi Franciji, letos so bile 
osredotoËene na sever Francije in 
okolico Pariza, za drugo leto pa 
se prizoriπËa tekem selijo proti 
jugu Francije. Andrej svoj urnik 
prilagaja tekmam v Franciji, kjer 
izkljuËno le tekmuje. ©e vedno 

ODLI»NA SEZONA KAMNI©KEGA 
DUATLONCA ANDREJA MEDVEDA

trenira v Sloveniji, le na priprave 
se odpravlja v sosednjo Hrvaπko, 
predvsem na Cres in Loπinj. 

Z lansko tekmovalno 
sezono veË kot 
zadovoljen

Andrej je lansko tekmoval-
no sezono zaËel na Dræavnem 
prvenstvu Hrvaπke v duatlonu, 
kjer je zmagal, v Sloveniji pa 
je kasneje na Dræavnem prven-
stvu v duatlonu zasedel drugo 
mesto, prav tako pa je bil drugi 
v slovenskem pokalnem razpo-
redu. V drugem delu sezone je 
svojo formo tempiral predvsem 
za tekmovanje na svetovnem 
prvenstvu v duatlonu v ©paniji, 
kjer je dosegel 22. mesto v elit-
ni skupini. Vmes je tekmoval v 
francoski ligi in se za prvo sezo-

no uvrπËal na visoka mesta, zato 
mu je njegova francoska ekipa 
æe ponudila pogodbo tudi za 
novo sezono, saj so bili z An-
drejevimi rezultati in delom 
zelo zadovoljni, nastopil je na 
vseh sedmih tekmah lige. 

V Franciji tekme 
drugaËne kot pri nas

V francoski ligi tekmujejo le 
francoske ekipe, ki pa v svoje 
vrste privabljajo tekmovalce iz 
vsega sveta, saj organizatorji tek-
movanj æelijo, da je liga moËna in 
zanimiva. Tudi nagradni sklad za 
najboljπe je zelo velik, kar nena-
zadnje kaæe na veliko priljublje-
nost duatlona v tej deæeli. Andrej 
pove, da je v Sloveniji ena tekma 
za dræavno prvenstvo, v Franciji 
pa tri v enem dnevu, saj imajo 
kar tri lige v duatlonu. Andrejeva 
ekipa, ki je med 15 ekipami sezo-
no zakljuËila na devetem mestu, 
je letos πtartala v Division 1, kjer 
tekmuje 75 tekmovalcev, v drugi 
in tretji ligi pa jih je na πtartu 300 
ali 400. Veliko tekmovalcev, pa 
tudi veliko gledalcev, ki na vsaki 

tekmi priËarajo posebno vzduπje. 
Posebnost francoskih tekem je, 
da nimajo standardnih dolæin 
proge, saj razdalje prilagajajo 
posamezni organizaciji tekme, 
seveda tudi z æeljo, da se naredi 
tekma bolj zanimiva za gledalce. 
Na finalni tekmi v mestu Nancy 
so tekli 3,3 km ter kolesarili 15 
km po mestu ter to razdaljo po-
novili πe dvakrat. Ponavadi so 
tekme v duatlonu organizirane v 
srediπËu mest, z veË krogi in raz-
liËnimi razdaljami, kar zagotovo 
popestri πportno dogajanje. 

Pogoji za πportno 
udejstvovanje v 
Franciji veliko boljπi 
kot v Sloveniji

Andrej jasno pove, da so po-
goji dela v Franciji popolnoma 

drugaËni kot v Sloveniji, vseka-
kor so boljπi. Andrejev klub dela 
zelo dobro, tudi v drugi in tretji 
ligi so uspeπni. V tretji ligi je po-
udarek na mladih tekmovalcih, v 
drugi ligi so zbrani æe malo bo-
ljπi, v prvi pa nastopa elita. Mesto 
Cambrai, kjer domuje Andrejeva 
ekipa, leæi na severovzhodnem 
delu Francije in je po πtevilu pre-
bivalcev primerljiv s kamniπko ob-
Ëino. Ekipa svojim tekmovalcem 
nudi odliËne pogoje za treninge, 
na voljo jim je tako infrastruktu-
ra kot spremljevalna ekipa. 

Andrej je z delom v franco-
ski ekipi izredno zadovoljen 
in priËakuje, da bo naslednjo 
sezono tekmoval πe na viπjem 
nivoju. Letos se zaËenjajo tek-
me æe zelo zgodaj, prvi dve 
tekmi ga Ëakata æe v mesecu 
marcu, zato se æe pripravlja na 
novo sezono s pomoËjo nekda-
njega vrhunskega πportnika in 
kondicijskega trenerja Tomaæa 
Horvata. Naj bo πe bolj uspeπna 
kot lanska tako v francoski kot 
domaËi duatlonski ligi ter tudi 
v svetovnem merilu!

Bojana Klemenc

Udeleæba na Zimski ligi Sv. Pri-
moæ nad Kamnikom, ki poteka od 
26. novembra 2011 do 3. marca 
2012, je letos πe posebej πtevilËna, 
saj se lige udeleæuje povpreËno 
85 ljubiteljev zime in narave. ©e 
vedno je poudarek na druæenju, 
lahko pa se primerjate tudi z 
najboljπimi, ki so uvrπËeni v t.i.  

KLUB20. V tem klubu so tekaËi, 
ki preteËejo traso pod 20 minu-
tami, zato πtartajo dve minuti 
kasneje in tako izboljπujejo svojo 
formo, malo poËasnejπi pa imajo 
moænost loviti boljπe. Udeleæba na 
ligi je πe vedno brezplaËna, pred-
hodne prijave niso potrebne, na 
cilju pa dobite Ëaj. »as vzpona si 

meri vsak sam, ki ga v okrepËeval-
nici na Sv. Primoæu zapiπe v knji-
go. Za skupno uvrstitev morate 
opraviti deset vzponov, upoπteva 
se njihovo povpreËje Ëasov. Liga 
bo potekala πe dobra dva meseca, 
zato vljudno vabljeni, da se nam 
pridruæite! 

Lado Kveder in Tone Kle-

menc-Olson sta zdruæila moËi in 
ustanovila tekaπka Torkova dru-
æenja. ZbiraliπËe je na parkirnem 
prostoru pred podjetjem Zarja, 
obstajajo tri trase. Poleti lahko 
teËete daljπo 14,5 km progo ali 
krajπo 10 km progo. Daljπa je 
bolj razgibana s tremi vzponi, 
krajπa pa je ravninska in pri-

merna bolj za zaËetnike. Pozimi 
se prilagodimo razmeram in kra-
jπim dnevom in teËemo srednjo 
razliËico proge z dobrimi 12 km. 
Na rundah lahko teËete hitro, 
normalno ali poËasi, saj se v pr-
vih kilometrih razvrstimo v sku-
pinice. ZaËetnikom svetujemo, da 
na rundo pridete z odsevnikom 

in tekaπko luËko, saj je æe noË, 
ko pridemo na cilj. Tekaπka dru-
æenja potekajo skozi vse leto. 

Najlepπe se zahvaljujeva dru-
æini Papeæ, ki je posebej za 
zimsko ligo za novoletno darilo 
priskrbela koledarje s slikami li-
gaπev.    SANDRA PRE©EREN

 in TOMAÆ CUKJATI
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Zimska liga in tekaπka druæenja

Kamniπki duatlonec Andrej Medved (tretji z leve) je zelo zadovoljen z lanskimi nastopi v ekipi Cambrai v 
prvi francoski ligi. Tudi na zadnji jesenski tekmi v mestu Nancy je s svojim doseækom navduπil lastnike 
kluba, zato so mu æe ponudili pogodbo za prihodnjo sezono. 

Gorski tekaËi KGT Papeæ so se v velikem πtevilu udeleæili zakljuËnega zbora s podelitvijo priznanj najboljπim 
v letoπnji sezoni. Vsak tekaË je prejel tekaπki koledar, kapo, nogavice in trak. 
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»eprav je Ëlanska ekipa zadnjo tekmo v letu dobila, Ëasa za novoletno 
praznovanje ni bilo, saj je bilo potrebno vzdræevati dobro formo za Ëetrtfi-
nale pokala Slovenije, ki se je igral 7. januarja v Kopru. Za tekmo z Branikom 
se je ekipa pripravljala med poËitnicami in tudi na prazniËni 2. januar, toda 
vse to ni bilo dovolj za zmago. Naslednjo priloænost da se Braniku oddolæijo 
za poraze bodo imeli æe v februarja v 2. delu DP.

DeËki do 13 let so igrali na boæiËno novoletnem turnirju z mednarodno 
zasedbo v Kranju, fantje so osvojili drugo mesto za ekipo AVK Triglav, pred 
hrvaπkima ekipama Primorja in Opatije. KamniËani so imeli v svojih vrstah 
najboljπega strelca in najmlajπega igralca.

V derbiju vodilnih na lestvici so se KamniËani sreËali z ekipo Krka mladi 
iz Novega mesta. Lepo πtevilo gledalcev je videlo zanimivo predstavo, æal 
pa so domaËini zgreπili preveË lahkih koπev predvsem na zaËetku sreËanja, 
prav tako pa se je poznala odsotnost prvega organizatorja igre Ævana, ki 
bo zaradi poπkodbe odsoten kar nekaj Ëasa. Kamniπki ekipi je v zakljuËku 
sreËanja zmanjkalo nekaj moËi, slabo izpeljan zadnji napad je pomenil prvi 
letoπnji poraz pred domaËimi gledalci (67:70). 

V ljubljanskih Stoæicah so se pomerili z ekipo Union Olimpija mladi in 
zmagali z rezultatom 61:76. Vse igralce velja pohvaliti za borbenost. Ob 
standardnem uËinku Kajniha so odliËno igro prikazali N. MatiËiË, P. Rems in 
U. Anæin, ki je dobro predstavo iz prejπnje tekme πe nadgradil in dosegel 13 
toËk. V zadnji tekmi so se v kamniπki hali pomerili z Vrani iz Vranskega. Po 
prikazanih igrah v tej sezoni so gledalci priËakovali gladko zmago, vendar 
so gostje presenetljivo, tudi s pomoËjo domaËih igralcev, priπli do zmage z 
rezultatom 63:79. 

Naπe koπarkarje v zaËetku leta Ëakajo novi izzivi. V Kamnik 14. januarja 
prihaja ekipa iz Nazarij, v naslednjem krogu igrajo v gosteh v »rnomlju. Zelo 
zanimiva pa bo druga domaËa tekma, ko bo 28. januarja na sporedu lokalni 
derbi z ekipo iz Komende. Ob tej priloænosti koπarkarji CALCIT BASKETBALL 
æelijo vsem bralkam in bralcem sreËno, zdravo in uspeπno Novo leto ter obilo 
koπarkarskih uæitkov v letu 2012!

 

Robert Prosen

Da se zareËenega kruha najveË poje, je dokaz Miro Kregar, ki se je kljub 
lanskoletni obljubi, da v Istro ne gre veË, pojavil na startni liniji 54 km dol-
gega ultramaratona Istra 2011 in to le tri tedne po Ultramanu na Havajih. 

Miro je lanskoletni rekord 54-kilometrske proge s kar 650 metri viπinske 
razlike, skoraj 30 km pa je makada-
ma, popravil za 6 minut. Navkljub ma-
kadamu in vzpenjanju je prvih 10 km 
obrnil toËno na 40 min, 21 km na 1:26 
ter 42 km na 2:56. Nov mejnik (rekord 
proge), ki bo izziv v prihodnje, znaπa 
3 ure in 45 minut. Nastopilo je okoli 
70 tekmovalcev, med njimi kar ne-
kaj æensk. Razdalje so bile na izbiro 
- od 21, preko 30 do 54 km. Start 
je v Savudriji, kar nekaj makadama 
tekmovalce popelje proti notranjosti 
Istre do SeËovelj, Buj, Groænjana na 
300 m.n.v., potem sledi strm maka-
damski spust do reke Mirne in πe 15 
km do cilja v Novem gradu. ≈Zmaga 
ni bila lahka, spet sem padal v krize in 
se pobiral. Nisem se vdal. In to naj bo 
moja poslanica bralcem Kamniπkega 
obËana - zaupajte vase in vztrajajte, 
kajti zmorete mnogo veË, kot si mis-
lite. Triatlonci smo vam lahko za zgled - konkretne napotke pa lahko do-
bite, Ëe se pridruæite kateri od Triπportnih vadbenih skupin. V Triπportni πoli 
triatlona vzgajamo otroke, v rekreativnih skupinah tekaËe in plavalce ter 
v tekmovalnih resne triatlonce. »e je bil vaπ novoletni sklep narediti letos 
nekaj veË zase in vaπe zdravje, smo mi zagotovo pravi naslov. SreËno!« 

Tomaæ Planko

Odbojkarice in odbojkarji Cal-
cit Volleyballa so se v zaËetku 
januarja v kamniπki πportni dvo-
rani zopet vpisali v zgodovino 
slovenske odbojke. Calcit Vol-
leyballu je kot prvemu klubu v 
Sloveniji uspelo, da so imeli v 
isti sezoni obe ekipi v velikem 
Finalu Pokala Slovenije, ki sta na 
koncu osvojili srebrno medaljo. 
S tem so si zagotovili nastope v 
Evropskih pokalih za naslednje 
leto, vpraπljiva je le smiselnost 
prijave, saj v kamniπki dvorani 
tekem ne bodo smeli veË igrati.

DVORANA JE TRI DNI 
POKALA PO ©IVIH

Calcit Volleyball je v prvih 
dneh januarja gostil najboljπe 
ekipe v moπki in æenski katego-
riji na Finalnem turnirju Pokala 
Slovenije. KamniËani so se zopet 
izkazali kot odliËni organizatorji 
velikih tekmovanj, edino kritiko 
so prejeli na raËun dvorane, ki v 
sredo in Ëetrtek ni mogla spre-
jeti vseh gledalcev, zato so bili 
ljubitelji odbojke dobesedno kot 
sardele v konzervi nagneteni na 
tribunah in ob igriπËu.

CALCITOVKE TAKO 
BLIZU, A SPET TAKO 
DALE»

Obojkarice Calcit Volleyballa 
so v polfinalu zlahka premagale 
ekipo Vitala, v drugem polfina-
lu so MariborËanke imele nekaj 
veË teæav z borbeno ekipo Hit 
Nove Gorice. V velikem finalu 
smo gledali pravo dramo. Kam-
niËanke so v prvem setu æe za-
ostajale, a nato v sami konËnici 
ujele MariborËanke in set dobile 
na razliko. V drugem setu so po-
polnoma nadigrale gostje. Ko je 
æe kazalo na velik uspeh Calci-

Zmaga in rekord proge 
za zakljuËek sezone

Vaterpolisti aktivni  
tudi v Ëasu poËitnic

DeËki do 13 let osvojili drugo mesto na boæiËno novoletnem turnirju z 
mednarodno zasedbo v Kranju.

V nedeljo, 8. januarja, se je v Kranju igral 1. turnir DP za deËke in deklice 
do 11 let. Kamniπka ekipa je osvojila 4. mesto, v predtekmovanju so izgubili 
z AVK Triglav 9:2, igrali izenaËeno 3:3 z AVK Olimpija in premagali Kokro 
7:2. Gole za Kamnik so prispevali David LukiË 10, Blaæ Belentin 2 in Nataπa 
MihelËiË 1 gol. DiH

Ob koncu leta dva poraza  
in zmaga Calcit basketball

Iz tabora Calcit Volleyball

V KAMNIKU SE JE PISALA ZGODOVINA
tovk, pa so se sredi tretjega seta 
MariborËanke razigrale in izid 
zniæale na 2:1. V Ëetrtem setu je 
domaËim zmanjkalo moËi, sledil 
je peti set, v katerem je bil izid 
izenaËen do pete toËke, nato pa 
so gostje dosegle πest zapored-
nih toËk in se na koncu veselile 
13. naslova Pokalnih zmagovalk. 
Kljub vsemu so domaËe prejele 
velik aplavz kot spodbudo za 
nadaljevanje prvenstva, kjer se 
bodo lahko maπËevale ©tajerkam 
za tretji tesni poraz v Finalih 
Pokala Slovenije. 

Na koncu so organizatorji iz-
brali πe najboljπe igralke turnirja. 
MVP (najboljπa igralka) je bila 
Monika Potokar, najboljπa orga-
nizatorka Aleksandra Milosavlje-
viË, najboljπa obrambna 
igralka Stefana Proko-
viÊ (vse Nova KBM), 
najboljπa blokerka Ana 
BogdanoviÊ in najboljπa 
napadalka Tjaπa Turnπek 
(obe Calcit Volleyball).

CALCIT ©E 
DRUGI» 
SREBRN, ACH 
VOLLEY JE BIL 
PREMO»AN 

V poslastici finalnega 
turnirja pri moπkih so 
Calcitovci v polfinalu 
igrali z ekipo Krope, ki 
so se za Pokal okrepili 
z izjemnim podajaËem 
Tomijem ©mucem. Prvi 
set so v konËnici dobili 
gostje, v drugem setu 
so se KamniËani zbrali 
in popolnoma nadigrali 
Gorenjce. Tretji set je 
bil izenaËen, vendar so 
domaËim v konËnici za-
sluæeno povedli, zadnji, 

NAPOVEDNIK TEKEM:
15.1., nedelja, 
- A liga kadetinje, O© Stranje ob 10. uri 

21.1., sobota, 
- 1. DOL moπki - Calcit Volleyball : Astec Triglav, ©D Kamnik ob 17.30

21.1., sobota, 
- Interliga - Calcit Volleyball : Linz (Avstrija), ©D Kamnik ob 20. uri

22.1., nedelja, 
- A liga starejπe deklice, O© Stranje ob 10. uri

Ëetrti set so zopet nadzirali do-
maËi, ki so se na koncu veselili 
zasluæene uvrstitve v veliki finale, 
kjer jih je Ëakal ljubljanski ACH 
Volley, ki je v drugem polfinalu 
premagal Salonit Anhovo.

Veliki finale so na navduπenje 
domaËih navijaËev bolje zaËe-

morali priznati premoË najboljπi 
slovenski ekipi.

Organizator Calcit Volleyball 
je na koncu razglasil najboljπe 
igralce. Najboljπi obrambni igra-
lec je bil Klemen Hribar, najbolj-
πi bloker Boris Brus (oba Calcit 
Volleyball). Najboljπi napadalec 
Alan ©ket, najboljπi organizator 
igre Dejan VinËiË in najboljπi 
igralec turnirja Andrej Flajs (vsi 
ACH Volley).

PRVA PORAZA 
CALCITOVCEV 
V DRÆAVNEM 
PRVENSTVU

Igralci Calcit Volleyballa pred 
vstopom v novo leto niso po-
Ëivali. V zadnjem tednu so odig-
rali tri zaostale tekme dræavnega 
prvenstva. Prvo tekmo so igrali 
doma z ekipo Panvite Galex. Po 
zaostanku z 2:0 v setih, so do-
maËi uspeli izid izenaËiti in ka-
zalo je na 12. letoπnjo zmago. A 
izkuπeni gostje se niso predali in 
zadali KamniËanom letoπnji prvi 
poraz. Na gostovanju v Kranju 
igra v prvem setu ni in ni stekla 
in domaËi so povedli z 1:0. V 
sredini drugega seta pa so Calci-
tovci zaËeli igrati tako kot zna-
jo in se zasluæeno veselili nove 
zmage. Zadnja tekma v lanskem 
letu v Hali Tivoli jim ni bila uso-
jena. Æe pred tekmo je zbolel 
prvi podajaË Matija Jereb, na 
tekmi pa se je pri 7:2 v prvem 
setu huje poπkodoval πe Martin 
Hrast in tekme je bilo praktiËno 
konec. Da bi bila mera polna, se 
je proti koncu tekme poπkodoval 
πe Matjaæ Suπec, ki je na tekmi 
prevzel vlogo podajaËa. Martin 
Hrast je medtem æe prestal ope-
racijo Ahilove tetive in æelimo 
mu Ëimprejπnje okrevanje.

V prvi tekmi v tem letu v 
Dræavnem prvenstvu so Calci-
tovci pomerili z UKO Kropo. 
Tokrat za goste ni zaigral ©muc, 
poπkodoval pa se je πe Bogoæalec, 
kar se je moËno poznalo v igri 
gostov. KamniËani so brez veËjih 
teæav zmagali s 3:0 in si tako 
praktiËno æe zagotovili drugo 
mesto po rednem delu.

NA VRSTI 3. KROG 
POKALA CHALLENGE

Teækih tekem pa za odboj-
karje in odbojkarice Calcita πe 
ni konec. V tem tednu so se 
merili v tretjem krogu Pokala 
Challenge. Dekleta so v sredo 
gostila ekipo Ankara iz TurËije, 
moπki pa v Ëetrtek ekipo Me-
nen iz Belgije. Naslednji teden 
se bosta ekipi odpravili na pov-
ratni tekmi v TurËijo oziroma 
v Belgijo. 

Cico 1.

li Calcitovci, a so LjubljanËani 
hitro postavili stvari na svoje 
mesto in povedli z 1:0. Tudi 
zaËetek drugega seta je bil iz-
enaËen, od sredine naprej pa je 
bila na igriπËu le ekipa ACH-ja. 
V tretjim setu so domaËim po-
polnoma poπle moËi, vendar so 
se πe naprej srËno borili. ACH 
Volley je prav v finalni tekmi 
prikazal najboljπo igro letos na 
slovenskih tleh in KamniËani so 

Ob zakljuËku leta je v Ëlanski konkurenci potekalo πe fina-
le DP v tandem dvojicah. To je najmlajπa kegljaπka disciplina, 
ki je zamenjala nekdanje klasiËne dvojice. Je zelo zahtevna 
disciplina, saj poteka na izpadanje, zato je potrebno biti 
uspeπen v vseh nizih in v vsakem nastopu.

Na finalu deklet v Ljubljani sta KK Kamnik zastopali 
Irena Koprivc in Ivka Nardoni, ki sta priπli med osmerico 
najboljπih in na koncu osvojili sedmo mesto. Finale mo-
πkih dvojic je potekal v Kamniku. KK Kamnik, ki je izvrst-
no izpeljal tekmovanje pod vodstvom glavnega sodnika 
Leona Pirmana, je nastopil z dvema dvojicama. Prvi par 
Aleπ Prosen in Franci Kozjek sta zasedla 14. mesto. Æe v 
prvem nastopu pa sta πtevilno publiko razveselila Franc 
Grubar in Zdravko ©trukelj, ki sta v razburljivi konËnici 
postala prvaka. Naslov prvaka je tudi dobra nagrada za 
domaËe organizatorje prvenstva, s katerim so bili zelo 
zadovoljni vsi tekmovalci.

Srebrna medalja za Gregorja Poljanπka
V Celju se je z letoπnjim sedmim turnirjem za najmlajπe 

v starosti od sedmih do petnajstih let konËalo DP, na kate-

rem je uspeπno nastopilo tudi lepo πtevilo mladih igralcev 
iz Kamnika. Enega od turnirjev je spomladi organiziral 
tudi KK Kamnik. Letoπnje DP se lahko pohvali tudi z re-
kordno udeleæbo, saj je nastopilo kar 204 igralcev in igralk 
v πtirih starostnih razredih. V letoπnji sezoni so dobro na-
stopili tudi mladi KamniËani. Med deklicami je najboljπo 
uvrstitev dosegla Klara Koprivec v Ëetrti najstarejπi skupini, 
ki je osvojila skupno Ëetrto mesto s 2620 podrtimi keglji 
(πteje najboljπih pet rezultatov v sezoni). Za bronasto Ma-
ruπo Kokalj iz Litije je zaostala le petnajst kegljev. ©e boljπe 
volje pa je bil komaj 13-letni Gregor Poljanπek, ki je v tretji 
kategoriji osvojil naslov podprvaka z 2597 podrtimi keglji. 
Za prvim mestom je zaostal le deset kegljev.

Z letoπnjimi nastopi najmlajπih so v KK Kamnik zelo 
zadovoljni in upajo, da bo v letu 2012 πe boljπe. V klubu 
pa so dobili novo potrditev dobrega dela v mladinski 
πoli kegljanja, katero si æelijo πe poveËati. KegljaËice in 
kegljaËi KK Kamnik æelijo vsem obËanom Kamnika æelijo 
sreËno in veselo leto 2012 in obljubljajo, da bodo v no-
vem letu na tekmovanjih πe uspeπnejπi.

Stane Kadunc

©trukelj in Grubar prvaka v dvojicah

Klub borilnih veπËin Domæale je v decembru pripravil predstavitev kick-
boxinga in boksa, na kateri sta registrirana tekmovalca iz Kamnika Andrej 
Repnik in Aljoπa ©lebir prikazala osnovne tehnike boksa in kickboxinga, 
napada in obrambe, roËno in noæno tehniko, sparing borbo ter delo na 
trenerskih rekvizitih. Oba sta aktualna dræavna kickboxing podprvaka. 

Tudi perspektivni dvojËici Teja in Hana MihelËiË iz Komende sta registrira-
ni tekmovalki Kluba borilnih veπËin Domæale. Hana MihelËiË je dræavna kick-
boxing kadetska prvakinja, Teja dræavna vice kickboxing kadetska prvakinja, 
obe pa redno tekmujeta na turnirjih Kickboxing zveze Slovenije. Konec 
lanskega leta sta se v πportnem kickboxingu predstavili na O© Toma Brejca 
Kamnik. Tekmovalce æe Ëakajo novi izzivi na tekmovanjih doma in v tujini. 

Predstavitev boksa in kickboxinga

Franc Grubar in Zdravko 
©trukelj dræavna prvaka v tan-
dem dvojicah.
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Planinski kotiËek

UGODNO PRODAM 2-sobno opremljeno in popolnoma obnov-
ljeno stanovanje v Kamniku na Kranjski c.
Vpisano v ZK, prosto vseh bremen. 
Vse informacije po tel.: 041/213-326.

VAJA GRS IZ UPORABE GPS
V aprilu so Ëlani GRS Kamnik skupaj z jamarskimi reπevalci 

in pripadniki policije iz Domæal izvedli vajo iskanja ≈izgubljenega 
otroka« s pomoËjo satelitskih navigacijskih naprav (GPS) na obmoËju 
Krumperka in Gorjuπe. Pridobljene izkuπnje so nadgradili z novo 
vajo, tokrat na Veliki planini. 

V Ëetrtek, 1. decembra, je bila v gasilskem domu v Kamniku teo-
retiËna priprava, v petek, 2. decembra, pa je πlo zares. Na Rakovih 
ravneh, kjer so se zbrali, je moËno pihalo. Tu pa tam se je πe po-
kazal prvi krajec, ki so ga hitro prekrili oblaki in Veliko planino je 
ovila gosta megla - torej idealne razmere za vajo. Udeleæenci so se 
razdelili v πest skupin, ki so morale po dveh razliËnih smereh, ob 
izvrπevanju doloËenih nalog priti na konËni cilj, ki je bil v gostiπËu 
Zeleni rob na Traticah. Med vajo se je pokazalo kako koristna je 
satelitska navigacijska naprava, saj bi veËina udeleæencev brez njene 
pravilne uporabe zelo teæko priπla v doloËenem Ëasu na cilj. Na vaji 
je bilo 37 udeleæencev in dva lavinska psa. Poleg Ëlanov GRS so so-
delovali tudi policisti in gasilci PGD Kamnik, PGD Kamniπka Bistrica 
in PGD Nevlje, saj med njihove naloge spada tudi iskanje pogreπanih 
v manj zahtevnem svetu.

»ebele veljajo za enega najveËjih Ëudeæev narave. Na planetu prebi-
vajo æe 30 milijonov let, torej precej dlje od Ëloveka. Tople sonËne æarke 
in moË narave shranjujejo v svoje edinstvene izdelke, katerih zaklad so 
æe dolgo tega spoznali naπi predniki, cenimo pa jih πe danes, saj njihov 
pozitivni vpliv na Ëloveπki organizem potrjujejo tudi mnoga znanstvena 
dognanja.

Naravna zakladnica Ëebeljega panja ponuja kraljevski zaklad, ki bo 
poskrbel za zdravje in dobro poËutje celo leto. MatiËni mleËek ali ge-
lée royale krepi odpornost, vraËa æivljenjsko moË in energijo ter velja 
za ≈eliksir æivljenja«. Njegovo izjemno delovanje so cenili æe Faraoni, ki 
so ≈hrano bogov« uæivali za dolgo in polno æivljenje. Zvesta uporabnica 
matiËnega mleËka je bila tudi Princesa Diana, nanj pa je prisegala tudi 
njena kruπna babica, znamenita pisateljica Barbara Cartland, ki je vitalna 
doËakala 99 let.

Edinstven Ëebelji pridelek poskrbi za dolgoæivost, velikost in spolno 
razvitost Ëebelje kraljice - matice, ki velja za najbolj plodno bitje na pla-
netu in si upraviËeno zasluæi naziv ≈srce Ëebelje druæine«. MatiËni mleËek 
je izloËek ælez mladih Ëebel dojilj, ki prve tri dni z njim hranijo zarod in 
matico, nato pa je z matiËnim mleËkom do konca æivljenja hranjena le 
πe liËinka matice. 

MatiËni mleËek ima edinstveno sestavo in ga ni mogoËe izdelati v la-
boratoriju. Ta kljuËni bioloπki dejavnik za razvoj celotne Ëebelje druæine 
vsebuje edinstveno nenasiËeno maπËobno kislino 10 HDA (10-hidroksi-2-
decensko kislino), ki je ni mogoËe najti nikjer drugje v naravi in je tudi 
merilo njegove kakovosti. Je zaveznik zdravja in dobrega poËutja, naravni 
πËit imunskega sistema za vso druæino. 

Letos smo æe tretjo leto zapored zdruæili moËi prostovoljci vseh ge-
neracij. Druπtvo Varius Kamnik, Druπtvo upokojencev Kamnik z gospo 
Marjano Berlec ter prostovoljci O© Marije Vere, O© Stranje in Zavod 
Oreli z Martino Ozimek, smo v predprazniËnem decembrskem Ëasu 
obiskovali starejπe na njihovem domu. Vsakemu izmed njih smo pri-
nesli paket s hrano in oblaËili. Tistim, ki se sooËajo s hujπo finanËno 
stisko, pa smo podarili tudi denarni znesek. 

Projekt zbiranja 
sredstev za starejπe, 
ki se sooËajo z mate-
rialno ogroæenostjo, 
poteka skozi vse leto 
preko zbiranja ob-
laËil, prehrambnih 
izdelkov in drugih 
donac i j .  V  pred-
prazniËnem Ëasu pa 
se nam zdi πe pose-
bej pomembno, da 
zbrano podelimo 
med ljudi, ki to naj-
bolj potrebujejo. Ni 
pomembna samo 
materialna vrednost, 
ki jo podarimo, ena-
ko teæo nosi tudi Ëas, 
ki ga preæivimo pri 
ljudeh, prijazne be-
sede, ki jih izmenja-
mo ter topli objemi 
in iskrena voπËila, ki 
jih namenimo eden 
drugemu. 

SodelujoËi se za-
vedamo, da so ostareli ena ranljivejπih skupin v druæbi, ki potrebujejo 
posebno skrb. Hkrati pa vemo, da so starejπi vir modrosti in nosilci nepre-
cenljivih izkuπenj, ki jih lahko prenaπajo na druge. Vedno znova se uËimo 
in osebnostno rastemo, πe posebej mladi se uËijo solidarnosti, strpnosti in 
spoznavajo pomembnost prostovoljstva. S projektom poudarjamo med-
generacijski dialog kot pomemben mehanizem sodelovanja med genera-
cijami, ozaveπËamo mlade o razliËnih vidikih staranja in jih uËimo skrbi za 
druge. Pridobivamo znanje, ki se ga ne da nauËiti iz knjig in se ga vËasih 
z besedami preprosto ne da opisati. 

Hvaleæni smo vsem sodelujoËim, πe posebej mladim prostovoljcem iz 
obeh osnovnih πol, Marjani Berlec, Martini Ozimek in podjetju ETA Æivilska 
industrija d.d., ki vsako leto prispeva izdelke za oblikovanje paketov.

Ne pozabimo, da vsi potrebujemo drug drugega, zato vam v novem 
letu æelimo ËimveË iskrenih nasmehov in toplih besed. 

Druπtvo Varius Kamnik

V zimskih mesecih se pojavljajo predvsem dihalne okuæbe. Ker se πirijo 
kapljiËno, se prenaπajo v toplih, zaprtih prostorih, kjer je veliko ljudi, kot 
so πole, sluæbe, nakupovalna srediπËa, Ëakalnice, kinodvorane. Okuæeni 
Ëlovek πiri virus gripe v okolico tudi do 1,5 metra. Na kljukah, mizah in 
stolih ostane tudi do 48 ur, prenaπa pa se tudi preko papirja, obleke in 
rok, kjer ostane do pet minut. Zato je pomembno umivanje rok; zadostuje 
topla voda in milo, po potrebi pa tudi dezinfekcijsko sredstvo. Bolnik naj 
ostane doma in poËiva, da ne πiri virusov v okolico.

Poleg gripe, ki obiËajno izbruhne v zaËetku leta, so dejavni virusi, ki 
povzroËajo prehlad in okuæbe spodnjih dihal, kot zaplet pa se pojavljajo 
sinusitis in pljuËnica. 

Zbolimo, kadar je naπ imunski sistem oslabljen. Da to prepreËimo, lah-
ko veliko naredimo sami. PriporoËam redno telesno dejavnost. »e smo 
v dobri telesni kondiciji, vsi organi bolje delujejo, tudi imunski sistem. 
Izberite aktivnost, ki vas sproπËa, druæite se s prijatelji, sezite po dobri 
knjigi in s tem prepreËite stres, ki je eden vzrokov slabπega imunskega 
odziva na okuæbe. Jejte sveæe sadje in zelenjavo, æitarice, meso in ostalo 
hrano v uravnoteæenem razmerju, saj boste le tako zagotovili hranila 
za optimalno delovanje telesa. Dovolj spite, saj je naπ obrambni sistem 
ravno med spanjem najbolj dejaven. Izogibajte se kajenju in alkoholu. 
Pijte dovolj tekoËine.

»eprav upoπtevamo vsa priporoËila zdravega naËina æivljenja, pa vedno 
ne moremo prepreËiti, da ne bi zboleli. Imunski sistem slabi stres, utruje-
nost, pridruæene bolezni, æalost zaradi kakπnega dogodka, Ëemur se ne 
moremo izogniti. V takih primerih si lahko pomagamo z zeliπËnimi zdravili 
in prehranskimi dopolnili.

Kot preventivo priporoËam zaπËitne vitamine in minerale, kot so vi-
tamin C, selen, cink, koencim Q10 in naravne antioksidante. Svetujem 
naravne sokove rakitovca, acerole, aloe vere, dopolnila iz Ërnega bezga, 
Ëebelje pridelke, kot so med, matiËni mleËek, bogat s hranljivimi snovmi, 
ter antioksidanti in propolis. Kot stimulans imunskega sistema delujejo 
zdravila iz ameriπkega slamnika. V pomoË naravni obrambi lahko uæivamo 
dopolnila iz zdravilnih gob, kolostruma ali mleziva, razne glukane in pro-
biotike, ki prek Ërevesja aktivirajo imunski sistem. 

MAJA ORAÆEM, mag. farm.,
Lekarna Kamnik

Zima je pripravljena -  
kaj pa vi?

Imunski sistem okrepimo  
s ≈SUPER HRANO«

Tradicionalna  
zdruæitev moËi

Preverjanje vnesenih podatkov na napravi GPS pred odhodom. 

ROÆLE REPAN©EK SPREJET MED KAMNI©KE 
ALPINISTE

Po dolgih letih, ko je bil sprejem med kamniπke alpiniste vedno v 
Kamniπkih planinah (Kamniπki Bistrici, na Kokrskem ali Kamniπkem 
sedlu, Mali planini), so letos zaradi razlogov, o katerih zgodovina 
previdno molËi, naredili sprejem na Koroπkem oz. ©tajerskem - na 
Grohotu (Grohatu) pod Raduho. VeË kot 30 Ëlanov AO je uæivalo 
v duhovitih vpraπanjih in komiËnih situacijah, nato pa v sproπËeni 
zabavi skupaj s Koroπci iz AK Ravne, ki so istoËasno sprejemali 
≈gozdno« Marto Krejan. Nato je sledila skupna ≈gavda« do jutranjih 
ur, katere podrobnosti se spominjajo eni bolj, drugi manj tretji pa 
sploh niË. Pred sprejemom so se udeleæenci letoπnje A© AO Kamnik 
spoznavali z osnovami hoje in plezanja v snegu, izdelave sidriπË, 
varovaliπË, varovanja in podobno.

VISOKA PRIZNANJA »LANOM PD KAMNIK
V soboto, 26. novembra, je v Izobraæevalnem centru za zaπËito in 

reπevanje na Igu potekal zbor vodnikov Planinske zveze Slovenije, 
na katerem so podelili tudi najviπja priznanja vodniπke komisije PZS. 
Med prejemniki najviπjega priznanja (Ëastni vodnik PZS) je bil tudi 
Bojan Pollak iz PD Kamnik za svoje dolgoletno delo in zasluge na 
podroËju prostovoljnega vodniπtva. 

Tone ©karja, predsednik NMA Zimba Zangbu Sherpa, Ëastni konzul 
FDR Nepal Aswin Shrestha in Bojan Pollak pred Slovenskim planin-
skim muzejem v Mojstrani.

V soboto, 3. decembra, so v Breæicah slovesno podelili najviπja pri-
znanja Planinske zveze Slovenije. Med prejemniki so bili tudi Ëlani 
PD Kamnik. Vladimir Habjan je dobil sveËano listino, najviπje pri-
znanje PZS za svoje delo v planinski publicistiËni dejavnosti (vodniki, 
beletristika, predvsem pa kot urednik Planinskega vestnika). Vladimir 
BeË in Drago JegliË sta ob æivljenjskem jubileju - 80-letnici prejela 
spominsko plaketo za dolgoletno vztrajno in marljivo delo v okvi-
ru gospodarskega odseka PD Kamnik (gradnja koË, æiËnic, zbiranje 
sponzorjev, dokumentacije itd.). 

V etnoloπkem muzeju v Ljubljani je bila 16. decembra sveËana 
podelitev priznanj Nepalskega ministrstva za turizem in letalstvo in 
Nepalske planinske organizacije (NMA). Priznanje ministrstva v okvi-
ru nepalskega leta turizma, ki jih je podelil Ëastni konzul Federativne 
demokratiËne republike Nepal Aswin Shrestha, so dobili vsi πe æiveËi 
slovenski alpinisti, ki so se povzpeli na Sagarmato (»omolungmo oz. 
Mount Everest) z nepalske smeri: Andrej in Marija ©tremfelj, Viki 
Groπelj, Davo KarniËar, Tadej Golob, Matej Flis, Gregor LaËen in 
Jaka JakofËiË. Posebno priznanje NMA za razvoj turizma, predvsem 
pa za poveËanje varnosti v nepalskih gorah, ki jih je podelil pred-
sednik NMA Zimba Zangbu Sherpa so prejeli: Duπica Kunaver, Franc 
Ekar (bivπi predsednik PZS), Bojan Rotovnik (sedanji predsednik PZS), 
posthumno Zoran Jerin in Aleπ Kunaver, pa tudi Bojan Pollak in 
Tone ©karja iz PD Kamnik. 

BojË

Prazen dom je in dvoriπËe,
naπe oko zaman Te iπËe,
ni veË Tvojega smehljaja,
niË veË Tvojih pouËnih besed,
le delo tvojih rok ostaja.

V SPOMIN

8. januarja je minilo leto dni odkar 
je veËno odπel od nas dragi moæ, oËe, 

dedek, pradedek, oËim, tast

FRANC POLJAN©EK
Klepinov ata

Vsem prijateljem, ki postojite ob njegovem grobu in priæigate 
sveËe v njegov spomin, iskrena hvala.

V æalosti æena Pepca Poljanπek in drugi njegovi

Januar 2012

POGREBNIK d.o.o.
Pogrebne storitve, Dvorje 13, 4207 Cerklje

TEL.: 04/25-21-424, GSM: 041/624-685, www.pogrebnik.com

• PREVOZI S KRAJA SMRTI (na dom, v mrliško 
vežico, na upepelitev - po Sloveniji in tujini)

• PRODAJA POGREBNE OPREME
• SPREJEM NAROČIL IN DOSTAVA CVETJA 
• NAROČILA PEVCEV IN TROBENTE 
• POVEČAVA FOTOGRAFIJE POKOJNEGA
• FOTOGRAFIRANJE IN SNEMANJE 

POGREBA 
• OBJAVA OSMRTNIC V JAVNIH MEDIJIH
• IZKOPI ŽARNIH IN KLASIČNIH JAM 
• UREJANJE POKOPALIŠČ IN GROBOV
• VZDRŽEVANJE POSLOVILNIH VEŽIC
• PREKOPI 
• NAGROBNI SPOMENIKI, KLESANJE IN 

ZLATENJE ČRK 
• OZVOČENJE PRI POGREBU, NOSAČI 
• UREDITEV DOKUMENTACIJE (matični, ZZZS)
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Srce je omagalo, 
tvoj dih je zastal, 
a nate spomin bo veËno ostal.

ZAHVALA

Z boleËino v srcu sporoËamo, da nas 
je v 52. letu æivljenja zapustila draga 

æena, mama, sestra in teta

ROSA ADÆI∆
Od nje smo se poslovili 5. januarja 2012 na Kamniπkih Æalah.
Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem za izreËena soæalja, cvetje, sveËe in drugo pomoË.

V naπih srcih æivi πe naprej.

V æalosti: moæ Tomo, hËerki Lidija in Jelena, sestri Rada in 
Mira ter brat Mile z druæinami

Januar 2012

ZAHVALA

V 78. letu nas je zapustila 
naπa draga 

©TEFKA HUMAR
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sovaπËanom in 
vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti, za darovane sveËe, 

svete maπe ter izraæena soæalja.
Zahvaljujemo se tudi g. æupniku za obiske na domu in 
opravljeno zadnje slovo, pevcem za soËutno zapete pesmi in 

trobentaËu za zaigrano pesem.

ÆalujoËi: Vsi njeni

December 2011

In pride dan, 
ko se konËajo zadnje upajoËe sanje...

ZAHVALA

Po kratkotrajni in teæki bolezni je v 
75. letu sklenil svojo æivljenjsko pot

JANEZ KUHAR
Od njega smo se poslovili 16. decembra 2011 na pokopaliπËu 

v Nevljah.
Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste mi v Ëasu njegove 
bolezni pomagali, soËustvovali z menoj ob njegovem odhodu, 

ga pospremili na zadnji poti, podarili cvetje in sveËe.

Æena Pavlina

Kamnik, december 2011

In pride dan,
ko se konËajo
zadnje upajoËe sanje

ZAHVALA

V 89. letu je preminila naπa teta

MARIJA MIHELI»
iz Nevelj

Zahvaljujemo se vsem, ki ste se ji poklonili ob slovesu in jo 
pospremili na njeni zadnji poti.

Zahvala g. æupniku Vinku Podbevπku za lepo opravljen 
pogrebni obred.

Iskreno se zahvaljujemo osebju Doma starejπih obËanov 
Kamnik za vso oskrbo, naklonjenost in nego.

Vsi njeni

December 2011

ZAHVALA

V 60. letu nas je po teæki bolezni 
zapustil

ZVONKO PLAHUTNIK
Iskrena hvala sosedom, sorodnikom, prijateljem in znancem 
za izreËena soæalja, podporo, darovano cvetje in sveËe ter 

spremstvo na njegovi zadnji poti.
Hvala pevcem, trobentaËu ter gospodu Gajπku za lepo 

opravljen pogrebni obred.

ÆalujoËa: mama AnËka

Januar 2012
Ne jokajte ob mojem grobu,
le tiho k njemu pristopite, 
saj veste, kako trpel sem
in veËni mir mi zaæelite.

ZAHVALA

Ob boleËi izgubi mojega

BOJANA COCEJA
se iskreno zahvaljujem za nesebiËno pomoË Vidu Repanπku, 
Fani Drolc, patronaæni sestri Majdi, dr. Jermanovi in mojima 
sinovoma Boπtjanu in Romanu z druæino. Zahvala vsem 
sosedom na Ljubljanski 1 c in Ë, mojim bivπim sodelavkam 
Zavoda Pristan in NLB Kamnik, mojim prijateljicam Marjanci 

z moæem, Bekeri, Anici in drugim. 
©e posebna zahvala Vidu Repanπku za poslovilne besede, hvala 
Ëlanom Morskih potepuhov in folklorne skupine Kamniπka 
Bistrica, vsem njegovim sodelavcem iz Svilanita, prijateljem in 
znancem, ki ste ga pospremili na zadnji poti, podarili cvetje 
in sveËe. Hvala g. æupniku za lepo opravljeno pogrebno maπo 

in pevcem Krt za ganljivo zapete pesmi.

Njegova Milojka

Januar 2012

Æivljenjsko pot je sklenila

ROZKA  
LAVRINC

upokojena sodelavka loviπËa Kozorog Kamnik

Spominjali se je bomo s spoπtovanjem.

Zavod za gozdove Slovenije - LPN Kozorog Kamnik

December 2011

ZAHVALA

V 84. letu nas je po teæki in zahrbtni 
bolezni zapustila

TON»KA  
MOLEK
z Velikega hriba

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste ji namenili svojo 
pozornost in Ëas in ji s svojimi obiski in toplo besedo 
pomagali in jo bodrili ob boju s teæko boleznijo. Zahvaljujemo 
se osebju Doma starejπih obËanov Kamnik za profesionalno 
in vestno oskrbo. ©e posebej pa se zahvaljujemo sosedom 

za vso pomoË. 
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti, πe 
posebej æupniku Joæetu TomπiËu za lepo opravljen obred, 
govorki Rezi Kadunc za tople besede in kvartetu Krt za 
zapete pesmi slovesa. Hvala vsem za podarjene sveËe, svete 

maπe in vsem, ki ste jo imeli radi.

ÆalujoËi: Vsi njeni

December 2011

V slovo  
in spomin 

ANI in 
FRAN»I©KU  

TRDIN
Med mnoæico sta se davno tega naπli sorodni srci.
Skupaj sta sanjali, sreËo iskali, æivljenje ustvarjali 

in skupaj, za vedno, legli v blagoslovljene svete njive.

Hvala za spodbudne besede, ki duπe bodo nam celile, a 
praznine nikoli zapolnile.

Njuni ljubeËi

December 2011

ZAHVALA

16. decembra 2011 je umrla naπa 

ROZA  
LAVRINC

iz Kamnika, Pot na Poljane 4a

V zadnjih mesecih je æivela drugaËno æivljenje, kot ga je 
bila vajena. Æelimo se zahvaliti vsem, ki ste njej in nam 
ta Ëas polepπali s skrbjo za vsakodnevna opravila, z obiski 
in spodbudnimi besedami. Hvala tudi osebju zdravstvenega 
doma Kamnik, posebno dr. Nadji Pfajfar KriæniË, za obiske, 
ki so ji tako veliko pomenili. In ko je priπlo slovo, je bila 
misel na izgubo ob tolikih vrtnicah in drugem cvetju, ki ste 
ji ga podarili, manj boleËa. Hvala za vsa izreËena soæalja in 
podarjene sveËe. Hvala tudi predstavniku Zveze borcev in 
prijateljema za prebrane besede ter pevcem in glasbeniku za 
prelepe izvedbe njenih najljubπih pesmi. In nenazadnje hvala 
vsem, ki ste jo tega dne, 21. decembra 2011, v tako velikem 

πtevilu pospremili na njeni zadnji poti. Hvala vsem.

Vsi njeni

Kamnik, januar 2012

Ljubil si zemljo,
domaËe in dom,
prekmalu zazvonil
ti vaπki je zvon.

ZAHVALA

V 63. letu æivljenja je za vedno zaspal 
naπ dragi

STANE POLJAN©EK
iz Sovinje peËi pri Kamniku

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in 
prijateljem. Hvala vsem, ki ste nam ob teh teækih trenutkih 
stali ob strani, darovali sveËe, cvetje, maπe in predvsem tople 

besede soËutja.
Zahvaljujemo se g. æupniku Danielu Kaπtrunu za lepo 

pogrebno slovesnost.
Hvala vsem, ki ste ga pospremili na zadnjo pot slovesa.

Vsi njegovi
Sovinja peË, december 2011

Srce je omagalo,
tvoj dih je zastal,
a nate spomin bo veËno ostal.

ZAHVALA

V 61. letu nas je zapustil

DANIEL SITAR
z Jeranovega, Mekinje

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
sodelavcem in prijateljem za darovano cvetje, sveËe, podarjene 

maπe in izreËena pisna ter ustna soæalja.
Hvala gospodu æupniku Pavletu, pevcem Krt in trobentaËu 

Marjanu za lepo opravljen pogrebni obred.

ÆalujoËi: vsi njegovi

Januar 2012

»eprav tvoj glas se veË ne sliπi, 
beseda tvoja v nas æivi, 
povsod z nami si.

ZAHVALA

V 54. letu nas je po hudi bolezni 
zapustila draga æena, mami, taπËa in 

babi 

SONJA PODGORNIK
rojena ©tebe iz Kamnika, Zikova 8

Iskreno se zahvaljujemo osebni zdravnici dr. Pleπnar Cvirnovi 
in sestri Heleni, UKC Ljubljana ∑ medicinskemu osebju 
Abdominalne kirurgije, πe posebno pa sestri Anici in sestri 
Vidi. Zahvaljujemo se tudi ga. Linec za ganljiv poslovilni 

govor. 
Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
znancem, sodelavkam za izreËena soæalja, cvetje, materialno 

pomoË in sveËe.
Hvala pevcem MoPZ Solidarnosti in trobentaËu Marjanu 

Sitarju za lepo opravljeno zadnje slovo.
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

ÆalujoËi: moæ Duπan, hËi ©pela z moæem Mitjo, sin Matic z 
Majo, vnuki Nejc, Rok in Miha ter vsi njeni

December 2011

Usoda tvoja tragiËna,
nas je pretresla v dno srca.
Le malo sreËe si uæil,
za svojo smrt premlad si bil.

ZAHVALA

Mnogo prezgodaj v 49. letu nas je 
zapustil dragi moæ, ati, sin, brat in 

stric

TONE »EVKA ml.   
iz Mekinj pri Kamniku

Ob mnogo prezgodnji smrti dragega moæa, oËeta, sina, 
brata in strica se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
krajanom, znancem in prijateljem za izreËeno ustno in 
pisno soæalje, besede tolaæbe, darovano cvetje, sveËe in sv. 
maπe ter mnoæiËno spremstvo na njegovi zadnji poti. Hvala 
KP Kamnik, g. æupniku Pavlu Piberniku za lepo opravljen 
pogrebni obred, pevcem Zupan za soËutno zapete pesmi, 
trobentaËu za zaigrano tiπino in Petri Konjar za Ëutno 

zapete pesmi.
Vsem in vsakomur πe enkrat iskrena hvala.

Njegovi: æena Berta, sinova Rok in Robi, mama, ata, brat Darko 
s sinom Markom, Simon z druæino in taπËa
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* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
*��������������������������
* peskanje stekel
*�����������������
* okvirjanje slik

tel.: 01/722 70 89, 041/956 537,
041/676 198

faks:  01/722 89 98
www.irmi.si, e-mail: steklarstvo.irmi@siol.net

Ob nakupu peugeota 308, 3008 ali 5008 zdaj trikrat prihranite. Vsi trije modeli so opremljeni z visoko tehnološkimi 
Peugeot motorji. Poleg tega vam ob nakupu peugeota 308, 3008 ali 5008 podarimo prihranek do 5.600 evrov*, zraven pa 
dodamo še varčevalni bonus v višini do 1.000 evrov*. Ob nakupu s pomočjo Peugeot fi nanciranja prejmete še 3-letno 
podaljšano garancijo Optiway oz. do 60.000 prevoženih kilometrov.

www.peugeot.si

PEUGEOT
PRIHRANEK3XPRIHRANEK

do 5.600 €* PRIHRANKA1X

do 1.000 €* BONUSA1X

VARČNI MOTORJI1X

PEUGEOT 308 & 3�8 & 5�8

   Ponudba velja od 1. januarja do 30. aprila 2012. *Prihranek do 5.600 EUR velja za model peugeot 5008 Allure 2,0 HDi. Bonus do 1000 EUR velja za vse izvedenke modela peugeot 5008.

Poraba goriva (kombiniran način vožnje, l/100 km): 4,0 - 7,8, izpuh CO2 (g/km): 104 - 181. Podrobnejše informacije o porabi goriva in emisijah 
CO2 novih osebnih vozil Peugeot najdete v priročniku o varčni porabi goriva in emisijah CO2, ki ga lahko brezplačno pridobite na prodajnem mestu in na www.peugeot.si.
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OPTIKA
OÈESNA AMBULANTA

Helena Dolinšek s.p.

od 56,52 m2

naprej

     29,87 m2

od 47,98 m2

naprej

+ parkirno mesto

od 94.588,43 EUR
+ parkirno mesto

od 108.568,54 EUR
+ parkirno mesto

• Stanovanja so skrbno načrtovana in prilagojena starejši populaciji.
• Dodatno udobje prispeva tudi 24-urna nujna pomoč prek klicnega centra pa tudi socialna in zdravstvena oskrba.
• Vsako stanovanje ima balkon ali atrij in parkirno mesto v podzemni garaži.
• Lokacija je umaknjena iz mestnega vrveža v naravo, a je hkrati le 5 minut hoje do centra Kamnika.
• Parkirno mesto 10.000 EUR z DDV 
• Lokacija je v neposredni bližini doma starejših občanov Kamnik.

Garsonjera od 29,92 m2 + parkirno mesto

Enosobno od 42 m2 + parkirno mesto

Enoinpolsobno od 48 m2 + parkirno mesto

Dvosobno od 55 m2 + parkirno mesto

Zagotavljamo konkurenčne cene!
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opremljenost in strokoven pristop, nadaljuje dobro prakso s 
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nadomestna korenina naravnega zoba,
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Tel.: 0599 37 081, gsm: 040 703 517, 070 736 727
www.stomatologija.si, info@stomatologija.si
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